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Selendi'de 249 

Manisa'nın il genelinde 
M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 
Belediyesi tarafından dar 
gelirli vatandaşlara hizmet 
ve r en  G ı da  B anka s ı 
Selendi i lçesinde 249 
ihtiyaç sahibi haneye 
ulaşıyor ve dar gelirlinin 
yüzünü güldürüyor.

Yuva Mutlu

Altınokta Körler Derneği Manisa Şube Başkanı Hüseyin Pehlivan  10  

adet bilgisayarın 9 adeti  atıl duruma çıktığı için kurs 

açamadıklarını  söyledi ve yetkili ve hayırseverlerden  bilgisayar 

talebinde bulundu.Manisa'da 2004 yılında kurulan Altınokta Körler 

Derneği  görme engelliler için ürettiği projelerle kendisinden sıkça 

söz ettirmişti. Görme engelli  vatandaşlara  kurslar  düzenleyerek 

kamu ve özel sektörde istihdamını arttırmıştı.  Manisa  Altınokta 

Körler Derneği 2007 yılında alınan 10 adet masa üstü bilgisayar ile 

250 görme engelli vatandaşa kurs verirdi ve Kamu ve özel 

sektörde istihdamı sağlandı.

GÖRME ENGELLİLERİN BİLGİSAYAR SINIFINA İHTİYACI VAR

Sayfa 6'da

Su Kirliliği Değil, Bilgi Kirliliği
Manisa Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma Kontrol 

Dairesi Başkanı Ertuğrul Yıldırım, Çaltı mahallesi muhtarı 
Gürol Kaplan'ın Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve Düzenli 
Depolama Tesisinden süzülen atık suyun arıtılmadan dereye 

akıtıldığı iddiasına 
cevap verdi. Yıldırım, “Atığın 
Arıtma tesisinde arıtılmadan 
deşarj edilmesi mümkün 
değil. Kirliliği yok etme adına 
kurulan bir tesiste kirlilik 
oluşturulması imkansız. 
Vatandaşımız gelsin benim 
eşliğimde tesisi gezsin” dedi. 

Ali Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otoparkı, 
Milli Eğitim Bakanlığında Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından hazırlanan Ali Rıza Çevik 
Okulu ve Yeraltı Otoparkı Projesi, proje revizeleriyle 
birlikte onay alınmak üzere Milli Eğitim Bakanlığı'na 
teslim edildi. Manisalıların büyük bir heyecanla 
gerçekleşmesini beklediği projede, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi üzerine düşen tüm görevleri 
yerine getirdi. Şimdi gözler Milli Eğitim Bakanlığına 
çevrildi.Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 
2014 yılında hazırlanan ve tek projede şehrin iki 
sorununu çözecek olan Ali Rıza Çevik Okulu ve 
Yeraltı Otoparkı Projesi'nde önemli gelişmeler 
yaşanıyor. Sayfa 6'da

Sayfa 6'da Sayfa 4'de

40 yıllık sorun çözüldü, önümüzdeki 40 yılın planlaması yapıldı
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin en büyük ve en çevreci 
yatırımlarından biri olan Uzunburun 
Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depolama 
Tesisi 4 Ekim 2017 yılındaki büyük 
açılışının ardından merkez 
belediye ve ilçe beledi-
yelerinden gelen atıkla-
rın ayrıştırmasını yapa-
rak önümüzdeki 40 yıl 
için çevreye karşısorum
luluğunu yerine getir-
meye devam ediyor.

Sayfa 8'de

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından kent merkezindeki trafik sıkışıklığı 
sorununun çözümü amacıyla yapılan Öğretmenevi Kavşağı ve Çevre 
Düzenlemesi, Pazartesi sabah 06.00 itibariyle hizmete girdi. Sabah trafiğinin en 
yoğun olduğu saatte bile sağlıklı bir şekilde işleyen modern kavşak görsel 
açıdan da Manisa'ya çok yakıştı.

Vatandaşların güvenli şekilde 

ulaşımlarını sağlayabilmesi ve şehir 

merkezindeki trafik sorununu çözmek 

amacıyla Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından yapımına 

başlanan modern kavşak hizmete 

girdi. 

Sabahın erken saatinden 

itibaren Manisalılar tarafından 

kullanılmaya başlanan modern 

kavşak trafiğin en yoğun 

olduğu servis saatlerinde de 

sağlıklı bir şekilde işliyor. Sayfa 7'de

Modern Kavşak 
Hizmetinizde
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MANİSA KENT KONSEYİ VE  HEMŞEHRİ DERNEKLERİNDEN  

AHLATLILARA ZİYARET

MANİSA Büyükşehir 

Belediyesi Kent Konseyi 

Başkanı Bekir Dağıstan ve 

üyeleri,  Manisa Hemşehri 

Dernekleri Platformu  Başkanı 

Cevdet Çiçek  ve  yönetim 

kurulu üyeleri   Manisa Ahlat 

Sosyal Dayanışma Kültür 

Derneğine ziyarette bulundu.

Manisa  Büyükşehir Belediyesi 

Kent Konseyi Başkanı  Bekir 

Dağıstan   ülkemizin güney 

sınırlarını tehdit eden hain 

terör örgütlerine karşı 

yürütülen Zeytin Dalı  

operasyonunda hayatını 

kaybeden asker ve sivil 

vatandaşlara Allat  dan 

Rahmet Kederli ailelerine de 

Başsağlığı  dileyerek sözlerine 

başladı.

Başkan  Bekir Dağıstan 

“Bundan önceki toplantımızda 

gündemimiz gereği Manisa 

Kent Konseyi olarak ülkemizin 

değişik yerlerindeki tarihi 

yerlere kültür gezileri 

düzenlemek ve ilk olarak da 

Türk Tarihinde büyük önem arz 

eden Ahlat'dan başlamak ve 

proje çalışması yapmak için 

Ahlatlılar  dernek binasında 

toplamış bulunuyoruz. 

Toplantımızın hayırlara vesile 

olmasını temenni ediyoruz.

Toplantımızdan sonra Manisa 

mız için büyük önem arzeden 

Öğretmen  evi  Köprülü  

Kavşağı  çalışmaları yerinde 

görebilmek için orayı ziyaret 

edeceğiz. Ancak geçtiğimiz 

günlerde köprülü kavşak için bir 

takım ileri geri sözler söylendi. 

oysaki Bu projeyi başkaları yapsa idi asrın 

projesi falan seçilirdi. Şimdi biz buradan şunu 

diyebilirmiyiz Eylül 2011 de Temeli atılan 

sabuncu beli  tüneli  niçin daha bitirilemedi; 

nihayetinde yapılan bu hizmet 2 km 

uzunluğunda olup Manisa-İzmir arasını 10 

dakikaya kadar indiricek güzel bir projedir ve 

sabretmek gerekir, yine Ağustos 2011 400 

yataklı  Bölge Hastahanesi halen bitirilmedi, 

2002 yılından bu yana bir türlü bitirilemeyen 

Turgutlu  yolu niçin hala bitirilmedi 

diyebilirmiyiz. Gecikmelerin makul ve mantıklı 

bir gerekçesi olabilir. Bu konuda yapılan 

eleştiriler eğer yapıcı olursa anlaşılabilir 

yapıcı değilde yıkıcı olursa o eleştiri 

anlaşılmaz. Yıkıcı eleştirilerden biride sosyal 

Medyadan yine bu Öğretmen  evi  Köprülü  

Kavşağı  için '' Tam olarak hatırlamasamda o 

kavşağı yatırım yapacağına İzmir-Turgutlu-

İstanbul yolunun birleştiği yere bir kavşak 

yapmasını burada kazaların olduğunu zaman 

kaybına neden olduğunu yazmıştı bu eleştiriyi 

yapan arkadaş Çamur at izi kalsın mantığı ile 

hareket etmiştir çünkü o yolu Kara yollarının  

yapması gereken bir yol olup bu yolun 

Belediye ile bir ilgisi bulunmamaktadır. 

Yapılan her şey Manisa ve 

Manisalılar için mantığı ile 

çalışan başta BüyükŞehir 

Belediye başkanım Cengiz 

Ergün bey ve Ekibine Manisa 

Halkı adına teşekkür ediyor. 

Çalışmalarında başarılar 

diliyoruz. Yine buradan ilçe 

belediye başkanlarına 

ilçelerine yapmış oldukları 

hizmetlerden dolayı teşekkür 

ediyor başarılar diliyoruz”  

şeklinde konuştu.

Manisa Hemşehri Dernekleri 

Platformu ve Manisa Bitlisliler  

Dernek  Başkanı Cevdet Çiçek  

ise “burada toplanmamızın 

amacı önümüzdeki günlerde 

Ahlat'a Bitlis'e ve farkı illere 

yapacağımız projelerle ilgili bir 

çalışma yaptık ” ifadesini 

kullandı. 

.  Manisa Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi  Başkanı  ve 

Ahlatlılar Dernek Başkanı ve yönetim kurulu üyelerinle beraber 

Türkiye'nin çeşitli illerine geziler düzenleyeceklerini aktardı.  

Başkan Çiçek  ”  Proje ile ilgili çok güzel istişareler yaptık. 

İnşallah önümüzdeki günlerde Türkiye'mizi tanımak amacında 

balkanları orta doğuyu  farklı ülkeleri de kapsayacak bir gezi 

düşünüyoruz. Alt yapı çalışmalarına  başladık. İnşallah bu 

projenin ilk standını Ahlata vereceğiz. Anadolu'nun yapılarını ilk 

Selçuklu döneminde Ahlattan başlandı. Türkiye'nin Osmanlının 

açılan kapısı olduğu için ilk çivi Allah nasip ederse Ahlata 

çakacağız. Buradan tüm Dünyaya sesimizi duyuracağız” 

ifadelerini kullandı.

Ahlatlılar Kültür Dayanışma Derneği Başkanı Çelebi Aslan ise  

ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek katılımcılara 

teşekkür etti. Başkan Aslan  Manisa Büyükşehir Belediyesi kent 

konseyi Başkanına , Manisa Hemşehri Dernekleri Platformu  

Başkanı ve kıymetli üyelerin ziyaret etmesi bizleri memnun 

etmiştir. Bu yapılan ziyaretten dolayı şahsım ve yönetim kurulu 

adına her iki başkana ve yönetim kurulu üyelerine teşekkür 

ediyorum. Ayrıca Manisa trafiğini büyük ölçüde rahatlatacak olan 

öğretmen evi kavşağı artık bitti Hizmete açıldı. Başta Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Başkanı Cengiz Ergün olmak üzere emeği 

geçenlere  teşekkür ederim” dedi.

KENAN YÜCEEL/MANİSA

Şehzadeler	İbrahim	Sadri	ile	Şiir	tadında	bir	gece	yaşadı
Şehzadeler	 Belediyesi	 tarafından	 düzenlenen	 şiir	 Gecesi	 programı	 Manisalı	

vatandaşlar	tarafından	yoğun	ilgi	gördü.	Şair	Ibrahim	Sadri'nin	sahne	aldığı	gecede,	

salonu	dolduran	Manisalılar	şiir	tadında	bir	gece	yaşadılar.

Şehzadeler	 Belediyesi	 tarafından	 Kültür	 Merkezi	 Lale	 Salonunda	 düzenlenen	 Şiir	

Gecesi	Manisalı	vatandaşlar	tarafından	yoğun	ilgi	gördü.	Şair	Ibrahim	Sadri'nin	sahne	

aldığı	şiir	Gecesine,	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik,	AK	Parti	Şehzadeler	

Ilçe	Başkanı	Ahmet	Tonguç,	Belediye	Meclis	U� yeleri,	Mehmet	Kavas,	Burhan	Aydemir,	

Belediye	Başkan	Yardımcısı	Ahmet	Songüler,	Yunusemre	Belediye	Başkan	Yardımcısı	

Idris	Avşar	ve	çok	sayıda	vatandaş	katıldı.	

Programın	başında	 sahneye	 çıkan	Şair	 Ibrahim	Sadri,	 birbirinden	güzel	 şiirlerini	

seslendirmeden	 önce,	 Afrin'de	 görev	 yapan	 Türk	 Ordusunu	 anarak	 programına	

başladı.	 Yaklaşık	 3	 saat	 süren	 program	 süresinde	 okuduğu	 bir	 birinden	 anlamlı	

şiirlerle	salonu	dolduran	Manisalılara	adeta	şiir	tadında	bir	gece	yaşattı.	Şair'	in	son	

olarak	Mehmetçiklere	ithafen	okuduğu,	Necip	Fazıl	Kısakürek'in	'Sakarya	Türküsü'	

şiiri	salonda	ki	vatandaşlar	tarafından	büyük	alkış	aldı.

Şiir	gecesinin	sonunda	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik,	Şair	

Ibrahim	Sadri'ye	hediye	takdiminde	bulundu.

Turgutlu Ulaşımına Yeni Soluk
M A N İ S A 

Büyükşehir Belediyesi, 
Turgutlu ilçesi ulaşımda 
dönüşüm kapsamında 
Ç ık r ı kç ı  ve  Derbent 
Mahal le ler inde toplu 
t a ş ı m a  h i z m e t i n i n 
e n t e g r a s y o n u n u 
gerçekleştirdi. Mahalleler 
arasında toplu ulaşımı 
sağlayacak 6 yeni araç, 
törenle hizmete girdi. 

İl genelinde toplu taşıma 
hizmetinde 
gerçekleştirdiği dönüşüm 
projesiyle, vatandaşların 
alçak tabanlı, engelli 
erişimine uygun, 
elektronik kartlı, 7/24 
kamera ile izlenebilen 
konforlu araçlarla 
tanıştıran Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, 
Turgutlu'da önemli bir 
rotayı daha yeni 
araçlarla buluşturdu.

Bu kapsamda Turgutlu'da Çıkrıkçı ve Derbent 
mahalleleri arasında hizmet veren 13 aracın 
dönüşümü yapıldı. Dönüşüm sonrasında 6 yeni araç, 
törenle hizmete girdi. Araçların tanıtıldığı törene 
Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Daire Başkanı Mümin 
Deniz, Toplu Taşıma Şube Müdürü Himmet Güneş, 
Turgutlu Koordinasyon İşleri Müdürü Kemal İskifoğlu 
katıldı. Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün talimatları doğrultusunda hayata geçirilen 
ulaşım master planı kapsamında çalışmalarını 
sürdürdüklerini belirten Ulaşım Daire Başkanı Mümin 
Deniz, yeni araçların hayırlı olmasını ve kazasız 
belasız kullanılmasını temenni etti.

YUNUSEMRE BELEDİYESPOR'DA TRANSFER

B A L ' d a  m ü c a d e l e  e d e n  Y u n u s e m r e 
Belediyespor, kadrosunu güçlendirdi. Mavi 
Beyazlı ekip, 29 yaşındaki kanat oyuncusu Ali 
Evsat Aydın ile anlaştı. Spor İşleri Müdürlüğü'nde 
gerçekleştirilen imza törenine Yunusemre 
Belediyespor Başkanı Arif Alkan, Yunusemre 
Belediyespor Genel Kaptanı Yılmaz Korap 
katıldı. Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif 
Alkan konuyla ilgili yaptığı açıklamada, 
“Tavşanlı Moymulspor'dan Ali Evsat Aydın 
kardeşimiz ile anlaştık. Kendisi her iki kanatta da 
oynayabiliyor. Futbolcu kardeşime başarılar 
diliyorum” dedi. 

Bölgesel Amatör Lig'de (BAL) mücadele eden 
Yunusemre Belediyespor,  Tavşanlı  Moymulspor'dan 
kanat oyuncusu Ali Evsat Aydın ile anlaşma imzaladı.

Deplasmanda Antalya Kemerspor'u Alper Akçam ve 

İsmail Köse'nin golleriyle 2-0 mağlup ederek 

şampiyonluk yarışında bir engeli daha aş�k. 
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TFF 3. Lig 1. Grupta geçğimiz ha�a Yomraspor ile 

golsüz berabere kalan temsilcimiz Manisa 

Büyükşehir Belediyespor deplasmanda Antalya 

Kemerspor ile kozlarını paylaş�. Manisa Büyükşehir 

Belediyespor zorlu 90 dakikayı Alper Akçam ve 

İsmail Köse'nin golleriyle 2-0 kazanarak 41 puana 

ulaş�. 

TFF 3. Lig 1. Grupta mücadele veren temsilcimiz 

Manisa  Büyükşehir Belediyespor, ligin ilk yarısında 

2-2 berabere kaldığı Antalya Kemerspor ile 

deplasmanda kozlarını paylaş�. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Başkanı Mevlüt 

Aktan, Futbol Şube Sorumlusu Hakan Kadayıfçılar, Futbol 

Altyapı Sorumlusu Özcan Nalbantlar ve Basın Halkla 

İlişkiler Sorumlusu Gökmen Aytaç ve Manisa Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı  Yılmaz Gençoğlu  

bu zorlu maçta takımlarını yalnız bırakmadılar. Her iki 

takım futbolcuları sahaya' Kalbimizle ve duamızla 

Mehmetçiğin yanındayız' pankar�yla çık�lar.Maçın ilk 

yarısında rakip kalede büyük bir baskı kuran Manisa 

Büyükşehir Belediyespor tehlikeli ataklar gerçekleşrdi 

ve 32. dakikada Alper Akçam ile öne geçerek ilk yarıyı 

deplasmanda 1-0 önde kapa�. 

Yeşil Beyazlılar ikinci yarıda İsmail Köse'nin 

a�ğı golle maçı 2-0 kazanmasını bildi. 

MAÇIN DAKİKALARI 

7. dakikada Antalya Kemerspor'un ani 

atağında Oğuz Sabankay, Büyükşehir 

defansına girdi. Bu pozisyonda Hüseyin'in 

zamanında müdahalesi mutlak bir tehlikeyi 

önledi. 

10. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor  

atağında Ali Öztürk'ün pasında Umut Kaya 

topla buluştu. Umut'un ortasında Antalya 

Kemerspor kalecisi  İsmail, Hüseyin'den önce 

topa müdahale e�. 

23. dakikada Ali Öztürk kaleciyle karşı karşıya 

kaldı. Bu pozisyonda defansta Fikret'in 

müdahalesi kornere çık�. Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'un kullandığı korner a�şından 

sonuç çıkmadı. 

30. dakikada Antalya Kemerspor atağında 

İbrahim Dağaşan'ın ceza alın dışından sert 

şutunda top az farkla auta çık�. 

32. dakikada Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'un golü geldi. Erhan'ın pasında 

topla buluşan Alper Akçam düzgün bir vuruşla 

topu Antalya Kemerspor ağlarına bırak�. 

45. dakikada ilk yarının son atağında Antalya 

Kemerspor'un kullandığı korner a�şında 

Görkem'in kafa vuruşunda top auta çık� ve ilk 

yarı temsilcimiz Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'un 1-0 üstünlüğüyle sona erdi. 

47. dakikada Antalya Kemerspor atağında 

Gökhan'ın ortasında İbrahim ile Erhan topa 

birlikte yükseldi. 

Erhan bu pozisyonda çok krik bir müdahalede 

bulundu ve mutluk bir gol pozisyonuna izin vermedi. 

50. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor 

atağında Umut'un sert şutunda top kaleciden 

döndü. Tolga'nın hemen ardından şutunda top yan 

ağlarda kaldı. 

62. dakikada Antalya Kemerspor atağında İbrahim 

Dağaşan'ın uzaktan sert şutunda Yusuf gole izin 

vermedi. 

74. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor 

atağında Olcan Turhan'ın uzaktan  sert şutunda top 

az farkla auta çık�. 

85. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor'un 

ikinci golü geldi. Bu dakikada topla buluşan Olcay 

Turhan topu arka direğe ortaladı. Topla buluşan 

Alper Akçam daha müsait pozisyondaki İsmail 

Köse'ye topu bırak�. İsmail a�ğı golle farkı 2'ye 

çıkardı. Maçın geride kalan dakikalarında başka gol 

olmadı ve Manisa Büyükşehir Belediyespor zorlu 

deplasmandan 3 puanla dönmeyi başardı.  

Antalya Kemerspor: 0

Manisa Byükşehir Belediyespor:2

Stad: Dr. H. Fehmi Öncel Stadı

Hakemler: Serdar Akkoçoğlu, Sedat Bayrak, Berkay 

Daban 

Antalya Kemerspor: İsmail, Fikret, Oğuz, (Dk 46 

Lokman) İbrahim,  (Dk 80 Birkan)  Deniz,Akın, 

Atakan, Volkan, Görkem, Selim, Ahmet

Manisa Büyükşehir Belediyespor: Yusuf, Oğuzhan, 

Hüseyin, Kürşat, (Dk 90 Kaan Güdü)  Umut, (Dk 71 

Oğulcan Turan)  Alper, Ali Öztürk, Ufukhan, Mehmet, 

Tolga, (Dk 73 İsmail Köse)  Erhan 

Goller: Dk 32 Alper Akçam, Dk. 85 İsmail Köse

Sarı Kartlar: Akın, İbrahim Dağdaşan (Antalya 

Kemerspor) 

Umut, Erhan, Ali Öztürk (Manisa Büyükşehir 

Belediyespor) 
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Başkan	Çelik'ten	Pazarcılara	müjdeli	ziyaret
Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	 O� mer	

Faruk	 Çelik,	 geçtiğimiz	 hafta	 yapılan	

kongrede	Pazarcılar	Odası	Başkanlığı	

görevine	 yeniden	 seçilen	 Halim	

Şener'e	 hayırlı	 olsun	 ziyaretinde	

bulundu. 	 Başkan 	 Çel ik 	 z iyaret	

esnasında	 tüm	 pazarcı	 esnafını	

yakından	 ilgilendiren	bir	projenin	de	

s u n umunu 	 ya p a r a k 	 Man i s a l ı	

pazarcı lara 	 yeni 	 Pazar 	 yerinin	

müjdesini	verdi.

Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	

Faruk	Çelik,	geçtiğimiz	günlerde	16.	

Olağan	Genel	Kurul'da	yeniden	

başkanlığa	seçilen	Manisa	Meyve	

Sebze	ve	Umum	Pazarcılar	Odası	

Başkanı	Halim	Şener'e	hayırlı	olsun	

ziyaretinde	bulundu.	

	

					Ziyarette	MESOB	Başkanı	Hasan	

Geriter,	Şehzadeler	Belediye	Başkan	

Yardımcısı	Ismail	O� nal	da	hazır	

bulundu.	Başkan	Çelik,	Şener'e	

Manisa'	da	Şehzadelik	yapmış	olan	

Padişahların	igürlerinin	bulunduğu,	

Saruhanbey	Türbesinin	minyatürünü	

hediye	etti.	Ziyarette	Şehzadeler	

Belediyesi	tarafından,	Şehitler	

Mahallesi	Mehmetçik	Caddesi	

üzerinde	Manisa	Celal	Bayar	

U� niversitesinin	kullandığı	8	bin	460	

metrekarelik	arsa	üzerinde	3	katlı	21	

bin	400	metrekarelik	alanda	

kurulması	planlanan	kapalı	modern	

pazar	yerinin	sunumu	yapıldı.

“PAZARCI	ESNAFIMIZIN	ŞARTLARINI	

IYILEŞTIRECEG� IZ”

Yeni	yapılması	planlanan	Pazar	

yerinin	tamamlanmasının	ardından	

pazarcı	esnafının	şartlarının	büyük	

ölçüde	iyileşeceğinin	altını	çizen	

Başkan	Çelik,		"Manisa'da	pazarcı	

esnafımızın	en	ciddi	sorunlarından	

birisi	kapalı	modern	pazar	yerlerinin	

olmaması.	Sokak	aralarında	kurulan	

pazarlarda	yağmurda,	rüzgârlı	

havalarda	hem	pazarcı	esnafımızın	

büyük	sıkıntılar	yaşaması	hem	de	

vatandaşımızın	sağlıksız	koşullarda	

alışveriş	yapmak	zorunda	kalması	

gibi	durumlar	vardı.

	 Bununla	 ilgili	 de	 biz	 göreve	 gelir	 gelmez	 çalışmalarımıza	

başladık.	TARIŞ'in	karşısındaki	hazineye	ait	olan	alanın	imar	

planlamalarını	düzenlemelerini	yaptık.	Orada	hem	TARIŞ'in	

olduğu	alan	hem	Manisa	Celal	Bayar	U� niversitesinin	kullandığı	

alan	 ve	 karşıda	 yine	 şu	 an	 hali	 hazırda	Manisa	 Celal	 Bayar	

U� niversitesinin	 kullandığı	 alanın	 imar	 düzenlemelerini	

yaparak	orada	8	bin	460	metrekarelik	bir	alanın	pazar	yeri	

olarak	imar	planını	yapıp	Milli	Emlak	ve	Hazineden	tahsisini	

talep	etmiş	olduk"	dedi.	

“MODERN 	 B İR 	 PAZAR 	 YER İN İ 	 Ş EHZADELERE	

KAZANDIRACAĞIZ”

Kurulacak	pazar	yeri	ile	ilgili	detayları	açıklayan	Başkan	

Çelik,	"Şehitler	Mahallesi	Mehmetçik	Caddesi	üzerinde	

Manisa	Celal	Bayar	U� niversitesinin	kullandığı	8	bin	460	

metrekarelik	arsa	üzerinde,	yaklaşık	16	bin	metrekare	bir	

kapalı	pazar	yeri,	kapalı	pazar	yerine	ait	otoparklar	ve	pazar	

yerine	ait	yan	fonksiyonları	içeren	bir	pazar	yeri	kompleksi	

ile	21	bin	metrekarelik	pazar	yeri	kompleksiyle	ilgili	

projemiz	hazır.	Tüm	pazarcı	esnafımızı	ve	Alaybey	Mahallesi	

pazar	yerinde	tezgâh	açan	600	pazarcı	esnafımızı	

kapsayacak	şekilde	bir	pazar.	Zemin	katı	5	bin	metrekare,	

birinci	kat	5	bin		metrekare	pazar	alanı,	2.	kat	5	bin	700	

metrekarelik	pazar	alanı,	3.	katta	ise	pazarcı	esnafımızın	

araçlarını	park	etmesi	için	otopark	alanı,	toplam	21	bin	400	

metrekarelik	alan.	Cumartesi	günleri	pazar	için	hizmet	

verecek,	diğer	günlerde	de	civar	mahallelerdeki	

vatandaşlarımıza	otopark	olarak	hizmet	verecek.	

Mahallemizdeki	otopark	sıkıntısına	da	ciddi	katkı	sağlayacak	

bir	mekâna	mahallelerimize	kazandırmış	olacağız.	Bu	

projemiz	ile	birlikte	yaklaşık	20	milyon	TL'lik	modern	bir	

Pazar	yerini	Şehzadelerimize	kazandırmış	olacağız”dedi.

“BU	PROJE	ESNAFIMIZI	ÇOK	SEVİDİRECEK”

Yapılacak	olan	modern	pazaryeri	projesinin	pazarcı	esnafını	

çok	 sevindireceğinin	 altını	 çizen	 Manisa	 Meyve	 Sebze	 ve	

Umum	Pazarcılar	Odası	Başkanı	Halim	"Ağır	koşullarda	hizmet	

veren,	hizmetin	kalitesini	arttırmaya	çalışan,	rekabetin	en	üst	

düzey	olduğu	marketlerle	rekabet	eden	pazarcı	esnafımızın	en	

iyi	 koşullarda	 hizmetini	 kapalı	 alanlarda	 vermek	 ister.	 Son	

zamanlarda	 yaşadığımız	 yeni	 pazar	 yerlerinin	 projeleri	 var.	

Şehzadeler	 Belediyemizin	 açıkladığı	 pazar	 yerlerini	

bekliyorduk.
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	Belediye	Başkanımız	O� mer	Faruk	Çelik	söylediğinde	çok	mutlu	olduk.	Çünkü	gerçekten	de	kapalı	pazar	

yerlerine	hem	pazarcı	esnafımızın	hem	de	Manisalıların	çok	ihtiyacı	var.	Bu	pazar	yerlerinin	sıkıntıları	

30-40	 yıldan	 bu	 yana	 gelen	 bu	 ağır	 yüklerin	 şimdiki	 yeni	 belediyelerimize	 binmesi	 zor	 oldu.	 Bu	

koşullarda	kısa	sürede	bu	projeleri	hayata	geçiren	başta	belediye	başkanımıza	tüm	ekipteki	çalışanlara	

teşekkür	ediyorum"	dedi.

Başkan	Çelik	ziyarette	kurulacak	yeni	kapalı	pazar	yerinin	sunumunu	gerçekleştirdi.

Başkan Çelik'ten Balaban'a tebrik ziyare

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Cumhuriyet Halk 

Parsi İl Başkanı Semih Balaban'ı ziyaret e�. Başkan Çelik, Balaban 

ve yönemine başarılar diledi.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, göreve yeni 

seçilen Cumhuriyet Halk Parsi İl Başkanı Semih Balaban ve 

yönemini ziyaret e�. Ziyare�e Şehzadeler Belediye Meclis 

Başkan Çelik, “Değerli İl Başkanı Semih Balaban göreve ilk seçildiği 

zaman bizleri ziyaret etmişlerdi. Biz de bugün kendilerini hem bir 

iade-i ziyaret hem de tebrik etmek için buradayız. Değerli İl 

Başkanımız ile biz uzun yıllardır tanışıyoruz. Bugüne kadar bir 

birimize karşı en ufak bir kırıcı konuşmamız olmadı. 

Farklılıklarımızı bir zenginlik olarak kabul ederek, birbirimize saygı 

duyarak, Manisa'ya hizmet etmek için çalışıyoruz. Belediyecilik 

noktasında, her türlü önerilere açık olduğumuzu ifade etmek 

isyorum. Çünkü biz herkesin belediyesiyiz. Tüm 

vatandaşlarımızın ödemiş olduğu vergiler ile şehrimizde yaşayan 

her görüşe mensup vatandaşlarımıza hizmet götürmekle 

mükellefiz. Bugüne kadar bu şekilde hizmet etmek için çaba 

gösterdik. Bundan sonra da aynı çizgide yolumuza devam 

edeceğiz. Üyeleri Hüseyin Erkeci ve Yenal Yıldırım da hazır 

bulundu.  

Bizim belediye meclisimizde CHP'li 

belediye meclis üyelerimiz de var. 

Aldığımız her kararda kendileri ile de 

isşare ediyor ve gayet uyumlu bir 

çalışma sergiliyoruz. Bu nokta da 

CHP'li seçmenlerin belediyemiz 

noktasındaki tüm önerileri kesinlikle 

dikkate alınacak�r. CHP İl Başkanlığı 

görevine seçilen değerli Semih 

Balaban ve yönemine başarılar 

diliyorum” dedi. 

Ziyare�en duyduğu memnuniye 

dile geren Balaban, “Ömer Faruk 

Çelik Başkanımız Manisa'da sevilen 

sayılan değerli bir isimdir. Ben de 

kendisi ile 2014 seçimlerinde 4 ay 

boyunca demokrak bir şekilde 

yarışmış�m. O süreç içerisinde bir 

birimizi hiç incitmeden o süreci 

tamamladık. Medeni düzeyde güzel 

ilişkiler içerisinde olması gereken 

güzel bir seçim dönemi oldu. 

Seçimlerin sonucunda Ömer Faruk 

Çelik Başkanımız ipi göğüsleyen isim 

olmuştu. Kendisini de ilk tebrik 

e d e n l e rd e n  b i r i  b e n  o l d u m . 

Şehzadeler Belediyemiz doğru 

şeyler yapıyor. Biz CHP olarak doğru 

işlerin her zaman arkasındayız. 

Ancak yanlış bir şey olduğunda da 

bunu eleşrmek iletmek bizim en 

doğal hakkımız ve görevimizdir. 

Belediye Başkanımıza bu ziyaretleri 

n e d e n i  i l e  t e ş e k k ü r  e d i y o r, 

görevinde başarılar diliyorum” diye 

konuştu. 

4 yıldır Şehzadeler Belediye 

Meclisi'nde uyum içerisinde 

çalış�klarını belirten Şehzadeler 

Belediye Meclis Üyeleri Hüseyin 

Erkenci ve Yenal Yıldırım, “CHP 

olarak Manisa kenne yapılacak 

bütün hizmetlerde destek verdik. 

Bundan sonra da vermeye devam 

edeceğiz. İlişkilerimiz uygar bir 

çerçevede devam etmektedir. 

Manisa ve ülkemizin yararı söz 

konusu olduğunda aynı yere 

yumruk vurmaktan asla 

çekinmeyeceğiz” dediler.

BAŞKAN ÇERÇİ KENTSEL DÖNÜŞÜM İÇİN BAKAN ÖZHASEKİ İLE GÖRÜŞTÜ

“SON RÖTUŞLAR YAPILDI”
Türkiye'nin en büyük 
k e n t s e l  d ö n ü ş ü m 
h a m l e s i n i  b a ş l a t a n 
Yunusemre Belediyesi, 
planların onaylanmasını 
beklerken; Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi Ankara'da 
bir kez daha temaslarda 
b u l u n d u .  Ç e v r e  v e 
Şehircilik Bakanı Mehmet 
Özhaseki i le görüşen 
Başkan Çerçi, “Sayın 
B a k a n ı m ı z l a 
g e r ç e k l e ş t i r d i ğ i m i z 
toplantıda projemizin son 
rötuşlarını yaptık” dedi. 

İ l ç e n i n  m e r k e z i n i 
o luş tu rmak,  ku l lan ım 
ömrünü tamamlayan 
Laleli, Mesir, Mutlu ve 
Lalapaşa Mahallesi'nde 
kentsel dönüşüm yapmak 
için 3 yıldır hummalı bir 
ş e k i l d e  h a z ı r l a n a n 
Yunusemre Belediyesi, 
g e ç t i ğ i m i z  a y l a r d a 
tamamladığı  planlar ı 
Ç e v r e  v e  Ş e h i r c i l i k 
Bakanlığı'na gönderdi. 
Konuya ilişkin çalışmalar 
i lçe bazında aral ıks ız 
sürdürülürken; Yunusemre 
Belediye Başkanı  Dr . 
M e h m e t  Ç e r ç i , 
Ankara'da temaslarda 
bulundu.  

B a ş k a n  Ç e r ç i ' y e 
ziyaretlerinde AK Parti 
Manisa Milletvekili İsmail 
B i l e n ,  M e k a n s a l 
Planlama Firması Yetkilisi 
Hüseyin Koç ve proje 
ekibi eşlik etti. 

Ç e v r e  v e  Ş e h i r c i l i k 
B a k a n l ı ğ ı  K e n t s e l 
Dönüşüm Genel Müdürü 
Vedad Gürgen, Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı 
Mekansa l  P lan lama 
Genel Müdürü Yavuz 
Erdal Kayapınar ile bir 
araya gelen Başkan 
Ç e r ç i ,  A K  P a r t i 
T e ş k i l a t l a n m a d a n 
Sorumlu Genel Başkan 
Yardımcısı Mustafa Ataş, 
A K  P a r t i  Y e r e l 
Yönetimlerden Sorumlu 
Genel Başkan Yardımcısı 
Erol Kaya ile de görüştü.
Temasların son gününde 
Çevre ve Şehircilik 
Bakanı Mehmet 
Özhaseki ile biraraya 
gelen Belediye Başkanı 
Çerçi ziyaretlere ilişkin 
yaptığı açıklamada; 
“Laleli, Mesir, Mutlu ve 
Lalapaşa mahallelerimizi 
kapsayan iki büyük 
kentsel dönüşüm 
projemiz var. 

Planlamasını 
tamamladığımız 
projelerimizi geçtiğimiz 
Ağustos ayında Çevre 
ve Şehircilik 
Bakanlığı'na gönderdik. 
Bu süre içerisinde sık sık 
bakanlık yetkililerini 
ziyaret ederek süreç 
hakkında bilgi aldık. 
Sürecin önemli bir 
kısmını kat ettik. Bugün 
de Sayın Bakanımız ile 
gerçekleştirdiğimiz 
toplantıda projenin son 
rötuşlarını yaptık. 
Yepyeni bir şehir inşa 
ediyoruz. Yıllardır 
uğraşıyoruz. Türkiye'nin 
en güzel kentsel 
dönüşüm projelerinden 
birini hayata 
geçirmeye 
hazırlanıyoruz. Proje 
tamamlandığında bu 
bölge Manisa'nın prestij 
bölgesi olacak. 
Hedeerimiz büyük. 
Gelecek nesiller için 
gece gündüz 
çalışıyoruz. Bu projeden 
bütün vatandaşlarımız 
fayda görecek. Bizler 
de böyle güzel bir şehir 
merkezinin imarında 
görev aldığımız için 
gururluyuz. Gelecek 
nesillerin bizi hayırla 
yad edecek olması 
bizim için en önemli 
motivasyon kaynağı” 
diye konuştu.Seçimlerin 
hemen ardından kolları 
sıvayan Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, bunun için 
çalışmalara başlarken; 
kullanım ömrünü 
tamamlayan binalar ile 
çürük,

oturulamaz yapıların depreme dayanıklı, modern, çağın şartlarına uygun 
bir şekilde yeniden yapılması için söz konusu alanlar Bakanlar Kurulu 
kararıyla 8 Nisan 2015 yılında riskli alan ilan edildi. Teknik ekipler, kentsel 
dönüşüm projelerinin yapıldığı yurtiçi ve yurtdışında incelemelerde 
bulundu. Kentsel dönüşüme girecek 4 mahallede saha çalışması yapan 
ekipler, ilçeye modern bir yaşam alanı kazandırmak için yoğun mesai 
harcarken; projeye ilişkin müşavirlik planlama ihalesi gerçekleştirildi. Müşavir 
rma ile toplantılar ve teknik incelemeler yapıldı. Çalışmalar kapsamında 
Laleli Pazaryeri altında 30 Mart 2017 tarihinde hizmete açılan kentsel 
dönüşüm osinde düzenlenen 52 toplantıda yaklaşık 4000 hak sahibine 
projeye ilişkin bilgi verildi. Başkan Dr. Mehmet Çerçi, 52 toplantının 50'sine 
bizzat katılarak vatandaşların sorduğu tüm sorulara içtenlikle cevap verdi.

O AĞAÇLAR YENİDEN 
TOPRAKLA BULUŞTURULDU

Yunusemre Belediyesi'nin 
5500 Konutluk Akgedik 
Yunuskent Projesinin ilk 
etabı tamamlanıyor. 
Çevre düzenlemesi ve 
peyzaj çalışmalarının 
yapıldığı projede geçen 
yıl sökülmek zorunda 
kalınan az sayıdaki ağaç 
da yeniden toprakla 
buluştu.

Başbakanlık Toplu Konut 
İ d a r e s i ' n i n  ( T O K İ ) 
Türk iye'nin en prest i j l i 
p r o j e l e r i  a r a s ı n d a 
gösterilen 5500 Konutluk 
Akged ik  Top lu  Konut 
Projesi'nin ilk etabında 
sona yaklaşılıyor. Binaların, 
a l tyapı  çal ı şmalar ın ın 
tamamlandığı projede şu 
anda ağaç land ı rma, 
çevre düzenlemesi ve 
p e y z a j  y a p ı l ı y o r . 
Çalışmalar kapsamında 33 
bin metrekare koruluk alan 
oluşturulurken; 15 bin farklı 
t ü r d e   d a n  t o p r a k l a 
buluşturuluyor. 
Paket Arıtma Tesislerinin 
yapımı sırasında sökülerek 
belediye serasına taşınıp 
saksılara ekilen 25 ağaç 
da bir yıl aranın ardından 
t e k r a r  t o p r a k l a 
buluşturuldu. 

A Ğ A Ç L A N D I R M A  V E 
Ç E V R E  D Ü Z E N L E M E S İ 
YAPILIYOR 

Yunusemre Belediyesi 
Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü'nün 
ağaçlandırma 
çalışmalarını yerinde 
inceleyen Belediye 
Başkan Yardımcısı Kılıç 
Kaya, geçen yıl sökülen 
25 ağaçtan 24'ünün 
yeniden dikildiğini ifade 
etti.  Kaya konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada, 
“Bölgemizde 
ağaçlandırma çalışmaları 
hummalı bir şekilde 
devam ediyor. 

TOK İ 'n in  bütün a l tyap ı 
yatırımları kanalizasyon ve 
paket arıtma sorununun 
çözülmesi için ilgili taraar ile 
görüşmeler yapıldı. 
M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 
B e l e d i y e s i  t a r a f ı n d a n 
Y a ğ c ı l a r ,  C e l a l  B a y a r 
Ü n i v e r s i t e s i  M u r a d i y e 
Yerleşkesi, Muradiye ve 
Akgedik bölgesinin atık 
sularını toplayacak kalıcı bir 
arıtma tesisi yapılacak. Bu 
tesis yapılıncaya kadar TOKİ 
alanının 1, 2 ve 3. etabının 
a r ı t m a s ı  a t ı k  s u l a r ı n ı n 
toplanacağı geçici paket 
arıtma tesisini tamamladık. 
Tesis in yapımı s ı ras ında 
bölgedeki 25 ağacımızı 
s ö k e r e k  s e r a m ı z a 
nakletmiştik. O dönemde bu 
konuda 'belediye ağaç 
katliamı yapıyor' diyerek 
spekülasyonlar da üretilmişti. 
Şimdiyse o ağaçlar yeniden 
toprakla buluşturuluyor. Şu 
anda

 262 dan toprakla buluşturuluyor. Proje 
kapsamında 15 bin danın dikimi yapılarak 
Akgedik güzel bir görünüme kavuşturulacak” 
diye konuştu. 
TESİS 12 BİN KİŞİYE HİZMET VERECEK

Paket arıtma tesisi hakkında da bilgi veren 
Kaya açıklamalarını şu sözlerle tamamladı: 
“Paket arıtmamız sabit depo ve 12 adet 
portatif tanktan oluşuyor. Her tank bin kişi 
kapasiteli, 12 tank toplamda 12.000 kişiye 
hizmet verecek. Kalıcı Atıksu Arıtma tesisi 
yapıldığı zaman bu tesis kalkacak ve 12 ayrı 
mahallemizde hizmet verecek. Tesisimizin 
etrafı beton istinat ve tel çitlerle çevrildi. Tel 
içerisine 150 adet leylandi ağacı dikildi. Yol 
kaldırım ve banket yapılarak tesis güzel bir 
görünüme kavuşturuldu. 

Kaldırımlara 16 adet top akasya dikildi. Daha 
sonra bakım ve işletme için giriş kapıları 
oluşturuldu. Güvenlik önlemleri haricinde her 
türlü uyarı levhaları asıldı. Bağımsız enerji direği 
ve tesis içine bağımsız trafo yerleştirildi. 
Tesisimiz, vatandaşımıza ve hayvanlara karşı 
oluşabilecek tehlikelerden arındırıldı.” 

Umut kesilen gölet Büyükşehirle canlanacak
M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 

Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı, Selendi ilçesi Karaselendi 
Mahallesi'nde dönemin İl Özel İdaresi 
tarafından başlatılan ancak yaşanan 
aksaklıklar nedeniyle yarım kalan 
tesisin tamamlanması için çalışma 
başlattı.Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
e k i p l e r i ,  S e l e n d i  K a r a s e l e n d i 
Mahallesi'nde dönemin 

 İl Özel İdaresi zamanında başlanılan 
ancak yaşanılan aksaklıklar dolayısıyla 
yarım kalan tesiste incelemelerde 
bulundu. 
Kırsal Hizmetler Dairesi Kırsal Alan 
Yönetimi Şube Müdür vekili Duran 
Akdağ ve teknik ekip yaptığı 
incelemede yarım kalan tesiste eksikleri 
ve yapılması gerekenleri  tespit ederek 
tesisin en kısa zamanda aktif hale

getirilmesi için çalışmalara başladı.
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanı Bircan Gençoğlu 17 
ilçede tarımsal sulama, hayvan içme suyu göleti ve 
tarımsal sulama göletleri ile her zaman üreticilerin 
yanında olduklarını olmaya devam edeceklerini belirtti. 
Gençoğlu, çalışmaların Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'ün talimatları ile her ilçede devam 
ettiğini belirterek, tesisin tamamlanmasıyla birlikte en 
kısa zamanda hizmete başlayacağını söyledi. Gençoğlu, 
tesisin üreticilere hayırlı olması temennisinde bulundu. 

YUNUSEMRE'NİN MUHTARLARA DESTEĞİ SÜRÜYOR
İlçedeki muhtarlık binalarının büyük bir 
bölümünü yenileyen Yunusemre Belediyesi, 
muhtarlara desteğini sürdürüyor. Belediye 
ekipleri ayrıca kırsal mahallelerdeki genç 
odalarını da tekrar canlandırıyor. 
Muhtarlık binalarının ziki koşullarının 
iyileştirilmesi, muhtarların Yunusemre  
halkına daha iyi ortamda hizmet vermesini 
amaçlayan Yunusemre Belediyesi 
Muhtarlık İşleri ile İşletme İştirakler 
Müdürlüğü ekipleri, ilçede bulunan 
muhtarlara buzdolabı ve elektrikli 
çaydanlık dağıtıyor.Yapılan çalışma 
hakkında bilgi veren Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, demokrasilerin 
kılcal damarları olan muhtarları 
önemsediklerini söyledi. Başkan Çerçi 
konuya ilişkin yaptığı açıklamada; 
“İlçemizde bulunan 65'i kırsal olmak üzere 
89 mahallede muhtarlarımızla birlikte uyum 
içerisinde çalışıyoruz. 

Onların  sıkıntılarını en aza indirmek için 
çabalıyoruz. Bu kapsamda muhtarlarımızın 
ihtiyaç duyduğu muhtarlık binası, bilgisayar, 
yazıcı ve benzeri birçok ihtiyaçlarını karşılıyoruz. 
Ayrıca Yuntdağı Bölgemizde hemen hemen her 
mahallemizde bulunan genç odalarını ziyaret 
ederek genç odalarımızda gençlerimiz ile bir 
araya geliyoruz. Hem muhtarlarımız hem de 
genç odalarımızda vatandaşlarımızın daha 
rahat etmesi amacıyla çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz” dedi. 

YUNUSEMRELİ TAEKWONDOCU ANTALYA'DAN MADALYAYLA DÖNDÜ
Antalya'da gerçekleştirilen Büyükler Türkiye Taekwondo Şampiyonası'nda 
Yunusemre Belediyespor Taekwondo Kulübü sporcusu Emre Çelik, Türkiye 
üçüncüsü olarak takımını gururlandırdı. 

Yunusemre Belediyespor,  Taekwondo branşında 
da başarılı sonuçlar elde ediyor. Belediyespor 
Taekwondo Kulübü sporcusu Emre Çelik, 
Antalya'da gerçekleştirilen Büyükler Türkiye 
Taekwondo Şampiyonası'na damgasını vurdu. 
Emre Çelik, 166 sporcu arasından 63 kg'da Türkiye 
üçüncülüğü kazandı. Konuya ilişkin açıklamada 
bulunan Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif 
Alkan, genç sporcuyu kutlayarak şunları söyledi: 
“Sporcumuz Emre Çelik, Antalya'da 
gerçekleştirilen turnuvada 166 sporcu arasından 
63 kg'de Türkiye üçüncüsü oldu. Sporcumuzun 
başarısı bizleri gururlandırdı. Belediye Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi'nin destekleriyle amatör 
branşlarda Türkiye dereceleri kazanmaya devam 
edeceğiz” dedi. 

Saruhanlı Yollarına Büyükşehir'den Kış Bakımı
Mevsim şartları el verdiği ölçüde il genelinde asfalt çalışmaları sürdüren Manisa Büyükşehir 

Belediyesi bir yandan da bozulan yollara yama ve bakım çalışması gerçekleştiriyor. Bu kapsamda 
Büyükşehir Belediyesi tarafından Saruhanlı Kapalı Pazar Yerinden Adiloba istikametine giden yol 
üzerinde yama ve bakım çalışması uygulandı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, kış mevsiminde 
vatandaşların daha rahat yolculuk yapabilmesi amacıyla 
Manisa'nın 17 ilçesinde yol bakım ve asfalt çalışmalarına 
devam ediyor. Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Saruhanlı Kapalı Pazar Yerinden Adiloba 
istikametine giden yol üzerinde yama ve bakım çalışması 
uygulandı. Uygulanan yama çalışmasıyla mevcut yolda 
engebeleri kaldırarak vatandaşların daha rahat ulaşıma 
kavuşmasını sağladıkları belirten Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir, ağır kış şartlarına rağmen 
vatandaşların mağdur olmaması için çalışmalarını özenle 
gerçekleştirdiklerini belirtti.



Saadet Partisi (SP) 

Manisa Yunusemre 

ilçe  Başkanı Zekayi 

Yılmaz  Afrin 

operasyonu ile ilgili 

basın mensuplarına 

değerlendirmelerde 

bulundu.  SP  Manisa 

Yunusemre ilçe  

Başkanı Zekayi 

Yılmaz  ordumuza 

desteğimiz tamdır 

ifadesini kullandı.

Saadet Partisi Yunusemre  ilçe Başkanı  Zekayi Yılmaz basın 

mensupları ile bir araya geldi. Afrin operasyonunu  

değerlendiren Başkan  Yılmaz “Türkiye'nin güvenliği için her 

türlü operasyonun arkasındayız” şeklinde konuştu.  Başkan 

Yılmaz şöyle dedi;  “Ülkemizin huzur ve güvenliğine bölgemizin 

barış ve istikrarına vesile olmasını diliyorum.  Türkiye'nin 

güvenliği için her türlü operasyonunarkasındayız. Ordumuza 

desteğimiz tamdır.  Ordumuz tarafından başlatılan zeytin dalı 

harekatının ülkemizin huzur ve güvenliğine bölgemizin barış ve 

istikrarına vesile olmasını diliyorum.  Tüm Mehmetçiklerimizin 

Allah yar ve yardımcısı olsun”  dedi.

BAŞKAN YILMAZ “ORDUMUZA DESTEĞİMİZ TAM”

Zeytin Dalı Hareketi'ni Türk Silahlı Kuvvetleri 

ÖSO (Özgür Suriye Ordusu) ile birlikte 

yürütüyor. Bu hareket konusunda ülkemiz 

içindeki meşruiyet en üst noktada bulunuyor. 

Milletimizin duası, devletimizin tüm 

birimlerinin ortak kararlılığı ile harika bir 

süreç yönetiliyor

Zeytin Dalı Harekatı! Çok zekice verilmiş bir isim. Dost ve müttefikler için zeytin dalı, düşmanlar ve terör örgütleri için bir 
temizlik operasyonu. Başarılı bir diplomasi silsilesi birbirini izledi. Rusya, Suriye yönetimi, İran süreç konusunda 
bilgilendirildi. Rusya askerlerini başka bölgeye kaydırdı, hava yolunu açtı. Türkiye tüm dünyaya “Bu harekat meşrudur, 
uluslararası hukuka uygun yapılmaktadır” konusunu en mükemmel şekilde ifade etmiştir.

Bu hareket Kürtlere yönelik bir harekat değildir. Afrin bir Kürt kenti değildir. Türkmen, Arap ve Kürtlerin bulunduğu bir yer 
iken PYD tarafından işgal edilmiştir. Bu operasyon sonrası amaç Afrin'i işgalden kurtarmak ve gerçek sahiplerine teslim 
etmektir. Bu hareket sivillere yönelik bir hareket değildir. PYD terör örgütü, yapılan operasyonu sivillere yönelik bir hareket 
imajı vermek için örgüt üyelerine etek giyerek sivillerin arasına girmeleri konusunda talimat vermiştir. Türk ordusu sivilleri 
vurmak için değil, sivilleri, kadın ve çocukları özgürleştirmek, onları korumak için eğitilmiştir. Sivil halkı vuran PKK ve onun 
uzantısı olan PYD'dir.

Afrin'e düzenlenen Zeytin Dalı Operasyonunun Sonuçları:

1)Ülkemiz için tehlike arzeden Hatay ve Kilis gibi İllerimize sık sık yapılan saldırıların kaynağı kökünden çözülmüş olacak.

2)Harekatta kullanılan silah ve araç gereçlerin % 70 inin yerli ve milli olması önemlidir. Bu silah ve araçları arazide test 
etme imkanımız oldu. Artık bundan sonra Türkiye silah üreten ülkeler için bir pazar olmaktan çıkacak ve silah satan bir 
ülke konumuna gelmiş olacak.

3)Sınırımızda bir terör devletinin kurulması için çalışanlar bunun mümkün olmadığını görecekler. Terör devletinin batı 
yakası tamamen ortadan kalkmış olacak. Fırat Kalkanı ile iki kanadın birbirine bağlanması engellenmişti.

4)Bu operasyonun başarılı olmasının ardından bölgede bulunan PKK güdümü dışında bulunan Kürt ve Arap aşiretler 
güçlü olan Türkiye'den yana tavır alacaklar, bölgedeki aşiretlerin terör örgütüne karşı motivasyonları güçlenmiş olacak.

5)Ülkemiz için büyük tehlike arz eden PKK – PYD ve DAEŞ gibi örgütlerle mücadelenin sadece ülke içinde yapılan 
operasyonlarla başarılı olamayacağı açıktır. Bu örgütlerin kaynağı ve desteğini aldığı sınır ötesi terör kaynaklarının 
kurutulması ile terörle mücadelede başarı gün geçtikçe daha da artacaktır.

6)Fırat Kalkanı Harekatı ile güvenli bölge haline getirilen Cerablus El Azez gibi bölgelere Türkiye'de bulunan 
mültecilerden 100 bin kişi geri dönmüştür. Afrin bölgesinin de güvenli bölge yapılarak ÖSO eline geçmesi ile ülkemizden 
pek çok mülteci güvenli bölgeye doğru geri ülkelerine dönüşü gerçekleşecek ve halkın kendi ülkesine dönüşü ile yerel 
güçler daha da etkin hale gelmiş olacak.

Bu aşamadan sonra artık hiç bir şey eskisi gibi olmayacak;

1)Afrin teröristlerden tamamen temizlenene kadar operasyon devam edecektir. Başlanılan operasyon tamamlanacaktır.

2)Terör örgütü artık eski gücüne asla ulaşamayacak, tekrar toparlanması imkansız hale gelecektir.

3)Türkiye ile Amerika arasındaki güven bunalımı çok zor aşılacaktır. Terör örgütüne desteği kesmediği müddetçe 

Türkiye Amerika'yı dost ve müttefik olarak görmeyecektir.

4)Fırat Kalkanı Operasyonu ile başlayan, İdlib'e Güvenli Bölge oluşturmak için güvenlik gücü gönderen Türkiye'nin 
Afrin Operasyonu burayla sınırlı kalmayacak Münbiç ve diğer bölgelerle devam edecektir.

5)Ülkemizde bulunan Suriyeli mültecilerden 100 bini Fırat Kalkanı ile sağlanan güvenlik bölgesine geri dönmüş, 
Afrin Operasyonu sonrası mültecilerin ülkelerine geri dönüşü hızlanacaktır.

6)Türkiye Ortadoğu ve yakın bölgemizde oyun kurucular arasındaki yerini sağlamlaştırmış olacak ve her konuda 

dikkate alınacaktır.

Ahmetli'de Haşere İle Mücadele Sürüyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi, kış aylarında da ilaçlama çalışmalarını 
sürdürüyor. Bu kapsamda Ahmetli ilçesinde de Sağlık İşleri Daire 
Başkanlığı ekipleri tarafından kanalizasyon sistemleri ve üstü kapalı 
dereler gibi sivrisineklerin dinlenme alanları olan yerlerde, kışlak 
mücadelesi yoğun bir şekilde gerçekleşiyor.Yaz aylarında gündüz ve 
akşam saatlerinde uyguladığı farklı ilaçlama programları ile vatandaşların 
rahat bir nefes almasını sağlayan Manisa Büyükşehir Belediyesi, kış 
aylarında da bu yoğun çalışmasına devam ediyor. 

Sivrisineklerin dinlenme alanı olan 
yerlerde, kışlak mücadelesini 
sürdüren Haşere ile Mücadele 
ekipleri, Ahmetli ilçesinde muhtelif 
noktalarda ilaçlamalarını 
gerçekleştirdi. Çalışmalar hakkında 
bilgiler veren Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Talip Akbaş, “Ekiplerimiz, 
Ahmetli ilçesinde program dâhilinde 
ilaçlamaları yapıyor. Gübrelik alanlar, 
kanalizasyon sistemleri ve derelerde, 
çalışmalarımız devam edecek” diye 
konuştu.

GAZİ VE ŞEHİT YAKINLARI ASKERE GİTMEK İÇİN DİLEKÇE VERDİ

Türkiye Gaziler ve Şehit Aileleri Vak 

Manisa Şubesi, Türk Silahlı Kuvvetleri 

tarandan başla�lan Afrin �eyn Dalı 

Hareka�na destek olmak ve askere 

gitmek amacıyla Askerlik Şubesi 

Başkanlığı'na dilekçe sundu. Şube 

önünde dilekçelerini imzalayan vakıf 

üyeleri adına açıklama yapan Şube 

Başkanı Nihat Yaşacan, 

“Bugün TSK'nin Afrin'e yapmış olduğu operasyona destek için buradayız.

Ülkemizin güvenliği için bu operasyonu destekliyoruz. Biz de zamanında 

ülkemiz için şehit ve gazi olduk.  Bugün de dilekçelerimizi veriyor ve görev için 

hazır olduğumuzu söylüyoruz” dedi. Dilekçe verenlerin arasında bulunan şehit 

babası İsmet Alakuş ise şunları söyledi; “Oğlumu vatanımız için şehit verdim. 

Ben de vatanımız için göreve hazırım.” Kıbrıs gazisi görme engelli Mehmet 

Korteş ise, Afrin operasyonuna destek verdiğini söyledi.

Kırsal Hizmetler Gördes'te Proje Takibinde
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Daire Başkanlığı, Gördes'te uygulanan projelerin yerinde incelemesini gerçekleştirmek 
üzere Efendili ve Kalemoğlu mahallelerini ziyaret etti. Üreticilerle toplantı yapan Kırsal Hizmet Daire Başkanlığı Heyeti daha sonra 
üreticilerle birlikte Örtü Altı Yetiştiriciliğinin Geliştirilmesi projesi kapsamında kurulan seralar ve Meyveciliğin Geliştirilmesi Projesi 
kapsamında dağıtılan fidanları inceledi.

İl genelinde kırsal kalkınmanın sağlanması 
amacıyla projeler üreten ve projelerin 
uygulanmasının ardından takiplerine devam 
eden Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Daire Başkanlığı, Gördes'e bağlı 
Efendili ve Kalemoğlu Mahallelerini ziyaret 
etti. İlçede uygulanan projelerin yerinde 
incelenmesi amacıyla gerçekleştirilen 
ziyarette Kırsal Kalkınma Şube Müdürü 
Yılmaz Usta, Veteriner Hekim Halil Erşahin 
ve teknisyen Hayrettin Okkalı yer aldı. 
Projelerden faydalanan üreticilerle Efendili 
ve Kalemoğlu Mahallelerinde toplantı 
yapılarak bilgiler verilirken, üreticilerin 
gerek projelerle gerekse de tarım, 
hayvancılık ve kırsal kalkınma alanlarındaki 
sorunları, talepleri ve istekleri dinlendi. 
Toplantıların ardından Gördes ilçesinde 
uygulanan Örtü Altı Yetiştiriciliğinin 
Geliştirilmesi projesi kapsamında kurulan 
seralar ve Meyveciliğin Geliştirilmesi 
Projesi kapsamında dağıtılan fidanlar 
üreticilerle birlikte incelendi.
Üreticilerin Yanında Olmaya Devam 
Edeceğiz
 Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün'ün talimatlarıyla 
kırsal kalkınmanın sağlanması adına yoğun 
bir çaba sarf ettiklerini dile getiren 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Daire Başkanı Bircan 
Gençoğlu, “Üreticilerimizin gelir 
düzeylerinin artırılarak hayat 
standartlarının yükseltilmesi ve kıt olan 
kaynaklardan maksimum faydanın 
sağlanabilmesi amacı ile farklı projeler 
uygulandı. 2018 yılında ve gelecek 
yıllarda da kırsal kalkınmaya destek 
olmak, üreticilerimize bir nebzede olsa 
katkı sağlamaya devam etmek için 
mevcut projeler yanında mahallelerimizin 
ihtiyaçları, iklim, su ve toprak özellikleri 
dikkate alınarak yeni projeler de 
hazırlanarak uygulanacak. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi olarak her zaman 
üreticinin yanında olduğumuzun 
vurgulandığı toplantıda projelerden en 
yüksek faydayı sağlayabilmek için, iş 
hacminin düşük olduğu kış aylarını saha 
ziyaretleri yaparak, 

üreticileri dinleyerek sahaya, ihtiyaca ve talebe 
uygun projeler uygulamak için arazide 
mahallerde üreticilerle olmaya devam 
edeceğiz” dedi.
Seralarda Üretim Başladı, Fidanlar 
Toprakla Buluştu
 Kırsal Hizmetler Daire Başkanlığı 
olarak tarımsal altyapı eksikliklerinin 
giderilmesi için yeraltı ve yerüstü su 
kaynaklarının ekonomik olarak 
değerlendirilerek üretime katkı sağlanmasının 
amaçlandığını söyleyen Daire Başkanı Bircan 
Gençoğlu, “Bu amaçla sulama göleti, damla 
sulama sistemi ve hayvan içme suyu 
göletlerinin yapımı gerçekleştirilmekte. Bunun 
yanında birim alandan alınan verimin ve 
üreticilerin gelirlerinin artırılması için Gördes 
ilçemizde uygulanan projeler ile iki yılda 36 
üreticiye sera kurulumu tamamlanmış, 389 
üreticiye 36 bin 372 adet zeytin fidanı, 142 
üreticiye 11 bin 848 adet ceviz fidanı teslim 
edildi. Uygulanan projelerde proje giderinin 
yüzde 75'i geri ödemesiz olarak Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin hibe desteği şeklinde 
karşılanmaktadır. Bu gün bu seralarda üretim 
yapıldığını, fidanların toprakla buluştuğunu 
büyük bir memnuniyetle görüyoruz.  
Üreticilerimize ilimize ve ülkemize hayırlı 
olmasını temenni ediyoruz. Ürününüz bol 
kazancınız bereketli olsun” diye konuştu.

Can Dostlarımız İçin Kurumlar İş Birliğine Geçti
Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Talip Akbaş, Şehzadeler İlçesi Çiftçi Malları Koruma Başkanı Ural 

Üncü'yü ziyaret etti. Kedi ve köpek bakmak isteyen üreticilerin onların dostluğunu kazanmak için para harcamalarına gerek 
olmadığını belirten Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Talip Akbaş, Geçici Hayvan Bakımevinden tek tuşla hayvan 
sahiplenebileceğini belirtti.

Şehzadeler İlçesi Çiftçi Malları Koruma 
Başkanı Ural Üncü'yü Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri 
Dairesi Talip Akbaş ziyaret etti. 
Ziyarette kedi ve köpek bakmak isteyen 
üreticilerin Geçici Hayvan Bakımevi 
aracılığıyla ücretsiz olarak 
sahiplenebileceğini belirten Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Talip 
Akbaş,” Kedi ve köpek bakmak isteyen 
çiftçilerimiz Büyükşehir Belediyemizin 
internet sitesindeki bölümden Geçici 
Hayvan Bakımevinde yer alan can 
dostlarımızı görebilirler ve bizimle 
irtibata geçebilirler. Tarlada bağda bahçe 
de yanlarında bir can dostu bulunmasını 
isteyen üreticilerimizin onların dostluğu 
kazanmak için para harcamasına gerek 
yok” dedi. Tüm üyelerine bu konuda 
bilgilendirmede bulunacaklarını belirten 
Şehzadeler İlçesi Çiftçi Malları Koruma 
Başkanı Ural Üncü de konuya ilgiyle 
yaklaştı.

Emitt Fuarı'na Jeopark Damgası
Manisa'nın doğal zenginliklerinin daha iyi tanıtılarak turizm 
potansiyelinin geliştirilmesi amacıyla Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Kula Belediyesi ve Salihli Belediyesi'nin işbirliğinde kurulan Jeoapark 
Belediyeler Birliği, İzmir'de gerçekleştirilen Travel Turkey fuarının 
ardından dünyanın en büyük 5 turizm fuarından biri olan İstanbul 
Emitt fuarında da yerini aldı. 

       Türkiye'nin ilk ve tek Jeoparkı olan Kula Jeoparkı İzmir'de 
gerçekleştirilen Travel Turkey fuarının ardından, dünyanın en 
büyük 5 turizm fuarından bir tanesi olan İstanbul Emitt 
fuarında yerini aldı. İstanbul Tüyap Fuar ve Kongre 
Merkezi'nde gerçekleştirilen fuarda Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Kula Belediyesi ve Salihli Belediyesi'nin 
işbirliğinde kurulan Jeopark Belediyeler Birliği'nin standı 28 
Ocak Ocak'a kadar ziyaretçilerini bekliyor. 

Fuarda ziyaretçilerin ilgi odağı olan Jeopark Belediyeler Birliği standında, Kula Jeopark Alanında yer alan 'Sandal Divlit Volkan 
Konisi', 'Kula Divlit Volkan Konisi ve Lav Akıntıları', 'Çakırca Sütun Bazaltları', ile Salihli Jeopark alanında bulunan 'Adala Kanyonu', 
'Suuçtu Şelalsi', 'Prehistorik Fosil İnsan Ayak İzleri' gibi Jeopark'ın doğal güzellikleri görsellerle tanıtlıyor. Vatandaşların da yoğun ilgi 
gösterdiği Jeopark Belediyeler Birliği standı, fuarın kapanış tarihi olan 28 Ocak'a kadar ziyaretçilerini ağırlamaya devam edecek. 

Manisa'da	Moda	Cafe	Açıldı
Manisa'da kadın 
girişimciler Damla 
Baksi ve Sevinç 
Ülker 
öncülüğünde 
kurulan Moda 
Cafe, 
Manisalıların, 
ailelerin yeni 
merkezi olacak. 

Şehzadeler ilçesi Kumludere Caddesi Arda Mahalle Muhtarlığı binası 

karşısında 2 ay önce açılan Moda Cafe, Manisa'da görev yapan basın 

mensuplarını ağırladı.

Yaklaşık 2 ay öne bu işletmeyi aç�klarını ifade eden Sevinç Ülker, “Cafemizde 

kahval�, aperaf türü şeyler, soğuk, sıcak içecekler mevcut. Yeni bir işletme 

olduğu için elbe�e bir takım sıkın�ları var. Ama güzel bir sektör. Hizmet 

açısından zevkli bir sektör.  İnanıyorum ki insanlar burada güzel vakitler 

geçirecekler. Doğum günlerini, parlerini burada yapmak isteyenler oluyor. 

Manisalıları cafemize bekliyoruz. İnanıyorum ki Moda Cafe Manisalıların yeni 

adresi olacak.” dedi.

Selendi'de 249 Yuva Mutlu

Manisa'nın il genelinde Manisa 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
dar gelirli vatandaşlara hizmet 
veren Gıda Bankası Selendi 
ilçesinde 249 ihtiyaç sahibi haneye 
ulaşıyor ve dar gelirlinin yüzünü 
güldürüyor.Manisa Büyükşehir 
Belediyesi'nin il genelinde hizmet 
veren Gıda Bankaları vatandaşın 
yüzünü güldürmeye devam 
ediyor. Bu kapsamda Selendi 
ilçesinde 249 gerçek ihtiyaç sahibi 
aile Gıda bankasından hizmet 
alıyor. Dar gelirli vatandaşlar 
kendilerine dağıtılan kartlarla  
Gıda Bankalarından temizlik 
malzemesinden gıda

 malzemelerine kadar tüm market 
ihtiyaçlarını karşılayabiliyor. 
İ y i  g ü n d e  k ö t ü  g ü n d e 
yanlarındayız 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
olarak sosyal belediyecilik 
hizmetlerini daha iyi yerine 
getirmek için çalıştıklarını belirten 
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, “Gıda 
Bankası Selendi ilçesinde 249 
haneye ulaşmış durumda. İhtiyaç 
sahibi vatandaşlarımızın iyi günde 
de kötü günde de yanlarındayız. 
Kendilerine verilen kartlarla gizlilik 
içerisinde her türlü ihtiyaçlarını 
rencide edilmeden yapabiliyorlar” 
dedi. 

Şanlı Türk Bayrağımız Kepenekli'yi Selamlıyor
Milli ve manevi duygulara 
hassasiyetle yaklaşan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, Saruhanlı 
ilçesi Kepenekli Mahallesi'nde 
zaman içerisinde yıpranan Türk 
Bayrağımızı yeniledi. Öte yandan 
Türk bayraklarının yenileriyle 
değiştirilmesini memnuniyetle 
karşılayan vatandaşlar, 
duyarlılığından ötürü Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'e teşekkür etti.
Saruhanlı ilçesi Kepenekli Mahallesi'ni ziyaret 
eden Manisa Büyükşehir Belediyesi Saruhanlı 
Koordinasyon Şube Müdürü Ali Aybars Özbilgin ve 
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, mahalleye hâkim 
bir noktada asılı olan dev Türk Bayrağını yeniledi. 
30 metre yükseklikte yer alan ve zaman 
içerisinde yıpranan Türk bayrağını yenilesiyle 
değiştirilmesini memnuniyetle karşılayan 
vatandaşlar, duyarlılığından ötürü Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e 
teşekkür etti. Mahalle Muhtarı Adil Karadağ ile 
birlikte şanlı Türk Bayrağımızı göndere çeken 
Özbilgin, Büyükşehir Belediyesi olarak  milli ve 
manevi duygulara her zaman hassasiyetle 
yaklaştıklarını söyledi.
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Kamu	Kaynağı	Boşa	Harcanıyor
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Uncubozköy Mahallesi'nde bulunan Cemal Ergün Caddesi'nde gerçekleştirdiği 
düzenleme çalışmalarıyla montajı yapılan modern aydınlatma direkleri, Yunusemre Belediyesince sökülmeye 
başlandı.Sorunsuz bir şekilde çalışan ve cadde aydınlatmasını sağlayan direklerin sökülmesi ve yerlerine 
yenilerinin yerleştirilecek olması, kamu kaynağının boşa harcandığı yorumlarını beraberinde getirdi. 
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Yunusemre ilçesine bağlı Uncubozköy Mahallesi 
Cemal Ergün Caddesi'nde gerçekleştirdiği düzenleme çalışmasıyla montajı yapılan 
modern aydınlatma direkleri, sorunsuz bir şekilde çalışmasına ve sokağın 
aydınlatmasını sağlamasına rağmen Yunusemre Belediyesince sökülmeye başlandı. 
Cadde düzenlemesiyle uyumlu olan ve caddenin görüntüsüne güzellik katan 
aydınlatma direklerinin yapımından kısa bir süre sonra sökülmesi kamu kaynağının 
çöpe atıldığı yorumlarını beraberinde getirdi. Durumdan rahatsız olan mahalle 
sakinleri aydınlatma direklerinin yepyeni olmasına rağmen söküldüğünü ve yerlerine 
yenilerinin takılacağını öğrendiklerini belirterek, henüz yeni durumda olan direklerin 
değiştirilecek olmasına anlam veremediklerini söylediler. Aydınlatma direklerinin 
yerlerinden sökülmesini istemediklerini kaydeden vatandaşlar, kamu kaynağının çöpe 
atılmasının doğru olmadığını ifade ettiler. Vatandaşlar, kamu kaynaklarının yersiz 
şekilde harcanmasından duydukları rahatsızlıkları dile getirdiler.



40 yıllık sorun çözüldü, önümüzdeki 40 yılın planlaması yapıldı
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 

en büyük ve en çevreci yatırımlarından biri 
olan Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve 
Düzenli Depolama Tesisi 4 Ekim 2017 
yılındaki büyük açılışının ardından merkez 
belediye ve ilçe belediyelerinden gelen 
atıkların ayrıştırmasını yaparak önümüzdeki 
40 yıl için çevreye karşı sorumluluğunu 
yerine getirmeye devam ediyor.

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 
en büyük yatırımlarından biri olan ve en 
büyük çevre yatırımı arasında yer alan 440 
dönümlük alan üzerine kurulan Uzunburun 
Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depolama 
Tesisi merkezde Yunusemre Belediyesi ve 
Şehzadeler Belediyesi ile ilçelerden gelen 
atıklar ile günlük 650 ton atık işleme 
kapasitesi ile Manisa'ya hizmet vermeye 
devam ediyor. 

Açılışı MHP Genel Başkanı 
Bahçeli yapmıştı
4 Ekim 2017 yılında Milliyetçi Hareket 
Partisi Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin 
açılışını yaptığı Uzunburun Katı Atık 
Bertaraf ve Düzenli Depolama Tesisi'nin 
çalışmalarına tüm hızıyla devam ettiğini 
ifade eden Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, “Şu an itibari ile 650 
ton kapasiteli tesisimiz 5 ilçeden günlük 
450-500 ton atığı kabul ediyor. Bir tek 
Saruhanlı'nın atığı gelmiyor. Saruhanlı'ya 
yaptığımız transfer istasyonunun bu ay 
bitmesiyle birlikte Saruhanlı'nın atığını da 
Şubat ayı içinde tesisimize getirerek 
işlemeye başlayacağız. Şehzadeler 
Belediyesi ve Yunusemre Belediyesi 
atıklarını kendi araçlarıyla buraya 
getiriyor. 

Turgutlu ve Ahmetli'nin atıkları semi 
treyler dediğimiz araçlar ile tesisimize 
getirilerek kağıt, metal, plastik gibi geri 
dönüşümü mümkün olan 6 farklı şekilde 
ayrıştırılması yapılıyor. Atıkların mümkün 
olan kısımlarının ayrıştırılmasının 
ardından, bu atıkları düzenli bir şekilde 
balyalayarak geri dönüşüm firmalarına 
satışını sağlıyoruz. Organik atıkların 
kompost oluşumu için ilk numunemizi 
geçen hafta aldık ve analize gönderdik, 
sonucunu bekliyoruz. Eğer istediğimiz 
standartlarda olursa ilk olarak Uzunburun 
mahallesindeki vatandaşlarımıza bu 
kompostun bir kısmını vermeyi 
planlıyoruz. Kalan kısmını da park ve 
bahçe müdürlüğümüzde 
değerlendireceğiz. Son nihai çıkış içinde 
ÇED'in kapasite artırımını 
gerçekleştiriyoruz. Halkın katılımını 
bitirdik, kurum görüşlerini aldık İDK 
toplantısını Bakanlık yetkilileri ile birlikte 
yapacağız” dedi.

 Tesis tehlikesiz endüstriyel 
atık depolama lisansına da 
sahip
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi 
Başkanı Yıldırım, tesisin tehlikesiz 
endüstriyel atıkları depolama lisansına da 
sahip olduğunu belirterek, yapılacak olan 
kapasite artışıyla birlikte tesise gelen 
atıkların işleneceğini, dönüşümü mümkün 
olan atıkların dönüştürüleceğini, organik 
atıklardan da gübre elde edileceğini 
kaydetti. Yıldırım, “Son nihai geri 
dönüşümü mümkün olmayan atık ve 
tesisimize gelen tehlikesiz endüstriyel 
atıklar, atıktan türetilmiş yakıta 
dönüştürülerek yakma tesisine 
götürülecek. Yakma tesisi de kapalı 
alanımızın hemen yanında bulunan 
kamulaştırdığımız yaklaşık 40 dönümlük 
bir alana kurarak buradaki enerjiden 
buhar, buhardan da elektrik enerjisi 
üreteceğiz” diye konuştu. 

2018'in sonunda tüm ilçelerin atıkları tesise gelecek

Başkan Yıldırım, ilçelerde 
yapılan ve yapımı devam eden 
t r a n s f e r  i s t a s y o n l a r ı n ı n 
çalışmalarının devam ettiğini 
belirterek, “Tahmin ediyorum 9 
i l ç e m i z d e k i  t r a n s f e r 
istasyonlarının bir kısmı bitti, bir 
kısmı da yapılmaya devam ediyor. 
2018 yılının sonuna doğru tüm 
ilçelerimizin atıkları rahat bir 
şekilde bu tesise gelerek günlük 
bin 400-bin 500 ton atık işleme 
kapasitesi ile atıklar işlenerek 
g ü b r e  v e  e n e r j i y e 
dönüştürü lecek.  Böy le l ik le 
doğaya  ve  çev reye  fayda 
sağlayacak bir tesis olması 
ilkemizi sürdüreceğiz” ifadelerini 
kullandı. 

40 yılın sorunu çözüldü gelecek 
30 yılın planlaması yapıldı
   Manisa'nın, 40 yıldır kanayan yarası 
olan ve sürekli olarak gündeme gelen 
vahşi depolamadan bu tesis ile 
kurtulduğuna vurgu yapan Başkan 
Yıldırım, “Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün ile bu tesisin 
planlamasında 40 yıllık sorun çözüme 
kavuşurken önümüzdeki 30 yıl bu 
sorun ile karşılaşılmayacağı 
düşünülerek, bu süreyi nasıl arttırırız 
yönünde bir çalışma yaptık. Yakma 
tesisimizin dizaynını bu şeklide 
oluşturduk. Alanımızı aldık, imar 
planını yapıyoruz ve ÇED sürecini 
bitirmek üzereyiz. Kuracağımız yakma 
tesisi ile birlikte tesisimizin ömrü 30 
yıldan 40-50 yıla kadar çıkacak. Bu 
süre daha uzun olabilir. Manisa 
halkımıza hayırlısı olsun” şeklinde 
konuştu.

170 mektupçu sözde aydına Özdağ'dan tokat gibi cevap
Aralarında eski bakan, milletvekili, 

yazar, aydın, yönetmen, oyuncu, 

senarist, gazeteci, demokratik kitle 

örgütü ve kadın kurumları temsilcilerinin 

bulunduğu 170 ismin, Afrin'de devam 

eden Zeytin Dalı Harekatının 

durdurulması için imzaladıkları mektubu 

Meclis'teki tüm milletvekillerine e-posta 

yoluyla göndermesine ilk tepki AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ'dan geldi. Özdağ, “Kendilerini 

akil adam ve aydın tiye tanımlayan bu 

kişiler Peki onlarca kişi haince öldürülürken, 

çocuklar bombalarla öldürülürken, gözleri 

kör edilirken, Yaklaşık 12 Bin Gazi kollarını, 

bacaklarını kaybederken, yaklaşık 8 Bin 

kahraman askerimiz, memurumuz, 

öğretmenimiz, aydınımız Şehit olurken, 

İnsanlar kaçırılırken neredeydiler? Onlar, 

“PKK silahlı olsun, PYD/YPG silahlı olsun 

fakat Türk Silahlı Kuvvetleri silahını bıraksın” 

isyorlar. Bunların yazdığı bir ihanet 

bildirisidir. Buna asla müsaade etmeyeceğiz 

ve terörün kökünü kazıyacağız” dedi.

ONLARIN YAZDIĞI BİR İHANET BİLDİRİSİDİR

Aralarında sanatçı, akademisyen ve Yazarın 

bulunduğu 170 kişinin Afrin'de Türk Silahlı 

kuvvetlerince yürütülen Zeyn Dalı 

Hareka�nın sona ermesi talebiyle, “Savaş 

sona ersin” şeklinde yazdıkları ve TBMM'de 

görev yapan Milletvekillerine gönderdikleri 

mektuba AK Par Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ tepki gösterdi. Grubun 

içerisinde çözüm sürecinde akil adam olarak 

görevlendirilmiş olan akil adamların da 

bulunduğunu belirten Özdağ, “Kendilerini, 

“Aydın” olarak nitelendiren bu grup barış 

dendiğinde akla maalesef sadece Türkiye 

Cumhuriye Devle'ne bağlı Türk Silahlı 

Kuvvetlerinin ve emniyet yetkililerinin 

silahlarının susması olarak anlıyorlar. Peki 

onlarca kişi haince öldürülürken, çocuklar 

bombalarla öldürülürken, gözleri kör 

edilirken, Yaklaşık 12 Bin Gazi kollarını, 

bacaklarını kaybederken, yaklaşık 8 Bin Şehit 

olurken, İnsanlar kaçırılırken neredeydiler? 

Hala PKK'nın elinde güvenlik güçlerimize 

mensup kişiler var. Bu kendilerini akil, aydın 

olarak nitelendirenler neden tüm bu 

yaşananlarla ilgili bildiri yayınlamamışlar? Onlar, “PKK 

silahlı olsun, PYD/YPG silahlı olsun fakat Türk Silahlı 

Kuvvetleri silahını bıraksın” isyorlar. 

Hayır, buna asla müsaade etmeyeceğiz. O nedenle bu 

sözde aydınlar adeta cinnet geçirmektedirler. Yap�kları da 

fikir hürriye, özgürlük falan değildir. Bu apaçık Türkiye 

düşmanlığıdır. Bunu da kimse bize fikir özgürlüğü diye 

yu�urmaya kalkmasın” dedi.

HUKUK GEREĞİNİ YAPACAKTIR

“Biz Suriye'de neden varız? Suriye'nin toprak bütünlüğüne 

halel germek için mi? Hayır. Biz Suriye'de sınırlarımızı 

tehdit eden aynen Kandil misali yeni bir yapılanmaya giren 

Amerika'nın, egemen güçlerin, İsrail'in güdümünde 

bulunan bir PKK'ya karşı oralarda konuşlanamazsınız, 

buralarda üs kuramazsınız, sınırlarımızdan içeri girip bizi 

öldüremezsiniz, bize karşı canlı bomba olamazsınız, bize 

silah doğrultamazsınız, bomba atamazsınız mücadelesi 

veriyoruz. Sınır güvenliğimizi sağlamak için oradayız” diyen 

Özdağ sözlerini şöyle sürdürdü, “Amerika 11 Bin kilometre, 

Rusya 3 Bin kilometre öteden gelecek. Orada söz sahibi 

olmaya ve bir devlet kurdurmaya çalışacaklar. Biz de tüm 

bunlara “peki olur” deyip sesimizi çıkarmayacağız öyle mi?  

Hayır buna izin asla vermeyeceğiz ve orada olmaya devam 

edeceğiz. Bu kararlı mücadelede aydınlara da önemli 

görevler düşüyor ama bunlar aydın falan olamazlar. 

Türkiye'nin yerli solcusu olamadılar.

Kemal Tahir, Cemil Meriç, İlhan Selçuk, İdris 

Küçükömer olamadılar. Bunlar başkalarının 

sözcülüğünü yapıyorlar. Tırnak içinde beliryorum; 

egemen güçler Barzani'ye falan suni bir devlet 

kurdursalar Irak'ta, Suriye'de, Türkiye'de kına 

yakacak bunlar ve kurulan suni devle 

kutlayacaklar. Bu kişilerle ilgili hukuk gereğini 

yapacak�r. Türkiye bugün bir beka ve güvenlik 

sorunu yaşamaktadır. Türkiye sınırlarında bir 

operasyon ve ameliyat yapıldığını görmektedir. Bu 

ameliyata müsaade etmemeye çalışmaktadır. 

Çünkü bu ameliya�a neşter kullanılmamaktadır. 

Bu ameliya�a can damarlarımız kesilmek 

istenmektedir. Bu ameliyat bir şifa ameliya� 

değildir. Bunlara müsaade etmeyeceğiz. Devlene 

millene bağlı vatandaşlarımızın ödediği vergi ve 

paralarıyla okuyan, maaş alan kendilerine aydın 

diye tanımlayan bu zümreyi insanlarımız çok iyi 

tanıyor, bunların kurtuluş savaşında mandacılık 

isteyenlerden bir farkları yok” diye konuştu.

TERÖRÜ KUTSAYAN MİLLETVEKİLİ İSTEMİYORUZ
Sözde aydınların egemen güçlerin bir 

noktada sözcülüğünü de yap�ğını 

kaydeden Özdağ, “Hiçbir kimse silahlı 

bir örgütün uzan�sı olmayacak. 

Hiçbir kimse silahı ve terörü teşvik 

etmeyecek,  terörü kutsamayacak. 

Biz terörü kutsayan, silahı ve terörü 

teşvik eden hiçbir Milletvekilinin de 

Mecliste olmasını istemiyoruz. Bu 

nedenle Güneydoğu Anadolu'da 

yaşayan kardeşlerimizin farklı etnisite 

ve etnik yapıya mensup olunsa da 

hep birlikte Türkiye Cumhuriye 

Devle'nin vatandaşı olduğunu ve 

birlikte Türkiye olduğunu ifade 

ediyoruz.Suriye, Irak, Afganistan'da ki 

acıların nelere mal olduğunu tüm 

Dünya görüyor. O nedenle Türkiye 

güvenli limandır.Farklı etsitelere 

mensup olunsa da hep birlikte bu 

millen tek bir adı var o da; Türk 

milledir. 

  Irkçılığa ve ayrımcılığa asla 

müsaade etmemeliyiz. Yapıaln tüm 

bu sabotajların, hainliklerin sebebi 

Türkiye'nin büyümesi ve kalkınma 

hamlelerine devam etmesidir. 

Türkiye'nin ekmeğini yiyenler, bu 

devle�en maaş alanlar Türkiye'nin 

kılıcını sallamalıdırlar. Türkiye2nin 

ekmeğini yiyip PKK-YPG ve PYD'nin 

ha�a egemen güçlerin kılıcını 

yaşamak Türkiye Cumhuriye 

Devle'nin vatandaşına yakışmaz. 

Sözde aydınlarla, sözde bu 

imzacılar ve mektupçularla ilgili 

hukuk ve Türkiye Cumhuriye 

Devle gereğini yapacak�r” dedi.

ATABEY "KENDİMİ KARİKATÜR SANATINA ADADIM"

İsmini Dahi Bilmediği Sana�a  çok 

sayıda başarı elde e� ve kendini 

çocuklara adadı. 

Manisa'da yaşayan karikatür 

sanatçısı İbrahim Atabey(43)  7 

yaşında karikatür çizmeye 

başladığını çizdiği   resmin karikatür   

olduğunu 12 yaşında köy 

kahvesinde bulunan günü geçmiş 

gazeteden öğrendiğini söyledi. 

Manisa'da yaşayan karikatür 

sanatçısı İbrahim Atabey (43) 

çocuklara vermiş olduğu karikatür 

kursu yanı sıra açmış olduğu 

karikatür sergileri, organizasyonu ve 

jüri üyeliği ile farkındalık yaratmaya 

devam ediyor. Yunusemre 

Belediyesi, Manisa Belediyesi, 

Gençlik Hizmetleri Spor İl 

Müdürlüğü ve  sivil toplum 

örgütlerinde 10 binin üzerinde 

çocuğu  karikatür ile buluşturdu. 

Karikatür sanatçısı İbrahim Atabey 

"Kendimi Karikatüre adadım benim 

için karikatür bir yaşam tarzıdır. 

Karikatür ele aldığı konuları 

iğneleyici bir dille anla�m sana�dır"  

dedi.

ATABEY "5 YIL KARİKATÜRÜN 

KARİKATÜR OLDUĞUNU BİLMEDEN 

ÇİZDİM"

Karikatür sanatçısı İbrahim Atabey  7 

yaşında karikatür çizmeye başladığını, 

çizdiği   resmin karikatür   olduğu nu 

12 yaşında köy kahvesinde bulunan 

günü geçmiş gazeteden öğrendiğini 

söyledi.  İbrahim Atabey  "  Ben 

Gördes  ilçemizin  bir köyündenim.   

Bizim çocukluk yıllarımızda   elektrik, 

televizyon herhangi bir ileşim aracı 

olmadığı için bir şeyler yapmaya 

çalışıyordum.   Kağıda çizdiğim şeyin 

karikatür olduğunu bilmiyordum. Tam 

5 yıl Karikatürün karikatür olduğunu  

bilmeden çizdim.  12 yaşlarında bizim 

köy kahvehanesine tarihi geçmiş 

gazete gelmiş. Gazetenin sür 

manşende çeşitli karikatür  örnekleri 

vardı  ve karikatür  yarışması olacağı 

ilanı yayınlanmış�.  Sonra o gazetedeki 

yarışmaya ka�lıp karikatür  camiasına 

girmiş oldum. Karikatür  atölyesinin 

birinci unsuru çocuklar.  Çocuklar  

benim için çok özel, çok önemli  çünkü 

bende bu işe başladığımda çocuktum" 

ifadelerini kullandı.

"10 BİN ÇOCUĞA ULAŞTIM"

Karikatür sanatçısı İbrahim Atabey  

Çocukların kendisi için değerli olduğuna 

dikkat çekerek "amacım karikatürü seven 

merak eden merkez ilçe ve kenar 

mahallelerde bulunan tüm çocuklara 

ulaş�rmak. Bende bu işe başladığımda 

çocuktum.  Şuana  kadar 10 bin çocuğa 

ulaş�m.  Karikatür sevgidir. Bizde 

çocuklara sevgi saygı kazandırmak için 

Karikatürü sevdirmeliyiz.  Bende nice 10 

bin çocuklara ulaşmak için çalışacağım" 

şeklinde konuştu.

“KARİKATÜRCÜLER DERNEĞİ MANİSA İL 

TEMSİLCİSİYİM"

Karikatür  sana�nın daha iyi tanı�lması 

amacıyla  karikatürcüler Derneğinin 

Manisa il temsilciliğine atandığını ifade 

eden Atabey "Dernek olarak bültenler 

çıkar�yoruz. Yayın organlarına karikatür 

çiziyoruz. Temsilciliğini  şuanda ben 

yapıyorum. Bunun yanı sıra çeşitli 

dallarda birçok ödül ve onlarca sivil 

toplum örgütlerinden  teşekkür belgesi 

aldım. 12  tane çocuk kitabım çık�. Bunlar 

boyama ve hikaye kitapları. Hedeflerimiz  

çocuklarımız,  geleceğimiz.  Ben buradan 

Milli Eğim Bakanlığı'mıza çağrıda 

bulunmak isyorum.  Karikatür 

atölyelerini seçmeli ders olarak 

yapabilirler. Bütün çocuklar  gülerek resim 

çizmeli bence  " diye konuştu.

ÖĞRENCİ VE VELİLER MEMNUNİYETİ 

DİLE GETİRDİ

Öğrenciler kısa sürede karikatür çizmeden 

duyduğu memnuniye dile gererek "Ben 

buraya gelmeden önce hiç güzel resim 

çizemiyordum. Ben buraya geldiğimde 

çok güzel resimler çizmeye başladım. 

Öğretmenimiz İbrahim Atabey'e  teşekkür ederiz. Yetkililerden bir isteğimiz 

var. Karikatür kursunun süresiz devam etmesini isyoruz" şeklinde konuştu.  

Veliler  ise çocuklarının  zeka gelişimine katkı sağladığı, sosyal yönden 

gelişrdiği, yeteneklerini ar�rdığı için karikatür kursuna gönderdiklerini 

kısa sürede çocuklarında ciddi değişimler gözlemlediklerini bu vesile ile 

başta Öğretmenimiz İbrahim Atabey  olmak üzere tüm emeği olanlara böyle 

güzel Atölyeleri destekleyip açan tüm yetkililere teşekkür e�klerini ifade 

e�ler.

Başkan	Çelik'ten	Akyüz	ve	yönetimine	ziyaret
Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	

Ömer	Faruk	Çelik,	Manisa	Esnaf	

ve	 Sanatkarlar	 Odası	 Başkanı	

Bahattin	 Akyüz	 ve	 yönetimini	

ziyaret	etti.	Başkan	Çelik,	“Esnaf	

d o s t u 	 b e l e d iye 	 o lman ı n	

g e r e k l i l i k l e r i n i 	 y e r i n e	

getirerek,	 odamızla	 güzel	 bir	

iletişim	 içinde	 bulunacağız”	

dedi.	

Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	 O� mer	 Faruk	 Çelik,	 geçtiğimiz	 günlerde	 yapılan	 oda	

seçimlerinde	güven	tazeleyerek	yeniden	başkan	seçilen	Manisa	Esnaf	ve	Sanatkarlar	

Odası	Başkanı	Bahattin	Akyüz	ve	yönetimini	ziyaret	etti.	Ziyarette	konuşan	Şehzadeler	

Belediye	 Başkanı	 O� mer	 Faruk	 Çelik,	 “Manisa	 Esnaf	 ve	 Sanatkarlar	 Odası	 Başkanı	

Bahattin	 Akyüz,	 geçtiğimiz	 günlerde	 yapılan	 kongrede	 yeniden	 başkan	 seçildi.	

Başkanımızı	ve	yönetimini	tebrik	ediyorum.	Esnalarımız	bizim	açımızdan	son	derece	

önemli.	 Bugüne	 kadar	 hep	 sağlıklı	 bir	 iletişim	kurduk.	 Fikir	 alışverişinde	 bulunduk.	

Danışma	Meclislerimiz'de	bir	araya	geldik.	Bize	 iletilen	 talepleri	değerlendirebilmek	

için	ne	gerekiyorsa	bugüne	kadar	yaptık.	Inşallah	bundan	sonra	esnalarımızla,	esnaf	

dostu	 bir	 belediye	 olmanın	 gereklerini	 yerine	 getirerek,	 güzel	 bir	 iletişim	 içinde	

bulunacağız”	dedi.	

Ziyaretten	duyduğu	memnuniyeti	belirten	Akyüz,	“Birlik	ve	beraberlik	içerisinde,	

Şehzadeler	Belediyesi	bize	hem	gönülden	yakın,	hem	uzaklık	olarak	çok	yakın.	Aynı	

mahalledeyiz.	Her	zaman	için	derdimize	derman	oldunuz.	Ne	zaman	kapınızı	çalsak,	

birebir	karşımıza	çıkıyorsunuz.	Oda	olarak	size	minnettarız.	Çalışmalarınızı	yakından	

takip	ediyoruz.		Sizin	çalışmalarınızı	da	gönülden	destekliyoruz.	Bizi	ziyaret	ettiğiniz	

için	çok	teşekkür	ediyorum”	diye	konuştu.
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YÜCEEL REKLAMCILIK VE GAZETECİLİK ADINA

İMTİYAZ SAHİBİ

                                                    HAMİDE YÜCEEL 

                                     SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ

                                                    KENAN YÜCEEL

                  Adres:Tunca Mah. 3005 Sokak  No:22/9 ŞEHZADELER/MANİSA

                         Te:0 536 369 07 39
                         e-posta adresi:manisadasondakika@gmail.com

                       web:www.manisadasondakika.com

            Basıldığı Yer:Yedi Kardeşler Form Ofset Sanayi Tic. LTD.ŞTİ.
                 Adres:Güzelyurt Mah.5758 sokak no:6/A Yunusemre/Manisa

                Tel:233 72 50
                   Fax: 233 56 15 Manisa

YÜCEEL REKLAMCILIK-GAZETECİLİK ADINA

Yazıların hukuki sorumluluğu yazarlarına aittir.

Gazete ücreti : 2TL  Abonelik Ücreti:  6  Aylık 50TL  Yıllık 100 TL

Belenyenice	ve	Kağan	Çok	Amaçlı	Salona	kavuşuyor
Şehzadeler	 Belediyesi,	 Belenyenice	 ve	

Kağan	 Mahallerinde	 vatandaşların	 özel	

günler	ve	toplantılarında	kullanmak	üzere	

iki	 yeni	 Çok	 Amaçlı	 Salon	 çalışmalarını	

başlattı.	Her	 iki	Çok	Amaçlı	 Salon'un	450	

bin	 lira	 bedelle	 yapılacağını	 ifade	 eden	

Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	 Faruk	

Çe l i k , 	 S a l on l a r ın 	 Haz i ran 	 ay ında	

tamamlanarak	açılacağını	söyledi.

Şehzadeler	Belediyesi	ekipleri	

Belenyenice	ve	Kağan	Mahallerinde	Çok	

Amaçlı	Salon	yapım	çalışması	başlattı.	Çok	

Amaçlı	Salon	inşaatlarının	

tamamlanmasını	ardından	her	Iki	

Mahallenin	de	büyük	bir	eksikliğinin	

giderilmiş	olacağını	ifade	eden	Şehzadeler	

Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik	

“Şehzadeler	Belediyesi	olarak	dur	durak	

bilemden	çalışmalarımızı	sürdürmeye	

Daha	önce	birçok	mahallemizde	Çok	Amaçlı	Salon	

çalışması	yaparak	halkımızın	hizmetine	

sunmuştuk.	Şimdi	de	Kağan	ve	Belenyenice	

Mahallelerimizde	iki	adet	Çok	Amaçlı	Salon	inşaatı	

çalışmasını	başlattık.	Iki	mahallede	yapacağımız	

salonlarımız	200	metrekare	oturma	alanlı	tek	katlı	

betonarme	ve	çelik	konstrüksiyonlu	imalat	olarak	

yapılacak.	Çok	Amaçlı	Salonlarımızda	15	metrekare	

mutfak,	wc,	gelin	odaları	olacak.	Geçtiğimiz	

günlerde	başlayan	inşaat	çalışmalarımız	kısa	bir	

süre	içerisinde	tamamlanacak	ve	inşallah	Haziran	

ayı	başında	Çok	Amaçlı	Salonlarımızı	halkımızın	

hizmetine	sunacağız.	Kağan	ve	Belenyenice	

Mahallelerinde	yaşayan	vatandaşlarımız	Çok	

Amaçlı	Salonlarımız	tamamlandıktan	sonra,	

mahalle	toplantılarını,	düğünlerini	ve	mevlitlerini	

bu	salonlarda	yapabilecekler”	dedi.	Her	iki	mahalle	

sakinleri	yapılan	çalışma	nedeni	ile	Şehzadeler	

Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik'e	teşekkür	

ettiler.



Türkçemiz ve Yabancı Kelimeler
UNESCO yaptığı araştırmayla, dünyada konuşulan 10.000 dil olduğunu tespit etmiş. 
Bu kadar ayrı dil olsada dil'ler birbirinden etkilenmiştir.Bu etkilenmenin yanısıra birde 
yapılan icatlardan dolayı oluşan kelimeler var. İcat'ı yapan şahsın yaşadığı ülke dili 
dünyanın diğer konuşulan dillerine direk veya dolayısıyla geçmiş olmaktadır.           
Örnek olarak Alman mühendis ''Rudolf Diesel'' dizel motoru bulmuştur ve soyadı 
küçük değişikliklerle Ülkemiz dahil dünya dillerinde yerini almıştır. Ülkemize yabancı 
buluşlardan gelen kelimelere  televizyon ve telefon'u örnek verebilirim. Bazı buluşlar 
ise ciddi değişiklikle dilimize geçmiştir. Örneğin printer yerine yazıcı ve computer 
yerine bilgisayar gibi. Bizim dilimizden dünyaya geçen ise yoğurt'tur. Avrupa yoğurt'u 
Osmanlı devleti vasıtası ile tanımıştır. Avrupa ve dünyanın tümüne yakın dillerinde 
yoğurt bizim dilimize yakın kelimelerle söylenir. Örneğin İngilizcede yogurt – 
Fransızcada yaourt diye telaffuz edilir. Hatta ilginç bir bilgi vereyim Brezilya'da ayran 
bulamazsınız. 

    Diller birbirlerinden de etkilenmiştir. Mesela Kızılderililerden Makosen ve Haiti 
yerlilerinden Hamak, kelimeleri önce Amerika ve sonra dünya dillerine geçmiştir. 

    Yabancı kelimelerin dilimize Türkçeleştirerek yerleşmesini sağlamamız gerekir. 
İngilizce software'nin dilimize yazılım olarak geçmesi gibi.        Bir dönem selfie nin 
yerine geçmesi için kelime aranmış ve sonra özçekim olarak adlandırılmıştı. Birde 
herkesin İngilizcesini kullandığı ''video '' kelimesi var. Kısaca görüntü dememiz 
gerekirken video yada vidyo demenin pek de anlamı olmasa gerek. 

    Türkçemizi yabancı kelimelerden,özelliklede İngilizceden gelen kelimelerden 
arındırmamızın zamanı geldide geçiyor bile. Çarşıya yada bir alışveriş merkezine 
çıktığımızda sanki kendimizi ingilterede, fransada gibi hissediyoruz. İşyerlerinin 
isimleri, kullandığımız cihazların isimleri sahipleri Türk olsada özellikle yabancı dil 
karşılığı seçiliyor. Buna bir son verelim. Yabancı kelime seçince havalı, farklı ve 
kültürlü olunduğunu düşündükçe bir yere varamayız ve dilimiz yozlaşır. O yüzden 
ısrarla Türkçe kelimeler kullanmaya gayret gösterelim. Bize de bu yakışır.

Türkçesi yerine yabancısını tercih ettiğimiz kelimelerden bazıları : 

exit >çıkış   /   ambiyans>ortam(hava)   /   kaos>kargaşa   /   dizayn> tasarım

tower>kule   /   fast food>hazır yiyecek   /   start almak>başlamak

kominikasyon>iletişim   /   mail>posta   /   cv>özgeçmiş   /   okey>tamam
trend>eğilim   /   kriter>ölçüt   /   mersi>teşekkür ederim   /  kampüs 
>yerleşke
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Muhteşem Turnuva 

Sona Erdi
Manisa futboluna uzun yıllar başarıyla hizmet eden ve geçtiğimiz günlerde aramızdan 

ayrılan Bülent Yelkenci için Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübünün düzenlediği Bülent 
Yelkenci 2006 (U12) Doğumlu ilçeler Futbol Turnuvası dün Fikri Bayrıl Spor Tesislerinde yapıldı. 
Turnuvada tüm takımlar şampiyon ilan edilirken genç futbolcular birbirleriyle de kaynaştılar.

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü, Bülent Yelkenci Futbol Turnuvasında yüzlerce sporcuyu ve aileyi bir araya 
getirdi. Dün Fikri Bayrıl Spor Tesislerinde düzenlenen Bülent Yelkenci ilçeler Futbol Turnuvasına Soma Zafer Spor, 
Kırkağaç Acar İdman Yurdu, Manisa Büyükşehir Belediyespor, Salihlispor, Alaşehir Belediyespor, Salihli 
Belediyespor, Saruhanlı Belediyespor, Akhisar Belediyespor, Gölmarmaraspor ve Kula Gençlik Spor Kulübü katıldı.  

Yelkencinin Ailesi Duygulu Anlar Yaşadı
Dün Fikri Bayrıl Spor Tesislerinde düzenlenen 
Bülent Yelkenci ilçeler arası futbol turnuvasında 
geçtiğimiz günlerde vefat eden Bülent 
Yelkenci'nin eşi, çocukları ve kardeşi de katıldı. 
Yelkencinin eşi Kamuran Yelkenci, çocukları, 
Simge Yelkenci, Fatma Yelkenci ve kardeşi Levent 
Yelkenci katıldı. Yelkenci ailesi oldukça duygu 
dolu anlar yaşadı. 
Katılan Takımlara Plaket Takdim Edildi
Bülent Yelkenci futbol turnuvasında mücadele 
eden takımlara plaket ve başarı belgesi takdim 
edildi. Turnuva maçlarını yakından takip eden 
Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Dairesi 
Başkanı Ersoy Arslan, Manisa Büyükşehir 
Belediyespor Altyapı sorumlusu Özcan Nalbantlar 
ve Gençlik ve Spor Şube Müdürü Orhan Haşim 
Elmalı turnuvaya katılan takımlara plaket ve 
başarı belgesi verdiler.  
Bülent Yelkenci İsmini Yeni Nesillere 
Tanıttık
Manisa Büyükşehir Belediyespor Altyapı 
Sorumlusu Özcan Nalbantlar, düzenledikleri 
Bülent Yelkenci Futbol Turnuvası ile ilgili yaptığı 

açıklamada, “Geçtiğimiz günlerde aramızdan ayrılan, Bülent Yelkenci Manisa futboluna uzun yıllar başarıyla hizmet 
etmiş ve birçok yetenekli genci Manisa ve ülkemiz futboluna kazandırmıştı. Yeni neslin Bülent Yelkenci ismini 
tanıması amacıyla böyle bir turnuva düzenledik. Ayrıca bu turnuvada Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü 
olarak yetenekli gençleri görme imkanı bulduk. Bu turnuvalarda bizlere maddi manevi büyük destek veren 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Cengiz Ergün'e teşekkür ediyoruz” dedi. Turnuva sonrasında Bülent 
Yelkenci'nin ailesine plaket takdim edildi.

Büyükşehir Hayat Verdi
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Türk Kızılayı Manisa Şubesi ile anlamlı bir etkinliğe imza 
atarak, personelinin kan bağışı yapmasını sağladı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Türk Kızılayı Manisa Şubesi 
işbirliğinde gerçekleştirilen etkinlikte, Kızılay Kan Merkezi, 
Büyükşehir Belediyesi içinde kan bağışında bulunmak isteyen 
personeli ağırladı. Büyükşehir personeli, kampanyaya büyük 
ilgi gösterdi. Kan bağışı etkinliğine Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç de katıldı. 
Kızılay'ın ve kan bağışının önemine vurgu yapan Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç, Kızılay Manisa Şubesi 
işbirliğiyle gerçekleştirdikleri kan bağışı kampanyasına ilgi 
gösteren personellere teşekkür etti. Kızılay Kan Bağış Merkezi 
Müdürü Dr. İsmet Nardal da, Manisa Büyükşehir Belediyesine 
katkıları nedeniyle teşekkür etti.

Su Kirliliği Değil, Bilgi Kirliliği
Manisa Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma Kontrol Dairesi Başkanı Ertuğrul Yıldırım, Çaltı 
mahallesi muhtarı Gürol Kaplan'ın Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depolama Tesisinden 
süzülen atık suyun arıtılmadan dereye akıtıldığı iddiasına cevap verdi. 

Yıldırım, “Atığın 
A r ı t m a  t e s i s i n d e 
a r ı t ı l m a d a n  d e ş a r j 
edilmesi mümkün değil. 
Kirliliği yok etme adına 
kurulan bir tesiste kirlilik 
oluşturulması imkansız. 
Va tandaş ım ı z  ge l s i n 
benim eşliğimde tesisi 
gezsin” dedi. 

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Koruma 
ve Kontrol Dairesi Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, 
Menemen'e bağlı Çaltı 
mahallesi muhtarı ve 
mahalle sakinlerinin 
Uzunburun Katı Atık 
Bertaraf ve Düzenli 
Depolama Tesisindeki 
atıkların arıtılmadan dereye 
akıtıldığı iddialarına 
yönelik açıklama yaptı. 
Yıldırım, Kirli suların 
arıtılmadan deşarj 
edilmesinin mümkün 
olmadığını, atık suyun 
arıtma tesisine gittiğini 
belirtti. Yıldırım, “Biz 
Türkiye'de örnek bir tesis 
yaptık. 

Yap ı l an  t e s i s  i l e 
sadece atıkların temizlenmesi, 
enerji üretilmesini, gübre 
oluşturulmasını, içerisindeki 
geri dönüşümü mümkün olan 
atıkların ayrıştırılması ve 
ç ö p t e n  k a y n a k l ı  s ı z ı n t ı 
sularının ileri arıtma sistemi ile 
arıtılarak, deşarjını sağlayan 
bir tesis dizayn ettik. Tesisimiz 
440 dönümlük b i r  a lanı 
k a p s ı y o r. Ç a l t ı  M a h a l l e 
M u h t a r ı m ı z  d a  y a ğ m u r 
hattının deşarj edildiği yere 
gelerek,  buradan s ız ın t ı 
suyunun hiç arı t ı lmadan 
dereye akıtıldığını söylüyor. 

Arıtma tesisi, yağmur 
suyu hattının yaklaşık 150 metre 
aşağısında, yaklaşık olarak 10-
15 metre alt kotta olan bir yer.

Arıtma Tesisine giden 
sular, eğer ki arıtılmadan 
deşarj ediliyor ise deşarj 
noktasının burası değil, alt 
tarafta, arıtma tesisinin 
hemen dibinde olması lazım. 
Öyle bir durum yok. Arıtma 
Tesisinin 150 metre ilerisinde 
ve üst kotta yer alan bir yere 
gelerek, çekim yapıyor ve 
v a t a n d a ş ı  y a n l ı ş 
bilgilendiriyorlar.

K e n d i 
mahallesinde foseptik 
atıkları dereye direk 
deşarj oluyor
 Çaltı Mahalle 
Muhtarımızı çevreye 
duyarlı olması açısından 
tebrik ediyorum. Yalnız bir 
anektodu unutmamasını 
istiyorum. Menemen'e 
ait olan bu 
mahallemizde halen 
foseptik atıklarının 
dereye direk deşarjı söz 
konusu. Büyük ihtimalle 
meyvelerimiz ve içme 
sularımız bundan 
kirleniyordur. Değerli 
muhtarımızın burada 
gösterdiği hassasiyeti 
kendi mahallesindeki 
foseptik atıklarının direk 
deşarj edilmesi 
konusuna da 
göstermesini istiyoruz. 
Biz yine bu konunun 
üzerine giderek, sabah 
ilgili firmadan ve MASKİ 
ekiplerimizden, burada 
bulunan sudan analiz 
için örnek aldırdık. 

Za t e n  s u y u n  p h 
değeri de ölçüldü ve 7,5 
seviyelerinde olduğu görüldü. 
Arıtma tesisindeki sızıntı 
sularının en belirgin özelliği 
ph değerinin düşük olması 
kimyasal oksijen ihtiyacının 
ç o k  y ü k s e k  o l m a s ı d ı r. 
Halkımız rahat olsun. Biz 
Manisa'nın atığını burada 
bertaraf ederken kirliliği yok 
etme adına çal ış ıyoruz. 
Kir l i l iği yok etme adına 
kurulan bir tesiste de kirlilik 
oluşturulması söz konusu 
olmayacaktır.
A r ı t m a  T e s i s i n i n 
Sistemini Anlattı
 Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanı Ertuğrul 
Yıldırım kirli suların arıtılma 
sistemini de anlattı. “Tesisten 
atığın değdiği noktalarda ayrı 
toplanan sızıntı suları ayrı 
hatlarla çökeltim havuzuna 
gelir. Buradan atıklar motor 
eşliğinde arıtma tesisinin 
havalandırma havuzu ünitesine 
gelir. Arıtma tesisinden 
arıtılmadan atığın deşarj 
edilmesi mümkün değil. Arıtma 
Tesisindeki havalandırma 
havuzunda bulunan suyun 
arıtma ünitesini gezmeden 
çıkma ihtimali yok.
Vatandaşımız gelsin tesisi 
benim eşliğimde gezsin
 4 Ekimde açılan tesisimizi 
diğer Büyükşehirlerden, il 
belediyelerinden ilgili atık su 
birimlerinden yüzlerce misafir 
geldi ve bu ziyaretçiler tesisi 
gezerek, ilgili görüşlerini 
kamuoyuna lanse ettiler. 
Değerli muhtarımın ve 
halkımızın da bizzat benim 
eşliğimde gelerek bu alanı 
gezmelerini öneriyorum. 
Hayvanının telef olduğunu 
belirten arkadaşımızın da, 
hayvanlar telef olduğu zaman 
bunların ölüm raporları oluyor. 
Bu raporu bizlere beyan 
etmesini istiyoruz. Biz de ilgili 
işletmeci ile alakalı sorun varsa 
gerekli kanuni işlemleri 
yapmaya hazır olduğumuzu 
buradan belirtiyorum” dedi

Ali Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otoparkı, Milli Eğitim Bakanlığında 
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından hazırlanan Ali Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otoparkı Projesi, proje revizeleriyle birlikte onay alınmak üzere Milli Eğitim 

Bakanlığı'na teslim edildi. Manisalıların büyük bir heyecanla gerçekleşmesini beklediği projede, Manisa Büyükşehir Belediyesi üzerine düşen tüm görevleri yerine getirdi. 
Şimdi gözler Milli Eğitim Bakanlığına çevrildi. 

M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 
Belediyesi Etüt ve Projeler Daire 
Başkan ı  Müge Türke l i  Kuğu, 
Şehzadeler İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Muhammed İnam Yamlı, İl Milli 
Eğitim Şube Muhammet Çetin ile 
birl ikte, Mil l i Eğitim Bakanlığı 
projelerden sorumlu İnşaat Emlak 
Daire Başkanı Erkan Hal ıc ı 'y ı 
makamında ziyaret etti. 

Heyet, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Etüt ve Projeler Dairesi 
Başkanlığı tarafından hazırlanan Ali 
Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otaparkı 
Projesi'nin revizelerini Halıcı'ya 
teslim etti. Ali Rıza Çevik Okulu ve 
Yeraltı Otaparkı projesi zemin ve 3 
kattan oluşan 16 derslikli 

ilkokul, 28 derslikli ortaokul, 2 derslikli 
anasınıfı ve 3 bodrum kattan oluşan 389 araç 
kapasiteli otoparkı içinde barındırıyor. 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün tarafından 2014 yılında talimatı verilen ve 
ardından hızla çalışmaları başlatılan projenin 
onaylanması durumunda şehrin iki önemli sorunu 
ortadan kaldırılacak. Proje kapsamında Ali Rıza 
Çevik Okulu'nun yenilenmesi ve günden güne şehir 
içi trafiğinde artan otopark sorununa neşter 
vurulacak. Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Manisalıların büyük bir heyecanla gerçekleşmesini 
beklediği projede üzerine düşen tüm görevleri 
yerine getirdi. Şimdi gözler Milli Eğitim Bakanlığına 
çevrildi. 

Altınokta Körler Derneği 

Manisa Şube Başkanı 

Hüseyin Pehlivan  10  adet 

bilgisayarın 9 adeti  atıl 

duruma çıktığı için kurs 

açamadıklarını  söyledi ve 

yetkili ve hayırseverlerden  

bilgisayar talebinde 

bulundu.Manisa'da 2004 

yılında kurulan Altınokta 

Körler Derneği  görme 

engelliler için ürettiği 

projelerle kendisinden sıkça 

söz ettirmişti. Görme engelli  

vatandaşlara  kurslar  

düzenleyerek kamu ve özel 

sektörde istihdamını 

arttırmıştı.  Manisa  

Altınokta Körler Derneği 

2007 yılında alınan 10 adet 

masa üstü bilgisayar ile 250 

görme engelli vatandaşa 

kurs verirdi ve Kamu ve 

özel sektörde istihdamı 

sağlandı.

PEHLİVAN 

“BİLGİSAYARA 

İHTİYACIMIZ VAR KURS 

AÇAMIYORUZ”

Altınokta Körler Derneği 

Manisa Şube Başkanı 

Hüseyin Pehlivan  2007 

yılında temin edilen 10 adet 

bilgisayardan 9 adeti atıl 

duruma çıktığını belirterek 

kurs açamadıklarını söyledi.  

başkan Pehlivan sözlerine 

şöyle devam etti;

Altınokta Körler Derneği 

Manisa şubesi 2004 yılında 

kururdu. 2004 yılından beri 

görme engellilerin eğitim  

istihdam ve sosyal hayata 

katılımları ile ilgili bir çok 

çalışma yapmış 

bulunmaktayız. 

Derneğimize 2007 yılında 10 adet bilgisayar tedarik 

ettik. Bu bilgisayarlar sayesinde yaklaşık 250 kişi 

derneğimizden bilgisayar sertifikaları alarak  istihdam 

edildiler. Eğitimlerini yükseltiler ve hayatın içine girdiler. 

Şuanda Derneğimizde çalışır vaziyette bulunan 1 tane 

bilgisayarımız kaldı. 

Bunun  sebebi ise 2007 

yılından beri 

kullandığımız 

bilgisayarların 

teknolojik ömürlerinin 

bitmiş olmasıdır. Artık 

derneğimizde son bir 

yıldan itibaren bilgisayar 

kursu açamıyoruz  ve 

arkadaşlarımıza hizmet 

veremez durumdayız. Bu 

anlamda gönüllü  ve 

yetkililerden destek 

bekliyoruz”.ifadelerini 

kullandı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından kent merkezindeki 
trafik sıkışıklığı sorununun 
çözümü amacıy la  yapı lan 
Öğretmenevi Kavşağı ve Çevre 
Düzenlemesi, Pazartesi sabah 
06.00 itibariyle hizmete girdi. 
Sabah trafiğinin en yoğun olduğu 
saatte bile sağlıklı bir şekilde 
işleyen modern kavşak görsel 
açıdan da Manisa'ya çok yakıştı.

Vatandaşların güvenli şekilde 

ulaşımlarını sağlayabilmesi ve 

şehir merkezindeki trafik 

sorununu çözmek amacıyla 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yapımına başlanan 

modern kavşak hizmete girdi. 

Sabahın erken saatinden 

itibaren Manisalılar tarafından 

kullanılmaya başlanan modern 

kavşak trafiğin en yoğun olduğu 

servis saatlerinde de sağlıklı bir 

şekilde işliyor. 

. İstasyon, Devlet Hastanesi, Mimar Sinan Bulvarı ve 
şehir merkezi gibi birçok önemli noktaya dağılımı 
sağlayan kavşak, bölgedeki trafik yoğunluğuna adeta 
neşter vurdu.

Manisalıların büyük heyecanla 
beklediği modern kavşağı hizmete 
a ç m a n ı n  m u t l u l u ğ u n u 
yaşadıklarını belirten Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
C e n g i z  E r g ü n ,  “ G e r e k 
kamulaştırma çalışmaları, gerek 
mevsim şartları nedeniyle inşaat 
çalışmalarımızda gecikmeler 
oldu. Bu süre zarfında haklı haksız 
bir takım eleştiriler oldu. Ancak 
mode rn  kavşağ ın  h i zme te 
g i rmes iy le  b i r l i k te  yap ı lan 
yatırımın güzelliği bir kez daha 
ortaya çıktı. Bölgedeki trafik 
soruna adeta neşter  vuran 
modern kavşağımızın Manisa'ya 
hayırlı olmasını diliyorum” dedi.

‘Hayırlı Olsun’

Modern Kavşak Hizmetinizde

YUNUSEMRE MUHTARLAR DERNEĞİNDEN  AFRİN ŞEHİTLERİ İÇİN 

BİN KİŞİLİK LOKMA HAYRI
Manisa Yunusemre Muhtarlar Derneği  
Afrin'e yönelik başla�lan �eyn Dalı 
Hareka�'nda şehit düşen askerler için 15 
Temmuz Demokrasi meydanında  lokma 
hayrı,  bayrak  dağı�mı gerçekleş  ve 
dualar edildi.  Etkinliğe Manisa 
Yunusemre Muhtarlar Derneği  yönem 
kurulu üyeleri  sivil toplum örgütü 
temsilcileri ve çok sayıda davetli ka�ldı.

Manisa Yunusemre Muhtarlar Derneği 
Başkanı Bedriye Pehlivan ise yap�ğı 
konuşmada "Afrin'de  şehit düşen 
askerlerimiz iöin lokma hayrında 
bulunduk.Sınır ötesindeki Türk ordusuna 
başarılar diliyorum. Şehitlerimize Allahtan 
rahmet diliyorum. Yaralı askerlere acil 
şifalar diliyorum .Bugün burada bin kişiye 
lokma ikram e�k ve 300 Türk Bayrağını  
dağı�k.  Şehitlerimiz için dualar e�k.  
Muhtarlar olarak Türk askerinin  Türk 
ordusunun arkasındayız. Bizlere destek 
veren sivil toplum örgütlerine teşekkür 
ederim" şeklinde konuştu. Manisa Yunusemre Muhtarlar 

Derneği üyeleri ise Türk 
ordusunun arkasında olduklarını  
kendilerine düşen her şeye hazır 
olduklarını ifade eler. 

15 temmuz demokrasi 
meydanında etkinliğe  Al�nokta 
Körler Derneği üyeleri ve görme 
engelli vatandaşlar  yoğun ilgi 
gösterdi. 

Güney doğu gazisi görme engelli 

Selami Pazar da etkinliğe  

ka�larak  Türk askerinin yanında 

olduğunu ve bu etkinliği 

düzenleyen Manisa Yunusemre 

Muhtarlar Derneği Başkanı 

Bedriye Pehlivan ve yönem 

kurulu üyelerine teşekkür e�.

GÖRME ENGELLİLERİN BİLGİSAYAR 

SINIFINA İHTİYACI VAR



Türkçemiz ve Yabancı Kelimeler
UNESCO yaptığı araştırmayla, dünyada konuşulan 10.000 dil olduğunu tespit etmiş. 
Bu kadar ayrı dil olsada dil'ler birbirinden etkilenmiştir.Bu etkilenmenin yanısıra birde 
yapılan icatlardan dolayı oluşan kelimeler var. İcat'ı yapan şahsın yaşadığı ülke dili 
dünyanın diğer konuşulan dillerine direk veya dolayısıyla geçmiş olmaktadır.           
Örnek olarak Alman mühendis ''Rudolf Diesel'' dizel motoru bulmuştur ve soyadı 
küçük değişikliklerle Ülkemiz dahil dünya dillerinde yerini almıştır. Ülkemize yabancı 
buluşlardan gelen kelimelere  televizyon ve telefon'u örnek verebilirim. Bazı buluşlar 
ise ciddi değişiklikle dilimize geçmiştir. Örneğin printer yerine yazıcı ve computer 
yerine bilgisayar gibi. Bizim dilimizden dünyaya geçen ise yoğurt'tur. Avrupa yoğurt'u 
Osmanlı devleti vasıtası ile tanımıştır. Avrupa ve dünyanın tümüne yakın dillerinde 
yoğurt bizim dilimize yakın kelimelerle söylenir. Örneğin İngilizcede yogurt – 
Fransızcada yaourt diye telaffuz edilir. Hatta ilginç bir bilgi vereyim Brezilya'da ayran 
bulamazsınız. 

    Diller birbirlerinden de etkilenmiştir. Mesela Kızılderililerden Makosen ve Haiti 
yerlilerinden Hamak, kelimeleri önce Amerika ve sonra dünya dillerine geçmiştir. 

    Yabancı kelimelerin dilimize Türkçeleştirerek yerleşmesini sağlamamız gerekir. 
İngilizce software'nin dilimize yazılım olarak geçmesi gibi.        Bir dönem selfie nin 
yerine geçmesi için kelime aranmış ve sonra özçekim olarak adlandırılmıştı. Birde 
herkesin İngilizcesini kullandığı ''video '' kelimesi var. Kısaca görüntü dememiz 
gerekirken video yada vidyo demenin pek de anlamı olmasa gerek. 

    Türkçemizi yabancı kelimelerden,özelliklede İngilizceden gelen kelimelerden 
arındırmamızın zamanı geldide geçiyor bile. Çarşıya yada bir alışveriş merkezine 
çıktığımızda sanki kendimizi ingilterede, fransada gibi hissediyoruz. İşyerlerinin 
isimleri, kullandığımız cihazların isimleri sahipleri Türk olsada özellikle yabancı dil 
karşılığı seçiliyor. Buna bir son verelim. Yabancı kelime seçince havalı, farklı ve 
kültürlü olunduğunu düşündükçe bir yere varamayız ve dilimiz yozlaşır. O yüzden 
ısrarla Türkçe kelimeler kullanmaya gayret gösterelim. Bize de bu yakışır.

Türkçesi yerine yabancısını tercih ettiğimiz kelimelerden bazıları : 

exit >çıkış   /   ambiyans>ortam(hava)   /   kaos>kargaşa   /   dizayn> tasarım

tower>kule   /   fast food>hazır yiyecek   /   start almak>başlamak

kominikasyon>iletişim   /   mail>posta   /   cv>özgeçmiş   /   okey>tamam
trend>eğilim   /   kriter>ölçüt   /   mersi>teşekkür ederim   /  kampüs 
>yerleşke
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Muhteşem Turnuva 

Sona Erdi
Manisa futboluna uzun yıllar başarıyla hizmet eden ve geçtiğimiz günlerde aramızdan 

ayrılan Bülent Yelkenci için Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübünün düzenlediği Bülent 
Yelkenci 2006 (U12) Doğumlu ilçeler Futbol Turnuvası dün Fikri Bayrıl Spor Tesislerinde yapıldı. 
Turnuvada tüm takımlar şampiyon ilan edilirken genç futbolcular birbirleriyle de kaynaştılar.

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü, Bülent Yelkenci Futbol Turnuvasında yüzlerce sporcuyu ve aileyi bir araya 
getirdi. Dün Fikri Bayrıl Spor Tesislerinde düzenlenen Bülent Yelkenci ilçeler Futbol Turnuvasına Soma Zafer Spor, 
Kırkağaç Acar İdman Yurdu, Manisa Büyükşehir Belediyespor, Salihlispor, Alaşehir Belediyespor, Salihli 
Belediyespor, Saruhanlı Belediyespor, Akhisar Belediyespor, Gölmarmaraspor ve Kula Gençlik Spor Kulübü katıldı.  

Yelkencinin Ailesi Duygulu Anlar Yaşadı
Dün Fikri Bayrıl Spor Tesislerinde düzenlenen 
Bülent Yelkenci ilçeler arası futbol turnuvasında 
geçtiğimiz günlerde vefat eden Bülent 
Yelkenci'nin eşi, çocukları ve kardeşi de katıldı. 
Yelkencinin eşi Kamuran Yelkenci, çocukları, 
Simge Yelkenci, Fatma Yelkenci ve kardeşi Levent 
Yelkenci katıldı. Yelkenci ailesi oldukça duygu 
dolu anlar yaşadı. 
Katılan Takımlara Plaket Takdim Edildi
Bülent Yelkenci futbol turnuvasında mücadele 
eden takımlara plaket ve başarı belgesi takdim 
edildi. Turnuva maçlarını yakından takip eden 
Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Dairesi 
Başkanı Ersoy Arslan, Manisa Büyükşehir 
Belediyespor Altyapı sorumlusu Özcan Nalbantlar 
ve Gençlik ve Spor Şube Müdürü Orhan Haşim 
Elmalı turnuvaya katılan takımlara plaket ve 
başarı belgesi verdiler.  
Bülent Yelkenci İsmini Yeni Nesillere 
Tanıttık
Manisa Büyükşehir Belediyespor Altyapı 
Sorumlusu Özcan Nalbantlar, düzenledikleri 
Bülent Yelkenci Futbol Turnuvası ile ilgili yaptığı 

açıklamada, “Geçtiğimiz günlerde aramızdan ayrılan, Bülent Yelkenci Manisa futboluna uzun yıllar başarıyla hizmet 
etmiş ve birçok yetenekli genci Manisa ve ülkemiz futboluna kazandırmıştı. Yeni neslin Bülent Yelkenci ismini 
tanıması amacıyla böyle bir turnuva düzenledik. Ayrıca bu turnuvada Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü 
olarak yetenekli gençleri görme imkanı bulduk. Bu turnuvalarda bizlere maddi manevi büyük destek veren 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Cengiz Ergün'e teşekkür ediyoruz” dedi. Turnuva sonrasında Bülent 
Yelkenci'nin ailesine plaket takdim edildi.

Büyükşehir Hayat Verdi
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Türk Kızılayı Manisa Şubesi ile anlamlı bir etkinliğe imza 
atarak, personelinin kan bağışı yapmasını sağladı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Türk Kızılayı Manisa Şubesi 
işbirliğinde gerçekleştirilen etkinlikte, Kızılay Kan Merkezi, 
Büyükşehir Belediyesi içinde kan bağışında bulunmak isteyen 
personeli ağırladı. Büyükşehir personeli, kampanyaya büyük 
ilgi gösterdi. Kan bağışı etkinliğine Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç de katıldı. 
Kızılay'ın ve kan bağışının önemine vurgu yapan Genel 
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç, Kızılay Manisa Şubesi 
işbirliğiyle gerçekleştirdikleri kan bağışı kampanyasına ilgi 
gösteren personellere teşekkür etti. Kızılay Kan Bağış Merkezi 
Müdürü Dr. İsmet Nardal da, Manisa Büyükşehir Belediyesine 
katkıları nedeniyle teşekkür etti.

Su Kirliliği Değil, Bilgi Kirliliği
Manisa Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma Kontrol Dairesi Başkanı Ertuğrul Yıldırım, Çaltı 
mahallesi muhtarı Gürol Kaplan'ın Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depolama Tesisinden 
süzülen atık suyun arıtılmadan dereye akıtıldığı iddiasına cevap verdi. 

Yıldırım, “Atığın 
A r ı t m a  t e s i s i n d e 
a r ı t ı l m a d a n  d e ş a r j 
edilmesi mümkün değil. 
Kirliliği yok etme adına 
kurulan bir tesiste kirlilik 
oluşturulması imkansız. 
Va tandaş ım ı z  ge l s i n 
benim eşliğimde tesisi 
gezsin” dedi. 

Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Koruma 
ve Kontrol Dairesi Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, 
Menemen'e bağlı Çaltı 
mahallesi muhtarı ve 
mahalle sakinlerinin 
Uzunburun Katı Atık 
Bertaraf ve Düzenli 
Depolama Tesisindeki 
atıkların arıtılmadan dereye 
akıtıldığı iddialarına 
yönelik açıklama yaptı. 
Yıldırım, Kirli suların 
arıtılmadan deşarj 
edilmesinin mümkün 
olmadığını, atık suyun 
arıtma tesisine gittiğini 
belirtti. Yıldırım, “Biz 
Türkiye'de örnek bir tesis 
yaptık. 

Yap ı l an  t e s i s  i l e 
sadece atıkların temizlenmesi, 
enerji üretilmesini, gübre 
oluşturulmasını, içerisindeki 
geri dönüşümü mümkün olan 
atıkların ayrıştırılması ve 
ç ö p t e n  k a y n a k l ı  s ı z ı n t ı 
sularının ileri arıtma sistemi ile 
arıtılarak, deşarjını sağlayan 
bir tesis dizayn ettik. Tesisimiz 
440 dönümlük b i r  a lanı 
k a p s ı y o r. Ç a l t ı  M a h a l l e 
M u h ta r ı m ı z  d a  y a ğ m u r 
hattının deşarj edildiği yere 
gelerek,  buradan s ız ın t ı 
suyunun hiç arı t ı lmadan 
dereye akıtıldığını söylüyor. 

Arıtma tesisi, yağmur 
suyu hattının yaklaşık 150 metre 
aşağısında, yaklaşık olarak 10-
15 metre alt kotta olan bir yer.

Arıtma Tesisine giden 
sular, eğer ki arıtılmadan 
deşarj ediliyor ise deşarj 
noktasının burası değil, alt 
tarafta, arıtma tesisinin 
hemen dibinde olması lazım. 
Öyle bir durum yok. Arıtma 
Tesisinin 150 metre ilerisinde 
ve üst kotta yer alan bir yere 
gelerek, çekim yapıyor ve 
v a t a n d a ş ı  y a n l ı ş 
bilgilendiriyorlar.

K e n d i 
mahallesinde foseptik 
atıkları dereye direk 
deşarj oluyor
 Çaltı Mahalle 
Muhtarımızı çevreye 
duyarlı olması açısından 
tebrik ediyorum. Yalnız bir 
anektodu unutmamasını 
istiyorum. Menemen'e 
ait olan bu 
mahallemizde halen 
foseptik atıklarının 
dereye direk deşarjı söz 
konusu. Büyük ihtimalle 
meyvelerimiz ve içme 
sularımız bundan 
kirleniyordur. Değerli 
muhtarımızın burada 
gösterdiği hassasiyeti 
kendi mahallesindeki 
foseptik atıklarının direk 
deşarj edilmesi 
konusuna da 
göstermesini istiyoruz. 
Biz yine bu konunun 
üzerine giderek, sabah 
ilgili firmadan ve MASKİ 
ekiplerimizden, burada 
bulunan sudan analiz 
için örnek aldırdık. 

Za t e n  s u y u n  p h 
değeri de ölçüldü ve 7,5 
seviyelerinde olduğu görüldü. 
Arıtma tesisindeki sızıntı 
sularının en belirgin özelliği 
ph değerinin düşük olması 
kimyasal oksijen ihtiyacının 
ç o k  y ü k s e k  o l m a s ı d ı r. 
Halkımız rahat olsun. Biz 
Manisa'nın atığını burada 
bertaraf ederken kirliliği yok 
etme adına çal ış ıyoruz. 
Kir l i l iği yok etme adına 
kurulan bir tesiste de kirlilik 
oluşturulması söz konusu 
olmayacaktır.
A r ı t m a  T e s i s i n i n 
Sistemini Anlattı
 Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanı Ertuğrul 
Yıldırım kirli suların arıtılma 
sistemini de anlattı. “Tesisten 
atığın değdiği noktalarda ayrı 
toplanan sızıntı suları ayrı 
hatlarla çökeltim havuzuna 
gelir. Buradan atıklar motor 
eşliğinde arıtma tesisinin 
havalandırma havuzu ünitesine 
gelir. Arıtma tesisinden 
arıtılmadan atığın deşarj 
edilmesi mümkün değil. Arıtma 
Tesisindeki havalandırma 
havuzunda bulunan suyun 
arıtma ünitesini gezmeden 
çıkma ihtimali yok.
Vatandaşımız gelsin tesisi 
benim eşliğimde gezsin
 4 Ekimde açılan tesisimizi 
diğer Büyükşehirlerden, il 
belediyelerinden ilgili atık su 
birimlerinden yüzlerce misafir 
geldi ve bu ziyaretçiler tesisi 
gezerek, ilgili görüşlerini 
kamuoyuna lanse ettiler. 
Değerli muhtarımın ve 
halkımızın da bizzat benim 
eşliğimde gelerek bu alanı 
gezmelerini öneriyorum. 
Hayvanının telef olduğunu 
belirten arkadaşımızın da, 
hayvanlar telef olduğu zaman 
bunların ölüm raporları oluyor. 
Bu raporu bizlere beyan 
etmesini istiyoruz. Biz de ilgili 
işletmeci ile alakalı sorun varsa 
gerekli kanuni işlemleri 
yapmaya hazır olduğumuzu 
buradan belirtiyorum” dedi

Ali Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otoparkı, Milli Eğitim Bakanlığında 
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından hazırlanan Ali Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otoparkı Projesi, proje revizeleriyle birlikte onay alınmak üzere Milli Eğitim 

Bakanlığı'na teslim edildi. Manisalıların büyük bir heyecanla gerçekleşmesini beklediği projede, Manisa Büyükşehir Belediyesi üzerine düşen tüm görevleri yerine getirdi. 
Şimdi gözler Milli Eğitim Bakanlığına çevrildi. 

M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 
Belediyesi Etüt ve Projeler Daire 
Başkan ı  Müge Türke l i  Kuğu, 
Şehzadeler İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Muhammed İnam Yamlı, İl Milli 
Eğitim Şube Muhammet Çetin ile 
birl ikte, Mil l i Eğitim Bakanlığı 
projelerden sorumlu İnşaat Emlak 
Daire Başkanı Erkan Hal ıc ı 'y ı 
makamında ziyaret etti. 

Heyet, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Etüt ve Projeler Dairesi 
Başkanlığı tarafından hazırlanan Ali 
Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otaparkı 
Projesi'nin revizelerini Halıcı'ya 
teslim etti. Ali Rıza Çevik Okulu ve 
Yeraltı Otaparkı projesi zemin ve 3 
kattan oluşan 16 derslikli 

ilkokul, 28 derslikli ortaokul, 2 derslikli 
anasınıfı ve 3 bodrum kattan oluşan 389 araç 
kapasiteli otoparkı içinde barındırıyor. 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün tarafından 2014 yılında talimatı verilen ve 
ardından hızla çalışmaları başlatılan projenin 
onaylanması durumunda şehrin iki önemli sorunu 
ortadan kaldırılacak. Proje kapsamında Ali Rıza 
Çevik Okulu'nun yenilenmesi ve günden güne şehir 
içi trafiğinde artan otopark sorununa neşter 
vurulacak. Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Manisalıların büyük bir heyecanla gerçekleşmesini 
beklediği projede üzerine düşen tüm görevleri 
yerine getirdi. Şimdi gözler Milli Eğitim Bakanlığına 
çevrildi. 

Altınokta Körler Derneği 

Manisa Şube Başkanı 

Hüseyin Pehlivan  10  adet 

bilgisayarın 9 adeti  atıl 

duruma çıktığı için kurs 

açamadıklarını  söyledi ve 

yetkili ve hayırseverlerden  

bilgisayar talebinde 

bulundu.Manisa'da 2004 

yılında kurulan Altınokta 

Körler Derneği  görme 

engelliler için ürettiği 

projelerle kendisinden sıkça 

söz ettirmişti. Görme engelli  

vatandaşlara  kurslar  

düzenleyerek kamu ve özel 

sektörde istihdamını 

arttırmıştı.  Manisa  

Altınokta Körler Derneği 

2007 yılında alınan 10 adet 

masa üstü bilgisayar ile 250 

görme engelli vatandaşa 

kurs verirdi ve Kamu ve 

özel sektörde istihdamı 

sağlandı.

PEHLİVAN 

“BİLGİSAYARA 

İHTİYACIMIZ VAR KURS 

AÇAMIYORUZ”

Altınokta Körler Derneği 

Manisa Şube Başkanı 

Hüseyin Pehlivan  2007 

yılında temin edilen 10 adet 

bilgisayardan 9 adeti atıl 

duruma çıktığını belirterek 

kurs açamadıklarını söyledi.  

başkan Pehlivan sözlerine 

şöyle devam etti;

Altınokta Körler Derneği 

Manisa şubesi 2004 yılında 

kururdu. 2004 yılından beri 

görme engellilerin eğitim  

istihdam ve sosyal hayata 

katılımları ile ilgili bir çok 

çalışma yapmış 

bulunmaktayız. 

Derneğimize 2007 yılında 10 adet bilgisayar tedarik 

ettik. Bu bilgisayarlar sayesinde yaklaşık 250 kişi 

derneğimizden bilgisayar sertifikaları alarak  istihdam 

edildiler. Eğitimlerini yükseltiler ve hayatın içine girdiler. 

Şuanda Derneğimizde çalışır vaziyette bulunan 1 tane 

bilgisayarımız kaldı. 

Bunun  sebebi ise 2007 

yılından beri 

kullandığımız 

bilgisayarların 

teknolojik ömürlerinin 

bitmiş olmasıdır. Artık 

derneğimizde son bir 

yıldan itibaren bilgisayar 

kursu açamıyoruz  ve 

arkadaşlarımıza hizmet 

veremez durumdayız. Bu 

anlamda gönüllü  ve 

yetkililerden destek 

bekliyoruz”.ifadelerini 

kullandı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından kent merkezindeki 
trafik sıkışıklığı sorununun 
çözümü amacıy la  yapı lan 
Öğretmenevi Kavşağı ve Çevre 
Düzenlemesi, Pazartesi sabah 
06.00 itibariyle hizmete girdi. 
Sabah trafiğinin en yoğun olduğu 
saatte bile sağlıklı bir şekilde 
işleyen modern kavşak görsel 
açıdan da Manisa'ya çok yakıştı.

Vatandaşların güvenli şekilde 

ulaşımlarını sağlayabilmesi ve 

şehir merkezindeki trafik 

sorununu çözmek amacıyla 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yapımına başlanan 

modern kavşak hizmete girdi. 

Sabahın erken saatinden 

itibaren Manisalılar tarafından 

kullanılmaya başlanan modern 

kavşak trafiğin en yoğun olduğu 

servis saatlerinde de sağlıklı bir 

şekilde işliyor. 

. İstasyon, Devlet Hastanesi, Mimar Sinan Bulvarı ve 
şehir merkezi gibi birçok önemli noktaya dağılımı 
sağlayan kavşak, bölgedeki trafik yoğunluğuna adeta 
neşter vurdu.

Manisalıların büyük heyecanla 
beklediği modern kavşağı hizmete 
a ç m a n ı n  m u t l u l u ğ u n u 
yaşadıklarını belirten Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
C e n g i z  E r g ü n ,  “ G e r e k 
kamulaştırma çalışmaları, gerek 
mevsim şartları nedeniyle inşaat 
çalışmalarımızda gecikmeler 
oldu. Bu süre zarfında haklı haksız 
bir takım eleştiriler oldu. Ancak 
mode rn  kavşağ ın  h i zme te 
g i rmes iy le  b i r l i k te  yap ı lan 
yatırımın güzelliği bir kez daha 
ortaya çıktı. Bölgedeki trafik 
soruna adeta neşter  vuran 
modern kavşağımızın Manisa'ya 
hayırlı olmasını diliyorum” dedi.

‘Hayırlı Olsun’

Modern Kavşak Hizmetinizde

YUNUSEMRE MUHTARLAR DERNEĞİNDEN  AFRİN ŞEHİTLERİ İÇİN 

BİN KİŞİLİK LOKMA HAYRI
Manisa Yunusemre Muhtarlar Derneği  
Afrin'e yönelik başla�lan �eyn Dalı 
Hareka�'nda şehit düşen askerler için 15 
Temmuz Demokrasi meydanında  lokma 
hayrı,  bayrak  dağı�mı gerçekleş  ve 
dualar edildi.  Etkinliğe Manisa 
Yunusemre Muhtarlar Derneği  yönem 
kurulu üyeleri  sivil toplum örgütü 
temsilcileri ve çok sayıda davetli ka�ldı.

Manisa Yunusemre Muhtarlar Derneği 
Başkanı Bedriye Pehlivan ise yap�ğı 
konuşmada "Afrin'de  şehit düşen 
askerlerimiz iöin lokma hayrında 
bulunduk.Sınır ötesindeki Türk ordusuna 
başarılar diliyorum. Şehitlerimize Allahtan 
rahmet diliyorum. Yaralı askerlere acil 
şifalar diliyorum .Bugün burada bin kişiye 
lokma ikram e�k ve 300 Türk Bayrağını  
dağı�k.  Şehitlerimiz için dualar e�k.  
Muhtarlar olarak Türk askerinin  Türk 
ordusunun arkasındayız. Bizlere destek 
veren sivil toplum örgütlerine teşekkür 
ederim" şeklinde konuştu. Manisa Yunusemre Muhtarlar 

Derneği üyeleri ise Türk 
ordusunun arkasında olduklarını  
kendilerine düşen her şeye hazır 
olduklarını ifade eler. 

15 temmuz demokrasi 
meydanında etkinliğe  Al�nokta 
Körler Derneği üyeleri ve görme 
engelli vatandaşlar  yoğun ilgi 
gösterdi. 

Güney doğu gazisi görme engelli 

Selami Pazar da etkinliğe  

ka�larak  Türk askerinin yanında 

olduğunu ve bu etkinliği 

düzenleyen Manisa Yunusemre 

Muhtarlar Derneği Başkanı 

Bedriye Pehlivan ve yönem 

kurulu üyelerine teşekkür e�.

GÖRME ENGELLİLERİN BİLGİSAYAR 

SINIFINA İHTİYACI VAR



40 yıllık sorun çözüldü, önümüzdeki 40 yılın planlaması yapıldı
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 

en büyük ve en çevreci yatırımlarından biri 
olan Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve 
Düzenli Depolama Tesisi 4 Ekim 2017 
yılındaki büyük açılışının ardından merkez 
belediye ve ilçe belediyelerinden gelen 
atıkların ayrıştırmasını yaparak önümüzdeki 
40 yıl için çevreye karşı sorumluluğunu 
yerine getirmeye devam ediyor.

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 
en büyük yatırımlarından biri olan ve en 
büyük çevre yatırımı arasında yer alan 440 
dönümlük alan üzerine kurulan Uzunburun 
Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depolama 
Tesisi merkezde Yunusemre Belediyesi ve 
Şehzadeler Belediyesi ile ilçelerden gelen 
atıklar ile günlük 650 ton atık işleme 
kapasitesi ile Manisa'ya hizmet vermeye 
devam ediyor. 

Açılışı MHP Genel Başkanı 
Bahçeli yapmıştı
4 Ekim 2017 yılında Milliyetçi Hareket 
Partisi Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin 
açılışını yaptığı Uzunburun Katı Atık 
Bertaraf ve Düzenli Depolama Tesisi'nin 
çalışmalarına tüm hızıyla devam ettiğini 
ifade eden Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanı 
Ertuğrul Yıldırım, “Şu an itibari ile 650 
ton kapasiteli tesisimiz 5 ilçeden günlük 
450-500 ton atığı kabul ediyor. Bir tek 
Saruhanlı'nın atığı gelmiyor. Saruhanlı'ya 
yaptığımız transfer istasyonunun bu ay 
bitmesiyle birlikte Saruhanlı'nın atığını da 
Şubat ayı içinde tesisimize getirerek 
işlemeye başlayacağız. Şehzadeler 
Belediyesi ve Yunusemre Belediyesi 
atıklarını kendi araçlarıyla buraya 
getiriyor. 

Turgutlu ve Ahmetli'nin atıkları semi 
treyler dediğimiz araçlar ile tesisimize 
getirilerek kağıt, metal, plastik gibi geri 
dönüşümü mümkün olan 6 farklı şekilde 
ayrıştırılması yapılıyor. Atıkların mümkün 
olan kısımlarının ayrıştırılmasının 
ardından, bu atıkları düzenli bir şekilde 
balyalayarak geri dönüşüm firmalarına 
satışını sağlıyoruz. Organik atıkların 
kompost oluşumu için ilk numunemizi 
geçen hafta aldık ve analize gönderdik, 
sonucunu bekliyoruz. Eğer istediğimiz 
standartlarda olursa ilk olarak Uzunburun 
mahallesindeki vatandaşlarımıza bu 
kompostun bir kısmını vermeyi 
planlıyoruz. Kalan kısmını da park ve 
bahçe müdürlüğümüzde 
değerlendireceğiz. Son nihai çıkış içinde 
ÇED'in kapasite artırımını 
gerçekleştiriyoruz. Halkın katılımını 
bitirdik, kurum görüşlerini aldık İDK 
toplantısını Bakanlık yetkilileri ile birlikte 
yapacağız” dedi.

 Tesis tehlikesiz endüstriyel 
atık depolama lisansına da 
sahip
Çevre Koruma ve Kontrol Dairesi 
Başkanı Yıldırım, tesisin tehlikesiz 
endüstriyel atıkları depolama lisansına da 
sahip olduğunu belirterek, yapılacak olan 
kapasite artışıyla birlikte tesise gelen 
atıkların işleneceğini, dönüşümü mümkün 
olan atıkların dönüştürüleceğini, organik 
atıklardan da gübre elde edileceğini 
kaydetti. Yıldırım, “Son nihai geri 
dönüşümü mümkün olmayan atık ve 
tesisimize gelen tehlikesiz endüstriyel 
atıklar, atıktan türetilmiş yakıta 
dönüştürülerek yakma tesisine 
götürülecek. Yakma tesisi de kapalı 
alanımızın hemen yanında bulunan 
kamulaştırdığımız yaklaşık 40 dönümlük 
bir alana kurarak buradaki enerjiden 
buhar, buhardan da elektrik enerjisi 
üreteceğiz” diye konuştu. 

2018'in sonunda tüm ilçelerin atıkları tesise gelecek

Başkan Yıldırım, ilçelerde 
yapılan ve yapımı devam eden 
t r a n s f e r  i s t a s y o n l a r ı n ı n 
çalışmalarının devam ettiğini 
belirterek, “Tahmin ediyorum 9 
i l ç e m i z d e k i  t r a n s f e r 
istasyonlarının bir kısmı bitti, bir 
kısmı da yapılmaya devam ediyor. 
2018 yılının sonuna doğru tüm 
ilçelerimizin atıkları rahat bir 
şekilde bu tesise gelerek günlük 
bin 400-bin 500 ton atık işleme 
kapasitesi ile atıklar işlenerek 
g ü b r e  v e  e n e r j i y e 
dönüştürü lecek.  Böy le l ik le 
doğaya  ve  çev reye  fayda 
sağlayacak bir tesis olması 
ilkemizi sürdüreceğiz” ifadelerini 
kullandı. 

40 yılın sorunu çözüldü gelecek 
30 yılın planlaması yapıldı
   Manisa'nın, 40 yıldır kanayan yarası 
olan ve sürekli olarak gündeme gelen 
vahşi depolamadan bu tesis ile 
kurtulduğuna vurgu yapan Başkan 
Yıldırım, “Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün ile bu tesisin 
planlamasında 40 yıllık sorun çözüme 
kavuşurken önümüzdeki 30 yıl bu 
sorun ile karşılaşılmayacağı 
düşünülerek, bu süreyi nasıl arttırırız 
yönünde bir çalışma yaptık. Yakma 
tesisimizin dizaynını bu şeklide 
oluşturduk. Alanımızı aldık, imar 
planını yapıyoruz ve ÇED sürecini 
bitirmek üzereyiz. Kuracağımız yakma 
tesisi ile birlikte tesisimizin ömrü 30 
yıldan 40-50 yıla kadar çıkacak. Bu 
süre daha uzun olabilir. Manisa 
halkımıza hayırlısı olsun” şeklinde 
konuştu.

170 mektupçu sözde aydına Özdağ'dan tokat gibi cevap
Aralarında eski bakan, milletvekili, 

yazar, aydın, yönetmen, oyuncu, 

senarist, gazeteci, demokratik kitle 

örgütü ve kadın kurumları temsilcilerinin 

bulunduğu 170 ismin, Afrin'de devam 

eden Zeytin Dalı Harekatının 

durdurulması için imzaladıkları mektubu 

Meclis'teki tüm milletvekillerine e-posta 

yoluyla göndermesine ilk tepki AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ'dan geldi. Özdağ, “Kendilerini 

akil adam ve aydın tiye tanımlayan bu 

kişiler Peki onlarca kişi haince öldürülürken, 

çocuklar bombalarla öldürülürken, gözleri 

kör edilirken, Yaklaşık 12 Bin Gazi kollarını, 

bacaklarını kaybederken, yaklaşık 8 Bin 

kahraman askerimiz, memurumuz, 

öğretmenimiz, aydınımız Şehit olurken, 

İnsanlar kaçırılırken neredeydiler? Onlar, 

“PKK silahlı olsun, PYD/YPG silahlı olsun 

fakat Türk Silahlı Kuvvetleri silahını bıraksın” 

isyorlar. Bunların yazdığı bir ihanet 

bildirisidir. Buna asla müsaade etmeyeceğiz 

ve terörün kökünü kazıyacağız” dedi.

ONLARIN YAZDIĞI BİR İHANET BİLDİRİSİDİR

Aralarında sanatçı, akademisyen ve Yazarın 

bulunduğu 170 kişinin Afrin'de Türk Silahlı 

kuvvetlerince yürütülen Zeyn Dalı 

Hareka�nın sona ermesi talebiyle, “Savaş 

sona ersin” şeklinde yazdıkları ve TBMM'de 

görev yapan Milletvekillerine gönderdikleri 

mektuba AK Par Manisa Milletvekili Doç. 

Dr. Selçuk Özdağ tepki gösterdi. Grubun 

içerisinde çözüm sürecinde akil adam olarak 

görevlendirilmiş olan akil adamların da 

bulunduğunu belirten Özdağ, “Kendilerini, 

“Aydın” olarak nitelendiren bu grup barış 

dendiğinde akla maalesef sadece Türkiye 

Cumhuriye Devle'ne bağlı Türk Silahlı 

Kuvvetlerinin ve emniyet yetkililerinin 

silahlarının susması olarak anlıyorlar. Peki 

onlarca kişi haince öldürülürken, çocuklar 

bombalarla öldürülürken, gözleri kör 

edilirken, Yaklaşık 12 Bin Gazi kollarını, 

bacaklarını kaybederken, yaklaşık 8 Bin Şehit 

olurken, İnsanlar kaçırılırken neredeydiler? 

Hala PKK'nın elinde güvenlik güçlerimize 

mensup kişiler var. Bu kendilerini akil, aydın 

olarak nitelendirenler neden tüm bu 

yaşananlarla ilgili bildiri yayınlamamışlar? Onlar, “PKK 

silahlı olsun, PYD/YPG silahlı olsun fakat Türk Silahlı 

Kuvvetleri silahını bıraksın” isyorlar. 

Hayır, buna asla müsaade etmeyeceğiz. O nedenle bu 

sözde aydınlar adeta cinnet geçirmektedirler. Yap�kları da 

fikir hürriye, özgürlük falan değildir. Bu apaçık Türkiye 

düşmanlığıdır. Bunu da kimse bize fikir özgürlüğü diye 

yu�urmaya kalkmasın” dedi.

HUKUK GEREĞİNİ YAPACAKTIR

“Biz Suriye'de neden varız? Suriye'nin toprak bütünlüğüne 

halel germek için mi? Hayır. Biz Suriye'de sınırlarımızı 

tehdit eden aynen Kandil misali yeni bir yapılanmaya giren 

Amerika'nın, egemen güçlerin, İsrail'in güdümünde 

bulunan bir PKK'ya karşı oralarda konuşlanamazsınız, 

buralarda üs kuramazsınız, sınırlarımızdan içeri girip bizi 

öldüremezsiniz, bize karşı canlı bomba olamazsınız, bize 

silah doğrultamazsınız, bomba atamazsınız mücadelesi 

veriyoruz. Sınır güvenliğimizi sağlamak için oradayız” diyen 

Özdağ sözlerini şöyle sürdürdü, “Amerika 11 Bin kilometre, 

Rusya 3 Bin kilometre öteden gelecek. Orada söz sahibi 

olmaya ve bir devlet kurdurmaya çalışacaklar. Biz de tüm 

bunlara “peki olur” deyip sesimizi çıkarmayacağız öyle mi?  

Hayır buna izin asla vermeyeceğiz ve orada olmaya devam 

edeceğiz. Bu kararlı mücadelede aydınlara da önemli 

görevler düşüyor ama bunlar aydın falan olamazlar. 

Türkiye'nin yerli solcusu olamadılar.

Kemal Tahir, Cemil Meriç, İlhan Selçuk, İdris 

Küçükömer olamadılar. Bunlar başkalarının 

sözcülüğünü yapıyorlar. Tırnak içinde beliryorum; 

egemen güçler Barzani'ye falan suni bir devlet 

kurdursalar Irak'ta, Suriye'de, Türkiye'de kına 

yakacak bunlar ve kurulan suni devle 

kutlayacaklar. Bu kişilerle ilgili hukuk gereğini 

yapacak�r. Türkiye bugün bir beka ve güvenlik 

sorunu yaşamaktadır. Türkiye sınırlarında bir 

operasyon ve ameliyat yapıldığını görmektedir. Bu 

ameliyata müsaade etmemeye çalışmaktadır. 

Çünkü bu ameliya�a neşter kullanılmamaktadır. 

Bu ameliya�a can damarlarımız kesilmek 

istenmektedir. Bu ameliyat bir şifa ameliya� 

değildir. Bunlara müsaade etmeyeceğiz. Devlene 

millene bağlı vatandaşlarımızın ödediği vergi ve 

paralarıyla okuyan, maaş alan kendilerine aydın 

diye tanımlayan bu zümreyi insanlarımız çok iyi 

tanıyor, bunların kurtuluş savaşında mandacılık 

isteyenlerden bir farkları yok” diye konuştu.

TERÖRÜ KUTSAYAN MİLLETVEKİLİ İSTEMİYORUZ
Sözde aydınların egemen güçlerin bir 

noktada sözcülüğünü de yap�ğını 

kaydeden Özdağ, “Hiçbir kimse silahlı 

bir örgütün uzan�sı olmayacak. 

Hiçbir kimse silahı ve terörü teşvik 

etmeyecek,  terörü kutsamayacak. 

Biz terörü kutsayan, silahı ve terörü 

teşvik eden hiçbir Milletvekilinin de 

Mecliste olmasını istemiyoruz. Bu 

nedenle Güneydoğu Anadolu'da 

yaşayan kardeşlerimizin farklı etnisite 

ve etnik yapıya mensup olunsa da 

hep birlikte Türkiye Cumhuriye 

Devle'nin vatandaşı olduğunu ve 

birlikte Türkiye olduğunu ifade 

ediyoruz.Suriye, Irak, Afganistan'da ki 

acıların nelere mal olduğunu tüm 

Dünya görüyor. O nedenle Türkiye 

güvenli limandır.Farklı etsitelere 

mensup olunsa da hep birlikte bu 

millen tek bir adı var o da; Türk 

milledir. 

  Irkçılığa ve ayrımcılığa asla 

müsaade etmemeliyiz. Yapıaln tüm 

bu sabotajların, hainliklerin sebebi 

Türkiye'nin büyümesi ve kalkınma 

hamlelerine devam etmesidir. 

Türkiye'nin ekmeğini yiyenler, bu 

devle�en maaş alanlar Türkiye'nin 

kılıcını sallamalıdırlar. Türkiye2nin 

ekmeğini yiyip PKK-YPG ve PYD'nin 

ha�a egemen güçlerin kılıcını 

yaşamak Türkiye Cumhuriye 

Devle'nin vatandaşına yakışmaz. 

Sözde aydınlarla, sözde bu 

imzacılar ve mektupçularla ilgili 

hukuk ve Türkiye Cumhuriye 

Devle gereğini yapacak�r” dedi.

ATABEY "KENDİMİ KARİKATÜR SANATINA ADADIM"

İsmini Dahi Bilmediği Sana�a  çok 

sayıda başarı elde e� ve kendini 

çocuklara adadı. 

Manisa'da yaşayan karikatür 

sanatçısı İbrahim Atabey(43)  7 

yaşında karikatür çizmeye 

başladığını çizdiği   resmin karikatür   

olduğunu 12 yaşında köy 

kahvesinde bulunan günü geçmiş 

gazeteden öğrendiğini söyledi. 

Manisa'da yaşayan karikatür 

sanatçısı İbrahim Atabey (43) 

çocuklara vermiş olduğu karikatür 

kursu yanı sıra açmış olduğu 

karikatür sergileri, organizasyonu ve 

jüri üyeliği ile farkındalık yaratmaya 

devam ediyor. Yunusemre 

Belediyesi, Manisa Belediyesi, 

Gençlik Hizmetleri Spor İl 

Müdürlüğü ve  sivil toplum 

örgütlerinde 10 binin üzerinde 

çocuğu  karikatür ile buluşturdu. 

Karikatür sanatçısı İbrahim Atabey 

"Kendimi Karikatüre adadım benim 

için karikatür bir yaşam tarzıdır. 

Karikatür ele aldığı konuları 

iğneleyici bir dille anla�m sana�dır"  

dedi.

ATABEY "5 YIL KARİKATÜRÜN 

KARİKATÜR OLDUĞUNU BİLMEDEN 

ÇİZDİM"

Karikatür sanatçısı İbrahim Atabey  7 

yaşında karikatür çizmeye başladığını, 

çizdiği   resmin karikatür   olduğu nu 

12 yaşında köy kahvesinde bulunan 

günü geçmiş gazeteden öğrendiğini 

söyledi.  İbrahim Atabey  "  Ben 

Gördes  ilçemizin  bir köyündenim.   

Bizim çocukluk yıllarımızda   elektrik, 

televizyon herhangi bir ileşim aracı 

olmadığı için bir şeyler yapmaya 

çalışıyordum.   Kağıda çizdiğim şeyin 

karikatür olduğunu bilmiyordum. Tam 

5 yıl Karikatürün karikatür olduğunu  

bilmeden çizdim.  12 yaşlarında bizim 

köy kahvehanesine tarihi geçmiş 

gazete gelmiş. Gazetenin sür 

manşende çeşitli karikatür  örnekleri 

vardı  ve karikatür  yarışması olacağı 

ilanı yayınlanmış�.  Sonra o gazetedeki 

yarışmaya ka�lıp karikatür  camiasına 

girmiş oldum. Karikatür  atölyesinin 

birinci unsuru çocuklar.  Çocuklar  

benim için çok özel, çok önemli  çünkü 

bende bu işe başladığımda çocuktum" 

ifadelerini kullandı.

"10 BİN ÇOCUĞA ULAŞTIM"

Karikatür sanatçısı İbrahim Atabey  

Çocukların kendisi için değerli olduğuna 

dikkat çekerek "amacım karikatürü seven 

merak eden merkez ilçe ve kenar 

mahallelerde bulunan tüm çocuklara 

ulaş�rmak. Bende bu işe başladığımda 

çocuktum.  Şuana  kadar 10 bin çocuğa 

ulaş�m.  Karikatür sevgidir. Bizde 

çocuklara sevgi saygı kazandırmak için 

Karikatürü sevdirmeliyiz.  Bende nice 10 

bin çocuklara ulaşmak için çalışacağım" 

şeklinde konuştu.

“KARİKATÜRCÜLER DERNEĞİ MANİSA İL 

TEMSİLCİSİYİM"

Karikatür  sana�nın daha iyi tanı�lması 

amacıyla  karikatürcüler Derneğinin 

Manisa il temsilciliğine atandığını ifade 

eden Atabey "Dernek olarak bültenler 

çıkar�yoruz. Yayın organlarına karikatür 

çiziyoruz. Temsilciliğini  şuanda ben 

yapıyorum. Bunun yanı sıra çeşitli 

dallarda birçok ödül ve onlarca sivil 

toplum örgütlerinden  teşekkür belgesi 

aldım. 12  tane çocuk kitabım çık�. Bunlar 

boyama ve hikaye kitapları. Hedeflerimiz  

çocuklarımız,  geleceğimiz.  Ben buradan 

Milli Eğim Bakanlığı'mıza çağrıda 

bulunmak isyorum.  Karikatür 

atölyelerini seçmeli ders olarak 

yapabilirler. Bütün çocuklar  gülerek resim 

çizmeli bence  " diye konuştu.

ÖĞRENCİ VE VELİLER MEMNUNİYETİ 

DİLE GETİRDİ

Öğrenciler kısa sürede karikatür çizmeden 

duyduğu memnuniye dile gererek "Ben 

buraya gelmeden önce hiç güzel resim 

çizemiyordum. Ben buraya geldiğimde 

çok güzel resimler çizmeye başladım. 

Öğretmenimiz İbrahim Atabey'e  teşekkür ederiz. Yetkililerden bir isteğimiz 

var. Karikatür kursunun süresiz devam etmesini isyoruz" şeklinde konuştu.  

Veliler  ise çocuklarının  zeka gelişimine katkı sağladığı, sosyal yönden 

gelişrdiği, yeteneklerini ar�rdığı için karikatür kursuna gönderdiklerini 

kısa sürede çocuklarında ciddi değişimler gözlemlediklerini bu vesile ile 

başta Öğretmenimiz İbrahim Atabey  olmak üzere tüm emeği olanlara böyle 

güzel Atölyeleri destekleyip açan tüm yetkililere teşekkür e�klerini ifade 

e�ler.

Başkan	Çelik'ten	Akyüz	ve	yönetimine	ziyaret
Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	

Ömer	Faruk	Çelik,	Manisa	Esnaf	

ve	 Sanatkarlar	 Odası	 Başkanı	

Bahattin	 Akyüz	 ve	 yönetimini	

ziyaret	etti.	Başkan	Çelik,	“Esnaf	

d o s t u 	 b e l e d iye 	 o lman ı n	

g e r e k l i l i k l e r i n i 	 y e r i n e	

getirerek,	 odamızla	 güzel	 bir	

iletişim	 içinde	 bulunacağız”	

dedi.	

Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	 O� mer	 Faruk	 Çelik,	 geçtiğimiz	 günlerde	 yapılan	 oda	

seçimlerinde	güven	tazeleyerek	yeniden	başkan	seçilen	Manisa	Esnaf	ve	Sanatkarlar	

Odası	Başkanı	Bahattin	Akyüz	ve	yönetimini	ziyaret	etti.	Ziyarette	konuşan	Şehzadeler	

Belediye	 Başkanı	 O� mer	 Faruk	 Çelik,	 “Manisa	 Esnaf	 ve	 Sanatkarlar	 Odası	 Başkanı	

Bahattin	 Akyüz,	 geçtiğimiz	 günlerde	 yapılan	 kongrede	 yeniden	 başkan	 seçildi.	

Başkanımızı	ve	yönetimini	tebrik	ediyorum.	Esnalarımız	bizim	açımızdan	son	derece	

önemli.	 Bugüne	 kadar	 hep	 sağlıklı	 bir	 iletişim	kurduk.	 Fikir	 alışverişinde	 bulunduk.	

Danışma	Meclislerimiz'de	bir	araya	geldik.	Bize	 iletilen	 talepleri	değerlendirebilmek	

için	ne	gerekiyorsa	bugüne	kadar	yaptık.	Inşallah	bundan	sonra	esnalarımızla,	esnaf	

dostu	 bir	 belediye	 olmanın	 gereklerini	 yerine	 getirerek,	 güzel	 bir	 iletişim	 içinde	

bulunacağız”	dedi.	

Ziyaretten	duyduğu	memnuniyeti	belirten	Akyüz,	“Birlik	ve	beraberlik	içerisinde,	

Şehzadeler	Belediyesi	bize	hem	gönülden	yakın,	hem	uzaklık	olarak	çok	yakın.	Aynı	

mahalledeyiz.	Her	zaman	için	derdimize	derman	oldunuz.	Ne	zaman	kapınızı	çalsak,	

birebir	karşımıza	çıkıyorsunuz.	Oda	olarak	size	minnettarız.	Çalışmalarınızı	yakından	

takip	ediyoruz.		Sizin	çalışmalarınızı	da	gönülden	destekliyoruz.	Bizi	ziyaret	ettiğiniz	

için	çok	teşekkür	ediyorum”	diye	konuştu.
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Belenyenice	ve	Kağan	Çok	Amaçlı	Salona	kavuşuyor
Şehzadeler	 Belediyesi,	 Belenyenice	 ve	

Kağan	 Mahallerinde	 vatandaşların	 özel	

günler	ve	toplantılarında	kullanmak	üzere	

iki	 yeni	 Çok	 Amaçlı	 Salon	 çalışmalarını	

başlattı.	Her	 iki	Çok	Amaçlı	 Salon'un	450	

bin	 lira	 bedelle	 yapılacağını	 ifade	 eden	

Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	 Faruk	

Çe l i k , 	 S a l on l a r ın 	 Haz i ran 	 ay ında	

tamamlanarak	açılacağını	söyledi.

Şehzadeler	Belediyesi	ekipleri	

Belenyenice	ve	Kağan	Mahallerinde	Çok	

Amaçlı	Salon	yapım	çalışması	başlattı.	Çok	

Amaçlı	Salon	inşaatlarının	

tamamlanmasını	ardından	her	Iki	

Mahallenin	de	büyük	bir	eksikliğinin	

giderilmiş	olacağını	ifade	eden	Şehzadeler	

Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik	

“Şehzadeler	Belediyesi	olarak	dur	durak	

bilemden	çalışmalarımızı	sürdürmeye	

Daha	önce	birçok	mahallemizde	Çok	Amaçlı	Salon	

çalışması	yaparak	halkımızın	hizmetine	

sunmuştuk.	Şimdi	de	Kağan	ve	Belenyenice	

Mahallelerimizde	iki	adet	Çok	Amaçlı	Salon	inşaatı	

çalışmasını	başlattık.	Iki	mahallede	yapacağımız	

salonlarımız	200	metrekare	oturma	alanlı	tek	katlı	

betonarme	ve	çelik	konstrüksiyonlu	imalat	olarak	

yapılacak.	Çok	Amaçlı	Salonlarımızda	15	metrekare	

mutfak,	wc,	gelin	odaları	olacak.	Geçtiğimiz	

günlerde	başlayan	inşaat	çalışmalarımız	kısa	bir	

süre	içerisinde	tamamlanacak	ve	inşallah	Haziran	

ayı	başında	Çok	Amaçlı	Salonlarımızı	halkımızın	

hizmetine	sunacağız.	Kağan	ve	Belenyenice	

Mahallelerinde	yaşayan	vatandaşlarımız	Çok	

Amaçlı	Salonlarımız	tamamlandıktan	sonra,	

mahalle	toplantılarını,	düğünlerini	ve	mevlitlerini	

bu	salonlarda	yapabilecekler”	dedi.	Her	iki	mahalle	

sakinleri	yapılan	çalışma	nedeni	ile	Şehzadeler	

Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik'e	teşekkür	

ettiler.



Saadet Partisi (SP) 

Manisa Yunusemre 

ilçe  Başkanı Zekayi 

Yılmaz  Afrin 

operasyonu ile ilgili 

basın mensuplarına 

değerlendirmelerde 

bulundu.  SP  Manisa 

Yunusemre ilçe  

Başkanı Zekayi 

Yılmaz  ordumuza 

desteğimiz tamdır 

ifadesini kullandı.

Saadet Partisi Yunusemre  ilçe Başkanı  Zekayi Yılmaz basın 

mensupları ile bir araya geldi. Afrin operasyonunu  

değerlendiren Başkan  Yılmaz “Türkiye'nin güvenliği için her 

türlü operasyonun arkasındayız” şeklinde konuştu.  Başkan 

Yılmaz şöyle dedi;  “Ülkemizin huzur ve güvenliğine bölgemizin 

barış ve istikrarına vesile olmasını diliyorum.  Türkiye'nin 

güvenliği için her türlü operasyonunarkasındayız. Ordumuza 

desteğimiz tamdır.  Ordumuz tarafından başlatılan zeytin dalı 

harekatının ülkemizin huzur ve güvenliğine bölgemizin barış ve 

istikrarına vesile olmasını diliyorum.  Tüm Mehmetçiklerimizin 

Allah yar ve yardımcısı olsun”  dedi.

BAŞKAN YILMAZ “ORDUMUZA DESTEĞİMİZ TAM”

Zeytin Dalı Hareketi'ni Türk Silahlı Kuvvetleri 

ÖSO (Özgür Suriye Ordusu) ile birlikte 

yürütüyor. Bu hareket konusunda ülkemiz 

içindeki meşruiyet en üst noktada bulunuyor. 

Milletimizin duası, devletimizin tüm 

birimlerinin ortak kararlılığı ile harika bir 

süreç yönetiliyor

Zeytin Dalı Harekatı! Çok zekice verilmiş bir isim. Dost ve müttefikler için zeytin dalı, düşmanlar ve terör örgütleri için bir 
temizlik operasyonu. Başarılı bir diplomasi silsilesi birbirini izledi. Rusya, Suriye yönetimi, İran süreç konusunda 
bilgilendirildi. Rusya askerlerini başka bölgeye kaydırdı, hava yolunu açtı. Türkiye tüm dünyaya “Bu harekat meşrudur, 
uluslararası hukuka uygun yapılmaktadır” konusunu en mükemmel şekilde ifade etmiştir.

Bu hareket Kürtlere yönelik bir harekat değildir. Afrin bir Kürt kenti değildir. Türkmen, Arap ve Kürtlerin bulunduğu bir yer 
iken PYD tarafından işgal edilmiştir. Bu operasyon sonrası amaç Afrin'i işgalden kurtarmak ve gerçek sahiplerine teslim 
etmektir. Bu hareket sivillere yönelik bir hareket değildir. PYD terör örgütü, yapılan operasyonu sivillere yönelik bir hareket 
imajı vermek için örgüt üyelerine etek giyerek sivillerin arasına girmeleri konusunda talimat vermiştir. Türk ordusu sivilleri 
vurmak için değil, sivilleri, kadın ve çocukları özgürleştirmek, onları korumak için eğitilmiştir. Sivil halkı vuran PKK ve onun 
uzantısı olan PYD'dir.

Afrin'e düzenlenen Zeytin Dalı Operasyonunun Sonuçları:

1)Ülkemiz için tehlike arzeden Hatay ve Kilis gibi İllerimize sık sık yapılan saldırıların kaynağı kökünden çözülmüş olacak.

2)Harekatta kullanılan silah ve araç gereçlerin % 70 inin yerli ve milli olması önemlidir. Bu silah ve araçları arazide test 
etme imkanımız oldu. Artık bundan sonra Türkiye silah üreten ülkeler için bir pazar olmaktan çıkacak ve silah satan bir 
ülke konumuna gelmiş olacak.

3)Sınırımızda bir terör devletinin kurulması için çalışanlar bunun mümkün olmadığını görecekler. Terör devletinin batı 
yakası tamamen ortadan kalkmış olacak. Fırat Kalkanı ile iki kanadın birbirine bağlanması engellenmişti.

4)Bu operasyonun başarılı olmasının ardından bölgede bulunan PKK güdümü dışında bulunan Kürt ve Arap aşiretler 
güçlü olan Türkiye'den yana tavır alacaklar, bölgedeki aşiretlerin terör örgütüne karşı motivasyonları güçlenmiş olacak.

5)Ülkemiz için büyük tehlike arz eden PKK – PYD ve DAEŞ gibi örgütlerle mücadelenin sadece ülke içinde yapılan 
operasyonlarla başarılı olamayacağı açıktır. Bu örgütlerin kaynağı ve desteğini aldığı sınır ötesi terör kaynaklarının 
kurutulması ile terörle mücadelede başarı gün geçtikçe daha da artacaktır.

6)Fırat Kalkanı Harekatı ile güvenli bölge haline getirilen Cerablus El Azez gibi bölgelere Türkiye'de bulunan 
mültecilerden 100 bin kişi geri dönmüştür. Afrin bölgesinin de güvenli bölge yapılarak ÖSO eline geçmesi ile ülkemizden 
pek çok mülteci güvenli bölgeye doğru geri ülkelerine dönüşü gerçekleşecek ve halkın kendi ülkesine dönüşü ile yerel 
güçler daha da etkin hale gelmiş olacak.

Bu aşamadan sonra artık hiç bir şey eskisi gibi olmayacak;

1)Afrin teröristlerden tamamen temizlenene kadar operasyon devam edecektir. Başlanılan operasyon tamamlanacaktır.

2)Terör örgütü artık eski gücüne asla ulaşamayacak, tekrar toparlanması imkansız hale gelecektir.

3)Türkiye ile Amerika arasındaki güven bunalımı çok zor aşılacaktır. Terör örgütüne desteği kesmediği müddetçe 

Türkiye Amerika'yı dost ve müttefik olarak görmeyecektir.

4)Fırat Kalkanı Operasyonu ile başlayan, İdlib'e Güvenli Bölge oluşturmak için güvenlik gücü gönderen Türkiye'nin 
Afrin Operasyonu burayla sınırlı kalmayacak Münbiç ve diğer bölgelerle devam edecektir.

5)Ülkemizde bulunan Suriyeli mültecilerden 100 bini Fırat Kalkanı ile sağlanan güvenlik bölgesine geri dönmüş, 
Afrin Operasyonu sonrası mültecilerin ülkelerine geri dönüşü hızlanacaktır.

6)Türkiye Ortadoğu ve yakın bölgemizde oyun kurucular arasındaki yerini sağlamlaştırmış olacak ve her konuda 

dikkate alınacaktır.

Ahmetli'de Haşere İle Mücadele Sürüyor
Manisa Büyükşehir Belediyesi, kış aylarında da ilaçlama çalışmalarını 
sürdürüyor. Bu kapsamda Ahmetli ilçesinde de Sağlık İşleri Daire 
Başkanlığı ekipleri tarafından kanalizasyon sistemleri ve üstü kapalı 
dereler gibi sivrisineklerin dinlenme alanları olan yerlerde, kışlak 
mücadelesi yoğun bir şekilde gerçekleşiyor.Yaz aylarında gündüz ve 
akşam saatlerinde uyguladığı farklı ilaçlama programları ile vatandaşların 
rahat bir nefes almasını sağlayan Manisa Büyükşehir Belediyesi, kış 
aylarında da bu yoğun çalışmasına devam ediyor. 

Sivrisineklerin dinlenme alanı olan 
yerlerde, kışlak mücadelesini 
sürdüren Haşere ile Mücadele 
ekipleri, Ahmetli ilçesinde muhtelif 
noktalarda ilaçlamalarını 
gerçekleştirdi. Çalışmalar hakkında 
bilgiler veren Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Talip Akbaş, “Ekiplerimiz, 
Ahmetli ilçesinde program dâhilinde 
ilaçlamaları yapıyor. Gübrelik alanlar, 
kanalizasyon sistemleri ve derelerde, 
çalışmalarımız devam edecek” diye 
konuştu.

GAZİ VE ŞEHİT YAKINLARI ASKERE GİTMEK İÇİN DİLEKÇE VERDİ

Türkiye Gaziler ve Şehit Aileleri Vak 

Manisa Şubesi, Türk Silahlı Kuvvetleri 

tarandan başla�lan Afrin �eyn Dalı 

Hareka�na destek olmak ve askere 

gitmek amacıyla Askerlik Şubesi 

Başkanlığı'na dilekçe sundu. Şube 

önünde dilekçelerini imzalayan vakıf 

üyeleri adına açıklama yapan Şube 

Başkanı Nihat Yaşacan, 

“Bugün TSK'nin Afrin'e yapmış olduğu operasyona destek için buradayız.

Ülkemizin güvenliği için bu operasyonu destekliyoruz. Biz de zamanında 

ülkemiz için şehit ve gazi olduk.  Bugün de dilekçelerimizi veriyor ve görev için 

hazır olduğumuzu söylüyoruz” dedi. Dilekçe verenlerin arasında bulunan şehit 

babası İsmet Alakuş ise şunları söyledi; “Oğlumu vatanımız için şehit verdim. 

Ben de vatanımız için göreve hazırım.” Kıbrıs gazisi görme engelli Mehmet 

Korteş ise, Afrin operasyonuna destek verdiğini söyledi.

Kırsal Hizmetler Gördes'te Proje Takibinde
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler Daire Başkanlığı, Gördes'te uygulanan projelerin yerinde incelemesini gerçekleştirmek 
üzere Efendili ve Kalemoğlu mahallelerini ziyaret etti. Üreticilerle toplantı yapan Kırsal Hizmet Daire Başkanlığı Heyeti daha sonra 
üreticilerle birlikte Örtü Altı Yetiştiriciliğinin Geliştirilmesi projesi kapsamında kurulan seralar ve Meyveciliğin Geliştirilmesi Projesi 
kapsamında dağıtılan fidanları inceledi.

İl genelinde kırsal kalkınmanın sağlanması 
amacıyla projeler üreten ve projelerin 
uygulanmasının ardından takiplerine devam 
eden Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Daire Başkanlığı, Gördes'e bağlı 
Efendili ve Kalemoğlu Mahallelerini ziyaret 
etti. İlçede uygulanan projelerin yerinde 
incelenmesi amacıyla gerçekleştirilen 
ziyarette Kırsal Kalkınma Şube Müdürü 
Yılmaz Usta, Veteriner Hekim Halil Erşahin 
ve teknisyen Hayrettin Okkalı yer aldı. 
Projelerden faydalanan üreticilerle Efendili 
ve Kalemoğlu Mahallelerinde toplantı 
yapılarak bilgiler verilirken, üreticilerin 
gerek projelerle gerekse de tarım, 
hayvancılık ve kırsal kalkınma alanlarındaki 
sorunları, talepleri ve istekleri dinlendi. 
Toplantıların ardından Gördes ilçesinde 
uygulanan Örtü Altı Yetiştiriciliğinin 
Geliştirilmesi projesi kapsamında kurulan 
seralar ve Meyveciliğin Geliştirilmesi 
Projesi kapsamında dağıtılan fidanlar 
üreticilerle birlikte incelendi.
Üreticilerin Yanında Olmaya Devam 
Edeceğiz
 Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün'ün talimatlarıyla 
kırsal kalkınmanın sağlanması adına yoğun 
bir çaba sarf ettiklerini dile getiren 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Daire Başkanı Bircan 
Gençoğlu, “Üreticilerimizin gelir 
düzeylerinin artırılarak hayat 
standartlarının yükseltilmesi ve kıt olan 
kaynaklardan maksimum faydanın 
sağlanabilmesi amacı ile farklı projeler 
uygulandı. 2018 yılında ve gelecek 
yıllarda da kırsal kalkınmaya destek 
olmak, üreticilerimize bir nebzede olsa 
katkı sağlamaya devam etmek için 
mevcut projeler yanında mahallelerimizin 
ihtiyaçları, iklim, su ve toprak özellikleri 
dikkate alınarak yeni projeler de 
hazırlanarak uygulanacak. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi olarak her zaman 
üreticinin yanında olduğumuzun 
vurgulandığı toplantıda projelerden en 
yüksek faydayı sağlayabilmek için, iş 
hacminin düşük olduğu kış aylarını saha 
ziyaretleri yaparak, 

üreticileri dinleyerek sahaya, ihtiyaca ve talebe 
uygun projeler uygulamak için arazide 
mahallerde üreticilerle olmaya devam 
edeceğiz” dedi.
Seralarda Üretim Başladı, Fidanlar 
Toprakla Buluştu
 Kırsal Hizmetler Daire Başkanlığı 
olarak tarımsal altyapı eksikliklerinin 
giderilmesi için yeraltı ve yerüstü su 
kaynaklarının ekonomik olarak 
değerlendirilerek üretime katkı sağlanmasının 
amaçlandığını söyleyen Daire Başkanı Bircan 
Gençoğlu, “Bu amaçla sulama göleti, damla 
sulama sistemi ve hayvan içme suyu 
göletlerinin yapımı gerçekleştirilmekte. Bunun 
yanında birim alandan alınan verimin ve 
üreticilerin gelirlerinin artırılması için Gördes 
ilçemizde uygulanan projeler ile iki yılda 36 
üreticiye sera kurulumu tamamlanmış, 389 
üreticiye 36 bin 372 adet zeytin fidanı, 142 
üreticiye 11 bin 848 adet ceviz fidanı teslim 
edildi. Uygulanan projelerde proje giderinin 
yüzde 75'i geri ödemesiz olarak Manisa 
Büyükşehir Belediyesinin hibe desteği şeklinde 
karşılanmaktadır. Bu gün bu seralarda üretim 
yapıldığını, fidanların toprakla buluştuğunu 
büyük bir memnuniyetle görüyoruz.  
Üreticilerimize ilimize ve ülkemize hayırlı 
olmasını temenni ediyoruz. Ürününüz bol 
kazancınız bereketli olsun” diye konuştu.

Can Dostlarımız İçin Kurumlar İş Birliğine Geçti
Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Talip Akbaş, Şehzadeler İlçesi Çiftçi Malları Koruma Başkanı Ural 

Üncü'yü ziyaret etti. Kedi ve köpek bakmak isteyen üreticilerin onların dostluğunu kazanmak için para harcamalarına gerek 
olmadığını belirten Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Talip Akbaş, Geçici Hayvan Bakımevinden tek tuşla hayvan 
sahiplenebileceğini belirtti.

Şehzadeler İlçesi Çiftçi Malları Koruma 
Başkanı Ural Üncü'yü Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri 
Dairesi Talip Akbaş ziyaret etti. 
Ziyarette kedi ve köpek bakmak isteyen 
üreticilerin Geçici Hayvan Bakımevi 
aracılığıyla ücretsiz olarak 
sahiplenebileceğini belirten Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Talip 
Akbaş,” Kedi ve köpek bakmak isteyen 
çiftçilerimiz Büyükşehir Belediyemizin 
internet sitesindeki bölümden Geçici 
Hayvan Bakımevinde yer alan can 
dostlarımızı görebilirler ve bizimle 
irtibata geçebilirler. Tarlada bağda bahçe 
de yanlarında bir can dostu bulunmasını 
isteyen üreticilerimizin onların dostluğu 
kazanmak için para harcamasına gerek 
yok” dedi. Tüm üyelerine bu konuda 
bilgilendirmede bulunacaklarını belirten 
Şehzadeler İlçesi Çiftçi Malları Koruma 
Başkanı Ural Üncü de konuya ilgiyle 
yaklaştı.

Emitt Fuarı'na Jeopark Damgası
Manisa'nın doğal zenginliklerinin daha iyi tanıtılarak turizm 
potansiyelinin geliştirilmesi amacıyla Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Kula Belediyesi ve Salihli Belediyesi'nin işbirliğinde kurulan Jeoapark 
Belediyeler Birliği, İzmir'de gerçekleştirilen Travel Turkey fuarının 
ardından dünyanın en büyük 5 turizm fuarından biri olan İstanbul 
Emitt fuarında da yerini aldı. 

       Türkiye'nin ilk ve tek Jeoparkı olan Kula Jeoparkı İzmir'de 
gerçekleştirilen Travel Turkey fuarının ardından, dünyanın en 
büyük 5 turizm fuarından bir tanesi olan İstanbul Emitt 
fuarında yerini aldı. İstanbul Tüyap Fuar ve Kongre 
Merkezi'nde gerçekleştirilen fuarda Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Kula Belediyesi ve Salihli Belediyesi'nin 
işbirliğinde kurulan Jeopark Belediyeler Birliği'nin standı 28 
Ocak Ocak'a kadar ziyaretçilerini bekliyor. 

Fuarda ziyaretçilerin ilgi odağı olan Jeopark Belediyeler Birliği standında, Kula Jeopark Alanında yer alan 'Sandal Divlit Volkan 
Konisi', 'Kula Divlit Volkan Konisi ve Lav Akıntıları', 'Çakırca Sütun Bazaltları', ile Salihli Jeopark alanında bulunan 'Adala Kanyonu', 
'Suuçtu Şelalsi', 'Prehistorik Fosil İnsan Ayak İzleri' gibi Jeopark'ın doğal güzellikleri görsellerle tanıtlıyor. Vatandaşların da yoğun ilgi 
gösterdiği Jeopark Belediyeler Birliği standı, fuarın kapanış tarihi olan 28 Ocak'a kadar ziyaretçilerini ağırlamaya devam edecek. 

Manisa'da	Moda	Cafe	Açıldı
Manisa'da kadın 
girişimciler Damla 
Baksi ve Sevinç 
Ülker 
öncülüğünde 
kurulan Moda 
Cafe, 
Manisalıların, 
ailelerin yeni 
merkezi olacak. 

Şehzadeler ilçesi Kumludere Caddesi Arda Mahalle Muhtarlığı binası 

karşısında 2 ay önce açılan Moda Cafe, Manisa'da görev yapan basın 

mensuplarını ağırladı.

Yaklaşık 2 ay öne bu işletmeyi aç�klarını ifade eden Sevinç Ülker, “Cafemizde 

kahval�, aperaf türü şeyler, soğuk, sıcak içecekler mevcut. Yeni bir işletme 

olduğu için elbe�e bir takım sıkın�ları var. Ama güzel bir sektör. Hizmet 

açısından zevkli bir sektör.  İnanıyorum ki insanlar burada güzel vakitler 

geçirecekler. Doğum günlerini, parlerini burada yapmak isteyenler oluyor. 

Manisalıları cafemize bekliyoruz. İnanıyorum ki Moda Cafe Manisalıların yeni 

adresi olacak.” dedi.

Selendi'de 249 Yuva Mutlu

Manisa'nın il genelinde Manisa 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
dar gelirli vatandaşlara hizmet 
veren Gıda Bankası Selendi 
ilçesinde 249 ihtiyaç sahibi haneye 
ulaşıyor ve dar gelirlinin yüzünü 
güldürüyor.Manisa Büyükşehir 
Belediyesi'nin il genelinde hizmet 
veren Gıda Bankaları vatandaşın 
yüzünü güldürmeye devam 
ediyor. Bu kapsamda Selendi 
ilçesinde 249 gerçek ihtiyaç sahibi 
aile Gıda bankasından hizmet 
alıyor. Dar gelirli vatandaşlar 
kendilerine dağıtılan kartlarla  
Gıda Bankalarından temizlik 
malzemesinden gıda

 malzemelerine kadar tüm market 
ihtiyaçlarını karşılayabiliyor. 
İ y i  g ü n d e  k ö t ü  g ü n d e 
yanlarındayız 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
olarak sosyal belediyecilik 
hizmetlerini daha iyi yerine 
getirmek için çalıştıklarını belirten 
Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, “Gıda 
Bankası Selendi ilçesinde 249 
haneye ulaşmış durumda. İhtiyaç 
sahibi vatandaşlarımızın iyi günde 
de kötü günde de yanlarındayız. 
Kendilerine verilen kartlarla gizlilik 
içerisinde her türlü ihtiyaçlarını 
rencide edilmeden yapabiliyorlar” 
dedi. 

Şanlı Türk Bayrağımız Kepenekli'yi Selamlıyor
Milli ve manevi duygulara 
hassasiyetle yaklaşan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, Saruhanlı 
ilçesi Kepenekli Mahallesi'nde 
zaman içerisinde yıpranan Türk 
Bayrağımızı yeniledi. Öte yandan 
Türk bayraklarının yenileriyle 
değiştirilmesini memnuniyetle 
karşılayan vatandaşlar, 
duyarlılığından ötürü Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'e teşekkür etti.
Saruhanlı ilçesi Kepenekli Mahallesi'ni ziyaret 
eden Manisa Büyükşehir Belediyesi Saruhanlı 
Koordinasyon Şube Müdürü Ali Aybars Özbilgin ve 
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, mahalleye hâkim 
bir noktada asılı olan dev Türk Bayrağını yeniledi. 
30 metre yükseklikte yer alan ve zaman 
içerisinde yıpranan Türk bayrağını yenilesiyle 
değiştirilmesini memnuniyetle karşılayan 
vatandaşlar, duyarlılığından ötürü Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'e 
teşekkür etti. Mahalle Muhtarı Adil Karadağ ile 
birlikte şanlı Türk Bayrağımızı göndere çeken 
Özbilgin, Büyükşehir Belediyesi olarak  milli ve 
manevi duygulara her zaman hassasiyetle 
yaklaştıklarını söyledi.
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Kamu	Kaynağı	Boşa	Harcanıyor
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Uncubozköy Mahallesi'nde bulunan Cemal Ergün Caddesi'nde gerçekleştirdiği 
düzenleme çalışmalarıyla montajı yapılan modern aydınlatma direkleri, Yunusemre Belediyesince sökülmeye 
başlandı.Sorunsuz bir şekilde çalışan ve cadde aydınlatmasını sağlayan direklerin sökülmesi ve yerlerine 
yenilerinin yerleştirilecek olması, kamu kaynağının boşa harcandığı yorumlarını beraberinde getirdi. 
Manisa Büyükşehir Belediyesinin Yunusemre ilçesine bağlı Uncubozköy Mahallesi 
Cemal Ergün Caddesi'nde gerçekleştirdiği düzenleme çalışmasıyla montajı yapılan 
modern aydınlatma direkleri, sorunsuz bir şekilde çalışmasına ve sokağın 
aydınlatmasını sağlamasına rağmen Yunusemre Belediyesince sökülmeye başlandı. 
Cadde düzenlemesiyle uyumlu olan ve caddenin görüntüsüne güzellik katan 
aydınlatma direklerinin yapımından kısa bir süre sonra sökülmesi kamu kaynağının 
çöpe atıldığı yorumlarını beraberinde getirdi. Durumdan rahatsız olan mahalle 
sakinleri aydınlatma direklerinin yepyeni olmasına rağmen söküldüğünü ve yerlerine 
yenilerinin takılacağını öğrendiklerini belirterek, henüz yeni durumda olan direklerin 
değiştirilecek olmasına anlam veremediklerini söylediler. Aydınlatma direklerinin 
yerlerinden sökülmesini istemediklerini kaydeden vatandaşlar, kamu kaynağının çöpe 
atılmasının doğru olmadığını ifade ettiler. Vatandaşlar, kamu kaynaklarının yersiz 
şekilde harcanmasından duydukları rahatsızlıkları dile getirdiler.



Başkan	Çelik'ten	Pazarcılara	müjdeli	ziyaret
Şehzadeler	 Belediye	 Başkanı	 O� mer	

Faruk	 Çelik,	 geçtiğimiz	 hafta	 yapılan	

kongrede	Pazarcılar	Odası	Başkanlığı	

görevine	 yeniden	 seçilen	 Halim	

Şener'e	 hayırlı	 olsun	 ziyaretinde	

bulundu. 	 Başkan 	 Çel ik 	 z iyaret	

esnasında	 tüm	 pazarcı	 esnafını	

yakından	 ilgilendiren	bir	projenin	de	

s u n umunu 	 ya p a r a k 	 Man i s a l ı	

pazarcı lara 	 yeni 	 Pazar 	 yerinin	

müjdesini	verdi.

Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	

Faruk	Çelik,	geçtiğimiz	günlerde	16.	

Olağan	Genel	Kurul'da	yeniden	

başkanlığa	seçilen	Manisa	Meyve	

Sebze	ve	Umum	Pazarcılar	Odası	

Başkanı	Halim	Şener'e	hayırlı	olsun	

ziyaretinde	bulundu.	

	

					Ziyarette	MESOB	Başkanı	Hasan	

Geriter,	Şehzadeler	Belediye	Başkan	

Yardımcısı	Ismail	O� nal	da	hazır	

bulundu.	Başkan	Çelik,	Şener'e	

Manisa'	da	Şehzadelik	yapmış	olan	

Padişahların	igürlerinin	bulunduğu,	

Saruhanbey	Türbesinin	minyatürünü	

hediye	etti.	Ziyarette	Şehzadeler	

Belediyesi	tarafından,	Şehitler	

Mahallesi	Mehmetçik	Caddesi	

üzerinde	Manisa	Celal	Bayar	

U� niversitesinin	kullandığı	8	bin	460	

metrekarelik	arsa	üzerinde	3	katlı	21	

bin	400	metrekarelik	alanda	

kurulması	planlanan	kapalı	modern	

pazar	yerinin	sunumu	yapıldı.

“PAZARCI	ESNAFIMIZIN	ŞARTLARINI	

IYILEŞTIRECEG� IZ”

Yeni	yapılması	planlanan	Pazar	

yerinin	tamamlanmasının	ardından	

pazarcı	esnafının	şartlarının	büyük	

ölçüde	iyileşeceğinin	altını	çizen	

Başkan	Çelik,		"Manisa'da	pazarcı	

esnafımızın	en	ciddi	sorunlarından	

birisi	kapalı	modern	pazar	yerlerinin	

olmaması.	Sokak	aralarında	kurulan	

pazarlarda	yağmurda,	rüzgârlı	

havalarda	hem	pazarcı	esnafımızın	

büyük	sıkıntılar	yaşaması	hem	de	

vatandaşımızın	sağlıksız	koşullarda	

alışveriş	yapmak	zorunda	kalması	

gibi	durumlar	vardı.

	 Bununla	 ilgili	 de	 biz	 göreve	 gelir	 gelmez	 çalışmalarımıza	

başladık.	TARIŞ'in	karşısındaki	hazineye	ait	olan	alanın	imar	

planlamalarını	düzenlemelerini	yaptık.	Orada	hem	TARIŞ'in	

olduğu	alan	hem	Manisa	Celal	Bayar	U� niversitesinin	kullandığı	

alan	 ve	 karşıda	 yine	 şu	 an	 hali	 hazırda	Manisa	 Celal	 Bayar	

U� niversitesinin	 kullandığı	 alanın	 imar	 düzenlemelerini	

yaparak	orada	8	bin	460	metrekarelik	bir	alanın	pazar	yeri	

olarak	imar	planını	yapıp	Milli	Emlak	ve	Hazineden	tahsisini	

talep	etmiş	olduk"	dedi.	

“MODERN 	 B İR 	 PAZAR 	 YER İN İ 	 Ş EHZADELERE	

KAZANDIRACAĞIZ”

Kurulacak	pazar	yeri	ile	ilgili	detayları	açıklayan	Başkan	

Çelik,	"Şehitler	Mahallesi	Mehmetçik	Caddesi	üzerinde	

Manisa	Celal	Bayar	U� niversitesinin	kullandığı	8	bin	460	

metrekarelik	arsa	üzerinde,	yaklaşık	16	bin	metrekare	bir	

kapalı	pazar	yeri,	kapalı	pazar	yerine	ait	otoparklar	ve	pazar	

yerine	ait	yan	fonksiyonları	içeren	bir	pazar	yeri	kompleksi	

ile	21	bin	metrekarelik	pazar	yeri	kompleksiyle	ilgili	

projemiz	hazır.	Tüm	pazarcı	esnafımızı	ve	Alaybey	Mahallesi	

pazar	yerinde	tezgâh	açan	600	pazarcı	esnafımızı	

kapsayacak	şekilde	bir	pazar.	Zemin	katı	5	bin	metrekare,	

birinci	kat	5	bin		metrekare	pazar	alanı,	2.	kat	5	bin	700	

metrekarelik	pazar	alanı,	3.	katta	ise	pazarcı	esnafımızın	

araçlarını	park	etmesi	için	otopark	alanı,	toplam	21	bin	400	

metrekarelik	alan.	Cumartesi	günleri	pazar	için	hizmet	

verecek,	diğer	günlerde	de	civar	mahallelerdeki	

vatandaşlarımıza	otopark	olarak	hizmet	verecek.	

Mahallemizdeki	otopark	sıkıntısına	da	ciddi	katkı	sağlayacak	

bir	mekâna	mahallelerimize	kazandırmış	olacağız.	Bu	

projemiz	ile	birlikte	yaklaşık	20	milyon	TL'lik	modern	bir	

Pazar	yerini	Şehzadelerimize	kazandırmış	olacağız”dedi.

“BU	PROJE	ESNAFIMIZI	ÇOK	SEVİDİRECEK”

Yapılacak	olan	modern	pazaryeri	projesinin	pazarcı	esnafını	

çok	 sevindireceğinin	 altını	 çizen	 Manisa	 Meyve	 Sebze	 ve	

Umum	Pazarcılar	Odası	Başkanı	Halim	"Ağır	koşullarda	hizmet	

veren,	hizmetin	kalitesini	arttırmaya	çalışan,	rekabetin	en	üst	

düzey	olduğu	marketlerle	rekabet	eden	pazarcı	esnafımızın	en	

iyi	 koşullarda	 hizmetini	 kapalı	 alanlarda	 vermek	 ister.	 Son	

zamanlarda	 yaşadığımız	 yeni	 pazar	 yerlerinin	 projeleri	 var.	

Şehzadeler	 Belediyemizin	 açıkladığı	 pazar	 yerlerini	

bekliyorduk.
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	Belediye	Başkanımız	O� mer	Faruk	Çelik	söylediğinde	çok	mutlu	olduk.	Çünkü	gerçekten	de	kapalı	pazar	

yerlerine	hem	pazarcı	esnafımızın	hem	de	Manisalıların	çok	ihtiyacı	var.	Bu	pazar	yerlerinin	sıkıntıları	

30-40	 yıldan	 bu	 yana	 gelen	 bu	 ağır	 yüklerin	 şimdiki	 yeni	 belediyelerimize	 binmesi	 zor	 oldu.	 Bu	

koşullarda	kısa	sürede	bu	projeleri	hayata	geçiren	başta	belediye	başkanımıza	tüm	ekipteki	çalışanlara	

teşekkür	ediyorum"	dedi.

Başkan	Çelik	ziyarette	kurulacak	yeni	kapalı	pazar	yerinin	sunumunu	gerçekleştirdi.

Başkan Çelik'ten Balaban'a tebrik ziyare

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Cumhuriyet Halk 

Parsi İl Başkanı Semih Balaban'ı ziyaret e�. Başkan Çelik, Balaban 

ve yönemine başarılar diledi.

Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, göreve yeni 

seçilen Cumhuriyet Halk Parsi İl Başkanı Semih Balaban ve 

yönemini ziyaret e�. Ziyare�e Şehzadeler Belediye Meclis 

Başkan Çelik, “Değerli İl Başkanı Semih Balaban göreve ilk seçildiği 

zaman bizleri ziyaret etmişlerdi. Biz de bugün kendilerini hem bir 

iade-i ziyaret hem de tebrik etmek için buradayız. Değerli İl 

Başkanımız ile biz uzun yıllardır tanışıyoruz. Bugüne kadar bir 

birimize karşı en ufak bir kırıcı konuşmamız olmadı. 

Farklılıklarımızı bir zenginlik olarak kabul ederek, birbirimize saygı 

duyarak, Manisa'ya hizmet etmek için çalışıyoruz. Belediyecilik 

noktasında, her türlü önerilere açık olduğumuzu ifade etmek 

isyorum. Çünkü biz herkesin belediyesiyiz. Tüm 

vatandaşlarımızın ödemiş olduğu vergiler ile şehrimizde yaşayan 

her görüşe mensup vatandaşlarımıza hizmet götürmekle 

mükellefiz. Bugüne kadar bu şekilde hizmet etmek için çaba 

gösterdik. Bundan sonra da aynı çizgide yolumuza devam 

edeceğiz. Üyeleri Hüseyin Erkeci ve Yenal Yıldırım da hazır 

bulundu.  

Bizim belediye meclisimizde CHP'li 

belediye meclis üyelerimiz de var. 

Aldığımız her kararda kendileri ile de 

isşare ediyor ve gayet uyumlu bir 

çalışma sergiliyoruz. Bu nokta da 

CHP'li seçmenlerin belediyemiz 

noktasındaki tüm önerileri kesinlikle 

dikkate alınacak�r. CHP İl Başkanlığı 

görevine seçilen değerli Semih 

Balaban ve yönemine başarılar 

diliyorum” dedi. 

Ziyare�en duyduğu memnuniye 

dile geren Balaban, “Ömer Faruk 

Çelik Başkanımız Manisa'da sevilen 

sayılan değerli bir isimdir. Ben de 

kendisi ile 2014 seçimlerinde 4 ay 

boyunca demokrak bir şekilde 

yarışmış�m. O süreç içerisinde bir 

birimizi hiç incitmeden o süreci 

tamamladık. Medeni düzeyde güzel 

ilişkiler içerisinde olması gereken 

güzel bir seçim dönemi oldu. 

Seçimlerin sonucunda Ömer Faruk 

Çelik Başkanımız ipi göğüsleyen isim 

olmuştu. Kendisini de ilk tebrik 

e d e n l e rd e n  b i r i  b e n  o l d u m . 

Şehzadeler Belediyemiz doğru 

şeyler yapıyor. Biz CHP olarak doğru 

işlerin her zaman arkasındayız. 

Ancak yanlış bir şey olduğunda da 

bunu eleşrmek iletmek bizim en 

doğal hakkımız ve görevimizdir. 

Belediye Başkanımıza bu ziyaretleri 

n e d e n i  i l e  t e ş e k k ü r  e d i y o r, 

görevinde başarılar diliyorum” diye 

konuştu. 

4 yıldır Şehzadeler Belediye 

Meclisi'nde uyum içerisinde 

çalış�klarını belirten Şehzadeler 

Belediye Meclis Üyeleri Hüseyin 

Erkenci ve Yenal Yıldırım, “CHP 

olarak Manisa kenne yapılacak 

bütün hizmetlerde destek verdik. 

Bundan sonra da vermeye devam 

edeceğiz. İlişkilerimiz uygar bir 

çerçevede devam etmektedir. 

Manisa ve ülkemizin yararı söz 

konusu olduğunda aynı yere 

yumruk vurmaktan asla 

çekinmeyeceğiz” dediler.

BAŞKAN ÇERÇİ KENTSEL DÖNÜŞÜM İÇİN BAKAN ÖZHASEKİ İLE GÖRÜŞTÜ

“SON RÖTUŞLAR YAPILDI”
Türkiye'nin en büyük 
k e n t s e l  d ö n ü ş ü m 
h a m l e s i n i  b a ş l a t a n 
Yunusemre Belediyesi, 
planların onaylanmasını 
beklerken; Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi Ankara'da 
bir kez daha temaslarda 
b u l u n d u .  Ç e v r e  v e 
Şehircilik Bakanı Mehmet 
Özhaseki i le görüşen 
Başkan Çerçi, “Sayın 
B a k a n ı m ı z l a 
g e r ç e k l e ş t i r d i ğ i m i z 
toplantıda projemizin son 
rötuşlarını yaptık” dedi. 

İ l ç e n i n  m e r k e z i n i 
o luş tu rmak,  ku l lan ım 
ömrünü tamamlayan 
Laleli, Mesir, Mutlu ve 
Lalapaşa Mahallesi'nde 
kentsel dönüşüm yapmak 
için 3 yıldır hummalı bir 
ş e k i l d e  h a z ı r l a n a n 
Yunusemre Belediyesi, 
g e ç t i ğ i m i z  a y l a r d a 
tamamladığı  planlar ı 
Ç e v r e  v e  Ş e h i r c i l i k 
Bakanlığı'na gönderdi. 
Konuya ilişkin çalışmalar 
i lçe bazında aral ıks ız 
sürdürülürken; Yunusemre 
Belediye Başkanı  Dr . 
M e h m e t  Ç e r ç i , 
Ankara'da temaslarda 
bulundu.  

B a ş k a n  Ç e r ç i ' y e 
ziyaretlerinde AK Parti 
Manisa Milletvekili İsmail 
B i l e n ,  M e k a n s a l 
Planlama Firması Yetkilisi 
Hüseyin Koç ve proje 
ekibi eşlik etti. 

Ç e v r e  v e  Ş e h i r c i l i k 
B a k a n l ı ğ ı  K e n t s e l 
Dönüşüm Genel Müdürü 
Vedad Gürgen, Çevre 
ve Şehircilik Bakanlığı 
Mekansa l  P lan lama 
Genel Müdürü Yavuz 
Erdal Kayapınar ile bir 
araya gelen Başkan 
Ç e r ç i ,  A K  P a r t i 
T e ş k i l a t l a n m a d a n 
Sorumlu Genel Başkan 
Yardımcısı Mustafa Ataş, 
A K  P a r t i  Y e r e l 
Yönetimlerden Sorumlu 
Genel Başkan Yardımcısı 
Erol Kaya ile de görüştü.
Temasların son gününde 
Çevre ve Şehircilik 
Bakanı Mehmet 
Özhaseki ile biraraya 
gelen Belediye Başkanı 
Çerçi ziyaretlere ilişkin 
yaptığı açıklamada; 
“Laleli, Mesir, Mutlu ve 
Lalapaşa mahallelerimizi 
kapsayan iki büyük 
kentsel dönüşüm 
projemiz var. 

Planlamasını 
tamamladığımız 
projelerimizi geçtiğimiz 
Ağustos ayında Çevre 
ve Şehircilik 
Bakanlığı'na gönderdik. 
Bu süre içerisinde sık sık 
bakanlık yetkililerini 
ziyaret ederek süreç 
hakkında bilgi aldık. 
Sürecin önemli bir 
kısmını kat ettik. Bugün 
de Sayın Bakanımız ile 
gerçekleştirdiğimiz 
toplantıda projenin son 
rötuşlarını yaptık. 
Yepyeni bir şehir inşa 
ediyoruz. Yıllardır 
uğraşıyoruz. Türkiye'nin 
en güzel kentsel 
dönüşüm projelerinden 
birini hayata 
geçirmeye 
hazırlanıyoruz. Proje 
tamamlandığında bu 
bölge Manisa'nın prestij 
bölgesi olacak. 
Hedeerimiz büyük. 
Gelecek nesiller için 
gece gündüz 
çalışıyoruz. Bu projeden 
bütün vatandaşlarımız 
fayda görecek. Bizler 
de böyle güzel bir şehir 
merkezinin imarında 
görev aldığımız için 
gururluyuz. Gelecek 
nesillerin bizi hayırla 
yad edecek olması 
bizim için en önemli 
motivasyon kaynağı” 
diye konuştu.Seçimlerin 
hemen ardından kolları 
sıvayan Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, bunun için 
çalışmalara başlarken; 
kullanım ömrünü 
tamamlayan binalar ile 
çürük,

oturulamaz yapıların depreme dayanıklı, modern, çağın şartlarına uygun 
bir şekilde yeniden yapılması için söz konusu alanlar Bakanlar Kurulu 
kararıyla 8 Nisan 2015 yılında riskli alan ilan edildi. Teknik ekipler, kentsel 
dönüşüm projelerinin yapıldığı yurtiçi ve yurtdışında incelemelerde 
bulundu. Kentsel dönüşüme girecek 4 mahallede saha çalışması yapan 
ekipler, ilçeye modern bir yaşam alanı kazandırmak için yoğun mesai 
harcarken; projeye ilişkin müşavirlik planlama ihalesi gerçekleştirildi. Müşavir 
rma ile toplantılar ve teknik incelemeler yapıldı. Çalışmalar kapsamında 
Laleli Pazaryeri altında 30 Mart 2017 tarihinde hizmete açılan kentsel 
dönüşüm osinde düzenlenen 52 toplantıda yaklaşık 4000 hak sahibine 
projeye ilişkin bilgi verildi. Başkan Dr. Mehmet Çerçi, 52 toplantının 50'sine 
bizzat katılarak vatandaşların sorduğu tüm sorulara içtenlikle cevap verdi.

O AĞAÇLAR YENİDEN 
TOPRAKLA BULUŞTURULDU

Yunusemre Belediyesi'nin 
5500 Konutluk Akgedik 
Yunuskent Projesinin ilk 
etabı tamamlanıyor. 
Çevre düzenlemesi ve 
peyzaj çalışmalarının 
yapıldığı projede geçen 
yıl sökülmek zorunda 
kalınan az sayıdaki ağaç 
da yeniden toprakla 
buluştu.

Başbakanlık Toplu Konut 
İ d a r e s i ' n i n  ( T O K İ ) 
Türk iye'nin en prest i j l i 
p r o j e l e r i  a r a s ı n d a 
gösterilen 5500 Konutluk 
Akged ik  Top lu  Konut 
Projesi'nin ilk etabında 
sona yaklaşılıyor. Binaların, 
a l tyapı  çal ı şmalar ın ın 
tamamlandığı projede şu 
anda ağaç land ı rma, 
çevre düzenlemesi ve 
p e y z a j  y a p ı l ı y o r . 
Çalışmalar kapsamında 33 
bin metrekare koruluk alan 
oluşturulurken; 15 bin farklı 
t ü r d e   d a n  t o p r a k l a 
buluşturuluyor. 
Paket Arıtma Tesislerinin 
yapımı sırasında sökülerek 
belediye serasına taşınıp 
saksılara ekilen 25 ağaç 
da bir yıl aranın ardından 
t e k r a r  t o p r a k l a 
buluşturuldu. 

A Ğ A Ç L A N D I R M A  V E 
Ç E V R E  D Ü Z E N L E M E S İ 
YAPILIYOR 

Yunusemre Belediyesi 
Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü'nün 
ağaçlandırma 
çalışmalarını yerinde 
inceleyen Belediye 
Başkan Yardımcısı Kılıç 
Kaya, geçen yıl sökülen 
25 ağaçtan 24'ünün 
yeniden dikildiğini ifade 
etti.  Kaya konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada, 
“Bölgemizde 
ağaçlandırma çalışmaları 
hummalı bir şekilde 
devam ediyor. 

TOK İ 'n in  bütün a l tyap ı 
yatırımları kanalizasyon ve 
paket arıtma sorununun 
çözülmesi için ilgili taraar ile 
görüşmeler yapıldı. 
M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 
B e l e d i y e s i  t a r a f ı n d a n 
Y a ğ c ı l a r ,  C e l a l  B a y a r 
Ü n i v e r s i t e s i  M u r a d i y e 
Yerleşkesi, Muradiye ve 
Akgedik bölgesinin atık 
sularını toplayacak kalıcı bir 
arıtma tesisi yapılacak. Bu 
tesis yapılıncaya kadar TOKİ 
alanının 1, 2 ve 3. etabının 
a r ı t m a s ı  a t ı k  s u l a r ı n ı n 
toplanacağı geçici paket 
arıtma tesisini tamamladık. 
Tesis in yapımı s ı ras ında 
bölgedeki 25 ağacımızı 
s ö k e r e k  s e r a m ı z a 
nakletmiştik. O dönemde bu 
konuda 'belediye ağaç 
katliamı yapıyor' diyerek 
spekülasyonlar da üretilmişti. 
Şimdiyse o ağaçlar yeniden 
toprakla buluşturuluyor. Şu 
anda

 262 dan toprakla buluşturuluyor. Proje 
kapsamında 15 bin danın dikimi yapılarak 
Akgedik güzel bir görünüme kavuşturulacak” 
diye konuştu. 
TESİS 12 BİN KİŞİYE HİZMET VERECEK

Paket arıtma tesisi hakkında da bilgi veren 
Kaya açıklamalarını şu sözlerle tamamladı: 
“Paket arıtmamız sabit depo ve 12 adet 
portatif tanktan oluşuyor. Her tank bin kişi 
kapasiteli, 12 tank toplamda 12.000 kişiye 
hizmet verecek. Kalıcı Atıksu Arıtma tesisi 
yapıldığı zaman bu tesis kalkacak ve 12 ayrı 
mahallemizde hizmet verecek. Tesisimizin 
etrafı beton istinat ve tel çitlerle çevrildi. Tel 
içerisine 150 adet leylandi ağacı dikildi. Yol 
kaldırım ve banket yapılarak tesis güzel bir 
görünüme kavuşturuldu. 

Kaldırımlara 16 adet top akasya dikildi. Daha 
sonra bakım ve işletme için giriş kapıları 
oluşturuldu. Güvenlik önlemleri haricinde her 
türlü uyarı levhaları asıldı. Bağımsız enerji direği 
ve tesis içine bağımsız trafo yerleştirildi. 
Tesisimiz, vatandaşımıza ve hayvanlara karşı 
oluşabilecek tehlikelerden arındırıldı.” 

Umut kesilen gölet Büyükşehirle canlanacak
M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 

Belediyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı, Selendi ilçesi Karaselendi 
Mahallesi'nde dönemin İl Özel İdaresi 
tarafından başlatılan ancak yaşanan 
aksaklıklar nedeniyle yarım kalan 
tesisin tamamlanması için çalışma 
başlattı.Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
e k i p l e r i ,  S e l e n d i  K a r a s e l e n d i 
Mahallesi'nde dönemin 

 İl Özel İdaresi zamanında başlanılan 
ancak yaşanılan aksaklıklar dolayısıyla 
yarım kalan tesiste incelemelerde 
bulundu. 
Kırsal Hizmetler Dairesi Kırsal Alan 
Yönetimi Şube Müdür vekili Duran 
Akdağ ve teknik ekip yaptığı 
incelemede yarım kalan tesiste eksikleri 
ve yapılması gerekenleri  tespit ederek 
tesisin en kısa zamanda aktif hale

getirilmesi için çalışmalara başladı.
Kırsal Hizmetler Dairesi Başkanı Bircan Gençoğlu 17 
ilçede tarımsal sulama, hayvan içme suyu göleti ve 
tarımsal sulama göletleri ile her zaman üreticilerin 
yanında olduklarını olmaya devam edeceklerini belirtti. 
Gençoğlu, çalışmaların Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'ün talimatları ile her ilçede devam 
ettiğini belirterek, tesisin tamamlanmasıyla birlikte en 
kısa zamanda hizmete başlayacağını söyledi. Gençoğlu, 
tesisin üreticilere hayırlı olması temennisinde bulundu. 

YUNUSEMRE'NİN MUHTARLARA DESTEĞİ SÜRÜYOR
İlçedeki muhtarlık binalarının büyük bir 
bölümünü yenileyen Yunusemre Belediyesi, 
muhtarlara desteğini sürdürüyor. Belediye 
ekipleri ayrıca kırsal mahallelerdeki genç 
odalarını da tekrar canlandırıyor. 
Muhtarlık binalarının ziki koşullarının 
iyileştirilmesi, muhtarların Yunusemre  
halkına daha iyi ortamda hizmet vermesini 
amaçlayan Yunusemre Belediyesi 
Muhtarlık İşleri ile İşletme İştirakler 
Müdürlüğü ekipleri, ilçede bulunan 
muhtarlara buzdolabı ve elektrikli 
çaydanlık dağıtıyor.Yapılan çalışma 
hakkında bilgi veren Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, demokrasilerin 
kılcal damarları olan muhtarları 
önemsediklerini söyledi. Başkan Çerçi 
konuya ilişkin yaptığı açıklamada; 
“İlçemizde bulunan 65'i kırsal olmak üzere 
89 mahallede muhtarlarımızla birlikte uyum 
içerisinde çalışıyoruz. 

Onların  sıkıntılarını en aza indirmek için 
çabalıyoruz. Bu kapsamda muhtarlarımızın 
ihtiyaç duyduğu muhtarlık binası, bilgisayar, 
yazıcı ve benzeri birçok ihtiyaçlarını karşılıyoruz. 
Ayrıca Yuntdağı Bölgemizde hemen hemen her 
mahallemizde bulunan genç odalarını ziyaret 
ederek genç odalarımızda gençlerimiz ile bir 
araya geliyoruz. Hem muhtarlarımız hem de 
genç odalarımızda vatandaşlarımızın daha 
rahat etmesi amacıyla çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz” dedi. 

YUNUSEMRELİ TAEKWONDOCU ANTALYA'DAN MADALYAYLA DÖNDÜ
Antalya'da gerçekleştirilen Büyükler Türkiye Taekwondo Şampiyonası'nda 
Yunusemre Belediyespor Taekwondo Kulübü sporcusu Emre Çelik, Türkiye 
üçüncüsü olarak takımını gururlandırdı. 

Yunusemre Belediyespor,  Taekwondo branşında 
da başarılı sonuçlar elde ediyor. Belediyespor 
Taekwondo Kulübü sporcusu Emre Çelik, 
Antalya'da gerçekleştirilen Büyükler Türkiye 
Taekwondo Şampiyonası'na damgasını vurdu. 
Emre Çelik, 166 sporcu arasından 63 kg'da Türkiye 
üçüncülüğü kazandı. Konuya ilişkin açıklamada 
bulunan Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif 
Alkan, genç sporcuyu kutlayarak şunları söyledi: 
“Sporcumuz Emre Çelik, Antalya'da 
gerçekleştirilen turnuvada 166 sporcu arasından 
63 kg'de Türkiye üçüncüsü oldu. Sporcumuzun 
başarısı bizleri gururlandırdı. Belediye Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi'nin destekleriyle amatör 
branşlarda Türkiye dereceleri kazanmaya devam 
edeceğiz” dedi. 

Saruhanlı Yollarına Büyükşehir'den Kış Bakımı
Mevsim şartları el verdiği ölçüde il genelinde asfalt çalışmaları sürdüren Manisa Büyükşehir 

Belediyesi bir yandan da bozulan yollara yama ve bakım çalışması gerçekleştiriyor. Bu kapsamda 
Büyükşehir Belediyesi tarafından Saruhanlı Kapalı Pazar Yerinden Adiloba istikametine giden yol 
üzerinde yama ve bakım çalışması uygulandı.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, kış mevsiminde 
vatandaşların daha rahat yolculuk yapabilmesi amacıyla 
Manisa'nın 17 ilçesinde yol bakım ve asfalt çalışmalarına 
devam ediyor. Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Saruhanlı Kapalı Pazar Yerinden Adiloba 
istikametine giden yol üzerinde yama ve bakım çalışması 
uygulandı. Uygulanan yama çalışmasıyla mevcut yolda 
engebeleri kaldırarak vatandaşların daha rahat ulaşıma 
kavuşmasını sağladıkları belirten Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir, ağır kış şartlarına rağmen 
vatandaşların mağdur olmaması için çalışmalarını özenle 
gerçekleştirdiklerini belirtti.
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MANİSA KENT KONSEYİ VE  HEMŞEHRİ DERNEKLERİNDEN  

AHLATLILARA ZİYARET

MANİSA Büyükşehir 

Belediyesi Kent Konseyi 

Başkanı Bekir Dağıstan ve 

üyeleri,  Manisa Hemşehri 

Dernekleri Platformu  Başkanı 

Cevdet Çiçek  ve  yönetim 

kurulu üyeleri   Manisa Ahlat 

Sosyal Dayanışma Kültür 

Derneğine ziyarette bulundu.

Manisa  Büyükşehir Belediyesi 

Kent Konseyi Başkanı  Bekir 

Dağıstan   ülkemizin güney 

sınırlarını tehdit eden hain 

terör örgütlerine karşı 

yürütülen Zeytin Dalı  

operasyonunda hayatını 

kaybeden asker ve sivil 

vatandaşlara Allat  dan 

Rahmet Kederli ailelerine de 

Başsağlığı  dileyerek sözlerine 

başladı.

Başkan  Bekir Dağıstan 

“Bundan önceki toplantımızda 

gündemimiz gereği Manisa 

Kent Konseyi olarak ülkemizin 

değişik yerlerindeki tarihi 

yerlere kültür gezileri 

düzenlemek ve ilk olarak da 

Türk Tarihinde büyük önem arz 

eden Ahlat'dan başlamak ve 

proje çalışması yapmak için 

Ahlatlılar  dernek binasında 

toplamış bulunuyoruz. 

Toplantımızın hayırlara vesile 

olmasını temenni ediyoruz.

Toplantımızdan sonra Manisa 

mız için büyük önem arzeden 

Öğretmen  evi  Köprülü  

Kavşağı  çalışmaları yerinde 

görebilmek için orayı ziyaret 

edeceğiz. Ancak geçtiğimiz 

günlerde köprülü kavşak için bir 

takım ileri geri sözler söylendi. 

oysaki Bu projeyi başkaları yapsa idi asrın 

projesi falan seçilirdi. Şimdi biz buradan şunu 

diyebilirmiyiz Eylül 2011 de Temeli atılan 

sabuncu beli  tüneli  niçin daha bitirilemedi; 

nihayetinde yapılan bu hizmet 2 km 

uzunluğunda olup Manisa-İzmir arasını 10 

dakikaya kadar indiricek güzel bir projedir ve 

sabretmek gerekir, yine Ağustos 2011 400 

yataklı  Bölge Hastahanesi halen bitirilmedi, 

2002 yılından bu yana bir türlü bitirilemeyen 

Turgutlu  yolu niçin hala bitirilmedi 

diyebilirmiyiz. Gecikmelerin makul ve mantıklı 

bir gerekçesi olabilir. Bu konuda yapılan 

eleştiriler eğer yapıcı olursa anlaşılabilir 

yapıcı değilde yıkıcı olursa o eleştiri 

anlaşılmaz. Yıkıcı eleştirilerden biride sosyal 

Medyadan yine bu Öğretmen  evi  Köprülü  

Kavşağı  için '' Tam olarak hatırlamasamda o 

kavşağı yatırım yapacağına İzmir-Turgutlu-

İstanbul yolunun birleştiği yere bir kavşak 

yapmasını burada kazaların olduğunu zaman 

kaybına neden olduğunu yazmıştı bu eleştiriyi 

yapan arkadaş Çamur at izi kalsın mantığı ile 

hareket etmiştir çünkü o yolu Kara yollarının  

yapması gereken bir yol olup bu yolun 

Belediye ile bir ilgisi bulunmamaktadır. 

Yapılan her şey Manisa ve 

Manisalılar için mantığı ile 

çalışan başta BüyükŞehir 

Belediye başkanım Cengiz 

Ergün bey ve Ekibine Manisa 

Halkı adına teşekkür ediyor. 

Çalışmalarında başarılar 

diliyoruz. Yine buradan ilçe 

belediye başkanlarına 

ilçelerine yapmış oldukları 

hizmetlerden dolayı teşekkür 

ediyor başarılar diliyoruz”  

şeklinde konuştu.

Manisa Hemşehri Dernekleri 

Platformu ve Manisa Bitlisliler  

Dernek  Başkanı Cevdet Çiçek  

ise “burada toplanmamızın 

amacı önümüzdeki günlerde 

Ahlat'a Bitlis'e ve farkı illere 

yapacağımız projelerle ilgili bir 

çalışma yaptık ” ifadesini 

kullandı. 

.  Manisa Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi  Başkanı  ve 

Ahlatlılar Dernek Başkanı ve yönetim kurulu üyelerinle beraber 

Türkiye'nin çeşitli illerine geziler düzenleyeceklerini aktardı.  

Başkan Çiçek  ”  Proje ile ilgili çok güzel istişareler yaptık. 

İnşallah önümüzdeki günlerde Türkiye'mizi tanımak amacında 

balkanları orta doğuyu  farklı ülkeleri de kapsayacak bir gezi 

düşünüyoruz. Alt yapı çalışmalarına  başladık. İnşallah bu 

projenin ilk standını Ahlata vereceğiz. Anadolu'nun yapılarını ilk 

Selçuklu döneminde Ahlattan başlandı. Türkiye'nin Osmanlının 

açılan kapısı olduğu için ilk çivi Allah nasip ederse Ahlata 

çakacağız. Buradan tüm Dünyaya sesimizi duyuracağız” 

ifadelerini kullandı.

Ahlatlılar Kültür Dayanışma Derneği Başkanı Çelebi Aslan ise  

ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek katılımcılara 

teşekkür etti. Başkan Aslan  Manisa Büyükşehir Belediyesi kent 

konseyi Başkanına , Manisa Hemşehri Dernekleri Platformu  

Başkanı ve kıymetli üyelerin ziyaret etmesi bizleri memnun 

etmiştir. Bu yapılan ziyaretten dolayı şahsım ve yönetim kurulu 

adına her iki başkana ve yönetim kurulu üyelerine teşekkür 

ediyorum. Ayrıca Manisa trafiğini büyük ölçüde rahatlatacak olan 

öğretmen evi kavşağı artık bitti Hizmete açıldı. Başta Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Başkanı Cengiz Ergün olmak üzere emeği 

geçenlere  teşekkür ederim” dedi.

KENAN YÜCEEL/MANİSA

Şehzadeler	İbrahim	Sadri	ile	Şiir	tadında	bir	gece	yaşadı
Şehzadeler	 Belediyesi	 tarafından	 düzenlenen	 şiir	 Gecesi	 programı	 Manisalı	

vatandaşlar	tarafından	yoğun	ilgi	gördü.	Şair	Ibrahim	Sadri'nin	sahne	aldığı	gecede,	

salonu	dolduran	Manisalılar	şiir	tadında	bir	gece	yaşadılar.

Şehzadeler	 Belediyesi	 tarafından	 Kültür	 Merkezi	 Lale	 Salonunda	 düzenlenen	 Şiir	

Gecesi	Manisalı	vatandaşlar	tarafından	yoğun	ilgi	gördü.	Şair	Ibrahim	Sadri'nin	sahne	

aldığı	şiir	Gecesine,	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik,	AK	Parti	Şehzadeler	

Ilçe	Başkanı	Ahmet	Tonguç,	Belediye	Meclis	U� yeleri,	Mehmet	Kavas,	Burhan	Aydemir,	

Belediye	Başkan	Yardımcısı	Ahmet	Songüler,	Yunusemre	Belediye	Başkan	Yardımcısı	

Idris	Avşar	ve	çok	sayıda	vatandaş	katıldı.	

Programın	başında	 sahneye	 çıkan	Şair	 Ibrahim	Sadri,	 birbirinden	güzel	 şiirlerini	

seslendirmeden	 önce,	 Afrin'de	 görev	 yapan	 Türk	 Ordusunu	 anarak	 programına	

başladı.	 Yaklaşık	 3	 saat	 süren	 program	 süresinde	 okuduğu	 bir	 birinden	 anlamlı	

şiirlerle	salonu	dolduran	Manisalılara	adeta	şiir	tadında	bir	gece	yaşattı.	Şair'	in	son	

olarak	Mehmetçiklere	ithafen	okuduğu,	Necip	Fazıl	Kısakürek'in	'Sakarya	Türküsü'	

şiiri	salonda	ki	vatandaşlar	tarafından	büyük	alkış	aldı.

Şiir	gecesinin	sonunda	Şehzadeler	Belediye	Başkanı	O� mer	Faruk	Çelik,	Şair	

Ibrahim	Sadri'ye	hediye	takdiminde	bulundu.

Turgutlu Ulaşımına Yeni Soluk
M A N İ S A 

Büyükşehir Belediyesi, 
Turgutlu ilçesi ulaşımda 
dönüşüm kapsamında 
Ç ık r ı kç ı  ve  Derbent 
Mahal le ler inde toplu 
t a ş ı m a  h i z m e t i n i n 
e n t e g r a s y o n u n u 
gerçekleştirdi. Mahalleler 
arasında toplu ulaşımı 
sağlayacak 6 yeni araç, 
törenle hizmete girdi. 

İl genelinde toplu taşıma 
hizmetinde 
gerçekleştirdiği dönüşüm 
projesiyle, vatandaşların 
alçak tabanlı, engelli 
erişimine uygun, 
elektronik kartlı, 7/24 
kamera ile izlenebilen 
konforlu araçlarla 
tanıştıran Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, 
Turgutlu'da önemli bir 
rotayı daha yeni 
araçlarla buluşturdu.

Bu kapsamda Turgutlu'da Çıkrıkçı ve Derbent 
mahalleleri arasında hizmet veren 13 aracın 
dönüşümü yapıldı. Dönüşüm sonrasında 6 yeni araç, 
törenle hizmete girdi. Araçların tanıtıldığı törene 
Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Daire Başkanı Mümin 
Deniz, Toplu Taşıma Şube Müdürü Himmet Güneş, 
Turgutlu Koordinasyon İşleri Müdürü Kemal İskifoğlu 
katıldı. Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün talimatları doğrultusunda hayata geçirilen 
ulaşım master planı kapsamında çalışmalarını 
sürdürdüklerini belirten Ulaşım Daire Başkanı Mümin 
Deniz, yeni araçların hayırlı olmasını ve kazasız 
belasız kullanılmasını temenni etti.

YUNUSEMRE BELEDİYESPOR'DA TRANSFER

B A L ' d a  m ü c a d e l e  e d e n  Y u n u s e m r e 
Belediyespor, kadrosunu güçlendirdi. Mavi 
Beyazlı ekip, 29 yaşındaki kanat oyuncusu Ali 
Evsat Aydın ile anlaştı. Spor İşleri Müdürlüğü'nde 
gerçekleştirilen imza törenine Yunusemre 
Belediyespor Başkanı Arif Alkan, Yunusemre 
Belediyespor Genel Kaptanı Yılmaz Korap 
katıldı. Yunusemre Belediyespor Başkanı Arif 
Alkan konuyla ilgili yaptığı açıklamada, 
“Tavşanlı Moymulspor'dan Ali Evsat Aydın 
kardeşimiz ile anlaştık. Kendisi her iki kanatta da 
oynayabiliyor. Futbolcu kardeşime başarılar 
diliyorum” dedi. 

Bölgesel Amatör Lig'de (BAL) mücadele eden 
Yunusemre Belediyespor,  Tavşanlı  Moymulspor'dan 
kanat oyuncusu Ali Evsat Aydın ile anlaşma imzaladı.

Deplasmanda Antalya Kemerspor'u Alper Akçam ve 

İsmail Köse'nin golleriyle 2-0 mağlup ederek 

şampiyonluk yarışında bir engeli daha aş�k. 

41 KERE MAŞALLAH: 2-0 

TFF 3. Lig 1. Grupta geçğimiz ha�a Yomraspor ile 

golsüz berabere kalan temsilcimiz Manisa 

Büyükşehir Belediyespor deplasmanda Antalya 

Kemerspor ile kozlarını paylaş�. Manisa Büyükşehir 

Belediyespor zorlu 90 dakikayı Alper Akçam ve 

İsmail Köse'nin golleriyle 2-0 kazanarak 41 puana 

ulaş�. 

TFF 3. Lig 1. Grupta mücadele veren temsilcimiz 

Manisa  Büyükşehir Belediyespor, ligin ilk yarısında 

2-2 berabere kaldığı Antalya Kemerspor ile 

deplasmanda kozlarını paylaş�. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Başkanı Mevlüt 

Aktan, Futbol Şube Sorumlusu Hakan Kadayıfçılar, Futbol 

Altyapı Sorumlusu Özcan Nalbantlar ve Basın Halkla 

İlişkiler Sorumlusu Gökmen Aytaç ve Manisa Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı  Yılmaz Gençoğlu  

bu zorlu maçta takımlarını yalnız bırakmadılar. Her iki 

takım futbolcuları sahaya' Kalbimizle ve duamızla 

Mehmetçiğin yanındayız' pankar�yla çık�lar.Maçın ilk 

yarısında rakip kalede büyük bir baskı kuran Manisa 

Büyükşehir Belediyespor tehlikeli ataklar gerçekleşrdi 

ve 32. dakikada Alper Akçam ile öne geçerek ilk yarıyı 

deplasmanda 1-0 önde kapa�. 

Yeşil Beyazlılar ikinci yarıda İsmail Köse'nin 

a�ğı golle maçı 2-0 kazanmasını bildi. 

MAÇIN DAKİKALARI 

7. dakikada Antalya Kemerspor'un ani 

atağında Oğuz Sabankay, Büyükşehir 

defansına girdi. Bu pozisyonda Hüseyin'in 

zamanında müdahalesi mutlak bir tehlikeyi 

önledi. 

10. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor  

atağında Ali Öztürk'ün pasında Umut Kaya 

topla buluştu. Umut'un ortasında Antalya 

Kemerspor kalecisi  İsmail, Hüseyin'den önce 

topa müdahale e�. 

23. dakikada Ali Öztürk kaleciyle karşı karşıya 

kaldı. Bu pozisyonda defansta Fikret'in 

müdahalesi kornere çık�. Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'un kullandığı korner a�şından 

sonuç çıkmadı. 

30. dakikada Antalya Kemerspor atağında 

İbrahim Dağaşan'ın ceza alın dışından sert 

şutunda top az farkla auta çık�. 

32. dakikada Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'un golü geldi. Erhan'ın pasında 

topla buluşan Alper Akçam düzgün bir vuruşla 

topu Antalya Kemerspor ağlarına bırak�. 

45. dakikada ilk yarının son atağında Antalya 

Kemerspor'un kullandığı korner a�şında 

Görkem'in kafa vuruşunda top auta çık� ve ilk 

yarı temsilcimiz Manisa Büyükşehir 

Belediyespor'un 1-0 üstünlüğüyle sona erdi. 

47. dakikada Antalya Kemerspor atağında 

Gökhan'ın ortasında İbrahim ile Erhan topa 

birlikte yükseldi. 

Erhan bu pozisyonda çok krik bir müdahalede 

bulundu ve mutluk bir gol pozisyonuna izin vermedi. 

50. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor 

atağında Umut'un sert şutunda top kaleciden 

döndü. Tolga'nın hemen ardından şutunda top yan 

ağlarda kaldı. 

62. dakikada Antalya Kemerspor atağında İbrahim 

Dağaşan'ın uzaktan sert şutunda Yusuf gole izin 

vermedi. 

74. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor 

atağında Olcan Turhan'ın uzaktan  sert şutunda top 

az farkla auta çık�. 

85. dakikada Manisa Büyükşehir Belediyespor'un 

ikinci golü geldi. Bu dakikada topla buluşan Olcay 

Turhan topu arka direğe ortaladı. Topla buluşan 

Alper Akçam daha müsait pozisyondaki İsmail 

Köse'ye topu bırak�. İsmail a�ğı golle farkı 2'ye 

çıkardı. Maçın geride kalan dakikalarında başka gol 

olmadı ve Manisa Büyükşehir Belediyespor zorlu 

deplasmandan 3 puanla dönmeyi başardı.  

Antalya Kemerspor: 0

Manisa Byükşehir Belediyespor:2

Stad: Dr. H. Fehmi Öncel Stadı

Hakemler: Serdar Akkoçoğlu, Sedat Bayrak, Berkay 

Daban 

Antalya Kemerspor: İsmail, Fikret, Oğuz, (Dk 46 

Lokman) İbrahim,  (Dk 80 Birkan)  Deniz,Akın, 

Atakan, Volkan, Görkem, Selim, Ahmet

Manisa Büyükşehir Belediyespor: Yusuf, Oğuzhan, 

Hüseyin, Kürşat, (Dk 90 Kaan Güdü)  Umut, (Dk 71 

Oğulcan Turan)  Alper, Ali Öztürk, Ufukhan, Mehmet, 

Tolga, (Dk 73 İsmail Köse)  Erhan 

Goller: Dk 32 Alper Akçam, Dk. 85 İsmail Köse

Sarı Kartlar: Akın, İbrahim Dağdaşan (Antalya 

Kemerspor) 

Umut, Erhan, Ali Öztürk (Manisa Büyükşehir 

Belediyespor) 
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Selendi'de 249 

Manisa'nın il genelinde 
M a n i s a  B ü y ü k ş e h i r 
Belediyesi tarafından dar 
gelirli vatandaşlara hizmet 
ve r en  G ı da  B anka s ı 
Selendi i lçesinde 249 
ihtiyaç sahibi haneye 
ulaşıyor ve dar gelirlinin 
yüzünü güldürüyor.

Yuva Mutlu

Altınokta Körler Derneği Manisa Şube Başkanı Hüseyin Pehlivan  10  

adet bilgisayarın 9 adeti  atıl duruma çıktığı için kurs 

açamadıklarını  söyledi ve yetkili ve hayırseverlerden  bilgisayar 

talebinde bulundu.Manisa'da 2004 yılında kurulan Altınokta Körler 

Derneği  görme engelliler için ürettiği projelerle kendisinden sıkça 

söz ettirmişti. Görme engelli  vatandaşlara  kurslar  düzenleyerek 

kamu ve özel sektörde istihdamını arttırmıştı.  Manisa  Altınokta 

Körler Derneği 2007 yılında alınan 10 adet masa üstü bilgisayar ile 

250 görme engelli vatandaşa kurs verirdi ve Kamu ve özel 

sektörde istihdamı sağlandı.

GÖRME ENGELLİLERİN BİLGİSAYAR SINIFINA İHTİYACI VAR

Sayfa 6'da

Su Kirliliği Değil, Bilgi Kirliliği
Manisa Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma Kontrol 

Dairesi Başkanı Ertuğrul Yıldırım, Çaltı mahallesi muhtarı 
Gürol Kaplan'ın Uzunburun Katı Atık Bertaraf ve Düzenli 
Depolama Tesisinden süzülen atık suyun arıtılmadan dereye 

akıtıldığı iddiasına 
cevap verdi. Yıldırım, “Atığın 
Arıtma tesisinde arıtılmadan 
deşarj edilmesi mümkün 
değil. Kirliliği yok etme adına 
kurulan bir tesiste kirlilik 
oluşturulması imkansız. 
Vatandaşımız gelsin benim 
eşliğimde tesisi gezsin” dedi. 

Ali Rıza Çevik Okulu ve Yeraltı Otoparkı, 
Milli Eğitim Bakanlığında Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından hazırlanan Ali Rıza Çevik 
Okulu ve Yeraltı Otoparkı Projesi, proje revizeleriyle 
birlikte onay alınmak üzere Milli Eğitim Bakanlığı'na 
teslim edildi. Manisalıların büyük bir heyecanla 
gerçekleşmesini beklediği projede, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi üzerine düşen tüm görevleri 
yerine getirdi. Şimdi gözler Milli Eğitim Bakanlığına 
çevrildi.Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından 
2014 yılında hazırlanan ve tek projede şehrin iki 
sorununu çözecek olan Ali Rıza Çevik Okulu ve 
Yeraltı Otoparkı Projesi'nde önemli gelişmeler 
yaşanıyor. Sayfa 6'da

Sayfa 6'da Sayfa 4'de

40 yıllık sorun çözüldü, önümüzdeki 40 yılın planlaması yapıldı
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin en büyük ve en çevreci 
yatırımlarından biri olan Uzunburun 
Katı Atık Bertaraf ve Düzenli Depolama 
Tesisi 4 Ekim 2017 yılındaki büyük 
açılışının ardından merkez 
belediye ve ilçe beledi-
yelerinden gelen atıkla-
rın ayrıştırmasını yapa-
rak önümüzdeki 40 yıl 
için çevreye karşısorum
luluğunu yerine getir-
meye devam ediyor.

Sayfa 8'de

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından kent merkezindeki trafik sıkışıklığı 
sorununun çözümü amacıyla yapılan Öğretmenevi Kavşağı ve Çevre 
Düzenlemesi, Pazartesi sabah 06.00 itibariyle hizmete girdi. Sabah trafiğinin en 
yoğun olduğu saatte bile sağlıklı bir şekilde işleyen modern kavşak görsel 
açıdan da Manisa'ya çok yakıştı.

Vatandaşların güvenli şekilde 

ulaşımlarını sağlayabilmesi ve şehir 

merkezindeki trafik sorununu çözmek 

amacıyla Manisa Büyükşehir 

Belediyesi tarafından yapımına 

başlanan modern kavşak hizmete 

girdi. 

Sabahın erken saatinden 

itibaren Manisalılar tarafından 

kullanılmaya başlanan modern 

kavşak trafiğin en yoğun 

olduğu servis saatlerinde de 

sağlıklı bir şekilde işliyor. Sayfa 7'de

Modern Kavşak 
Hizmetinizde


